<b>Bijsluiter</b>. De hyperlink naar het originele document werkt niet meer. Daarom laat Woogle de tekst zien die in dat document stond. Deze tekst kan vreemde foutieve woorden of zinnen bevatten en de opmaak kan verdwenen of veranderd zijn. Dit komt door het zwartlakken van vertrouwelijke informatie of doordat de tekst niet digitaal beschikbaar was en dus ingescand en vervolgens via OCR weer ingelezen is. Voor het originele document, neem contact op met de Woo-contactpersoon van het bestuursorgaan.<br><br>====================================================================== Pagina 1 ======================================================================

<pre>



































Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012


Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 
2012

(april 2019) 
bestemmingsplan 
Plannr. 1496



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

Inhoudsopgave

Toelichting          5

Hoofdstuk 1  INLEIDING        5

Hoofdstuk 2  BESTAANDE SITUATIE       6
2.1  Begrenzing plangebied        6
2.2  Geldende bestemmingen       6

Hoofdstuk 3  PLANBESCHRIJVING       7

Hoofdstuk 4  BELEIDSKADER       8
4.1  Inleiding          8
4.2  Rijk          8
4.3  Provincie         9
4.4  Regio          12
4.5  Waterschap         12
4.6  Gemeente         12

Hoofdstuk 5  RANDVOORWAARDEN       16
5.1  Bodem          16
5.2  Cultuurhistorie         16
5.3  Duurzaamheid en energiebeleid       17
5.4  Ecologie         18
5.5  Externe veiligheid        19
5.6  Geluid          20
5.7  Geur          21
5.8  Ladder voor duurzame verstedelijking      21
5.9  Leidingen         22
5.10  Luchtkwaliteit         22
5.11  Milieueffectrapportage        22
5.12  Milieuzonering         23
5.13  Natuur en landschap        24
5.14  Veiligheid         24
5.15  Verkeer          25
5.16  Water          25

Hoofdstuk 6  JURIDISCHE ASPECTEN      26
6.1  Inleiding          26
6.2  Inleidende regels        26
6.3  Bestemmingsregels        26
6.4  Algemene regels        26
6.5  Overgangs- en slotregels        27
6.6  Handhaving         27

Hoofdstuk 7  ECONOMISCHE UITVOERBAARHEID     29
7.1  Grondexploitatie         29

Hoofdstuk 8  OVERLEG EN MAATSCHAPPELIJKE UITVOERBAARHEID  30
8.1  Overleg ex artikel 3.1.1 Bro       30
8.2  Inspraak         30
8.3  Zienswijzen         30

Bijlagen bij de toelichting        31
Bijlage 1  Lijst intrekkingsbesluit, wijzigingen en herzieningen bestemmingsplan Buitengebied 
2012           32
Bijlage 2  Verkennend bodemonderzoek      34

2 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld)



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

Bijlage 3  Akoestisch onderzoek       103
Bijlage 4  Nota zienswijzen       143

 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld) 3



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

4 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld)



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

Toelichting

Hoofdstuk 1  INLEIDING

Er is een verzoek ingediend om de voormalige woning aan de Wencopperweg 1 in Barneveld te verplaatsen 
naar het perceel op de hoek Nachtegaalweg-De Spil in Kootwijkerbroek. 

De uitvoering van dit plan is niet mogelijk binnen het geldende bestemmingsplan. Het college van 
burgemeester en wethouders heeft op 4 december 2018 besloten om medewerking te verlenen aan het 
verzoek, door hiervoor een bestemmingsplanherziening in procedure te brengen. Voor de locatie aan de 
Wencopperweg in Barneveld is geen herziening van het bestemmingsplan noodzakelijk aangezien de 
betreffende woning onder de overgangsbepalingen viel en al is gesloopt. 

Afbeelding: Ligging Wencopperweg (ster) en Nachtegaal-De Spil (cirkel)

Voorliggend plan bestaat uit een verbeelding, regels en een toelichting. De toelichting is opgebouwd uit 
acht hoofdstukken. Na dit hoofdstuk beschrijft hoofdstuk 2 de bestaande situatie. Vervolgens wordt in 
hoofdstuk 3 een beschrijving van het plan gegeven. Hoofdstuk 4 gaat vervolgens in op het beleidskader. 
Het vijfde hoofdstuk gaat in op de randvoorwaarden, waarna in het zesde hoofdstuk de juridische aspecten 
worden besproken. In hoofdstuk 7 is aandacht voor de economische uitvoerbaarheid. Hoofdstuk 8 gaat in 
op de resultaten van de procedure ten behoeve van dit bestemmingsplan.

 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld) 5



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

Hoofdstuk 2  BESTAANDE SITUATIE

2.1  Begrenzing plangebied

Het plangebied ligt op de hoek Nachtegaalweg-De Spil in Kootwijkerbroek. Het plangebied wordt aan de 
noordzijde begrensd door De Spil. Aan de oostzijde vormt de Nachtegaalweg de grens van het plangebied. 
De grens aan de zuidzijde loopt midden door het veld. Aan de westzijde vormt de bestaande groenstrook 
de grens. Onderstaande afbeelding geeft de ligging van het plangebied weer. 

Afbeelding: Ligging plangebied

2.2  Geldende bestemmingen

Het plangebied ligt in het bestemmingsplan "Buitengebied 2012" en zoals nadien door het college 
gewijzigd en in werking getreden, door de raad herzien en in werking getreden en zoals gewijzigd door een 
intrekkingsbesluit van de raad (zie bijlage 1). De gronden hebben de bestemming 'Agrarisch'. De bouw van 
een woning  is binnen deze bestemming niet toegestaan.

In het bestemmingsplan zijn geen mogelijkheden opgenomen die uitvoering van voorliggend plan mogelijk 
maken, bijvoorbeeld door wijziging of afwijken met een omgevingsvergunning. Daarom is een herziening 
van het bestemmingsplan noodzakelijk.

6 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld)



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

Hoofdstuk 3  PLANBESCHRIJVING

Aan de Wencopperweg 1 in Barneveld was een woning aanwezig. In verband met de technische staat is 
deze woning begin 2018 gesloopt. Herbouw op de betreffende plaats is op basis van het geldende 
bestemmingsplan niet mogelijk en daarnaast ongewenst in verband met geluids- en trillingoverlast afkomst 
van bij de spoorlijn Apeldoorn-Amersfoort. 

Aangezien herbouw op de locatie aan de Wencopperweg 1 niet wenselijk is wordt het redelijk geacht de 
kleine woning (maximaal 350 m³) met maatwerk te verplaatsen naar het perceel op de hoek 
Nachtegaalweg – De Spil in Kootwijkerbroek. 

Direct ten zuiden van het onderhavige plangebied is begin 2016 de bouw van een vrijstaande woning 
planologisch mogelijk gemaakt. De onderhavige locatie ligt direct ten noorden van deze geplande maar 
nog niet gebouwde woning. Voor wat betreft de rooilijn sluit de nieuwe woning aan bij de rooilijn van de al 
mogelijke woning en is dus ook georiënteerd op De Spil. De bestemmingvlakken van de twee woningen 
worden gescheiden door een strook grond met de bestemming 'Agrarisch' om het open karakter te 
waarborgen. Landschappelijk wordt het geheel ingepast door de al aanwezige groenstrook. De 
instandhouding daarvan is geborgd in het eerdere bestemmingsplan Nachtegaalweg-Appelseweg waarin de 
groenstrook de bestemming 'Groen' heeft gekregen.  

 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld) 7



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

Hoofdstuk 4  BELEIDSKADER

4.1  Inleiding

In dit hoofdstuk wordt ingegaan op het relevante beleidskader. Het gaat om beleid en beleidsnota's die 
direct dan wel indirect doorwerken in het bestemmingsplan of invloed hebben op de 
bestemmingsregelingen. Van deze nota's is hierna per bestuursniveau een beknopte samenvatting 
gegeven. 

4.2  Rijk

4.2.1  Structuurvisie Infrastructuur en Ruimte

In 2012 is de nationale Structuurvisie Infrastructuur en Ruimte (SVIR) van kracht geworden. Deze vervangt 
onder andere de Nota Ruimte.

De SVIR bepaalt welke kaderstellende uitspraken zodanig zijn geformuleerd dat deze van invloed zijn op 
de ruimtelijke besluitvormingsmogelijkheden op lokaal niveau. Het Besluit algemene regels ruimtelijke 
ordening (Barro) bevestigt in juridische zin die kaderstellende uitspraken. De Regeling algemene regels 
ruimtelijke ordening (Rarro) is de ministeriële regeling. Op 30 december 2011 zijn het Barro en de Rarro in 
werking getreden. In Barneveld zijn het Barro en de Rarro van toepassing in verband met de aanwezige 
militaire terreinen.

Het Rijk heeft drie doelen gekozen om Nederland concurrerend, bereikbaar, leefbaar en veilig te houden 
voor de middellange termijn (2028): 

Het vergroten van de concurrentiekracht van Nederland door het versterken van de 
ruimtelijk-economische structuur van Nederland;
Het verbeteren en ruimtelijk zekerstellen van de bereikbaarheid waarbij de gebruiker voorop staat;
Het waarborgen van een leefbare en veilige omgeving waarin unieke natuurlijke en cultuurhistorische 
waarden behouden zijn.

Met de Structuurvisie zet het kabinet het roer om in het nationale ruimtelijke beleid. Het Rijk kiest voor een 
selectievere inzet van rijksbeleid op slechts 13 nationale belangen. Voor deze belangen is het Rijk 
verantwoordelijk en wil het resultaten boeken. Buiten deze 13 belangen hebben decentrale overheden 
beleidsvrijheid.

Doorwerking in plangebied 

In dit geval is geen sprake van één van deze 13 nationale belangen. De SVIR vormt derhalve geen 
belemmering voor onderhavig plan.

4.2.2  Nationaal Waterplan 2016-2021

Het Nationaal Waterplan 2016-2021 is de opvolger van het Nationaal Waterplan 2009-2015. Het bevat de 
hoofdlijnen van het nationaal waterbeleid en de aspecten van het ruimtelijk beleid die daartoe behoren. Het 
Nationaal Waterplan verankert het nieuwe beleid voor de komende 6 jaar met een vooruitblik richting 2050: 
Nederland, een veilige en leefbare delta, nu en in de toekomst.

In het Nationaal Waterplan staan 5 ambities centraal. Nederland moet de veiligste delta in de wereld 
blijven. Deze ambitie wordt vooral ingevuld door onze veiligheidsnormen tegen overstroming te vernieuwen. 
Daarnaast wordt ingezet op een verbetering van de waterkwaliteit (meststoffen, bestrijdingsmiddelen, 
medicijnresten, microplastics). Dit zorgt er voor dat de Nederlandse wateren schoon en gezond zijn en er 
genoeg zoet water is. Verder beschrijft het Nationaal Waterplan dat Nederland klimaatbestendig en 
waterrobuust wordt ingericht en dat Nederland een gidsland is en blijft voor watermanagement en 
-innovaties. Dat is gunstig voor onze economie en ons verdienvermogen. De vijfde ambitie bestaat er uit 
dat Nederlanders waterbewust leven. Deze ambities moeten gezamenlijk ingevuld worden door iedereen 
die werkt aan de ruimtelijke inrichting van Nederland: alle overheden, bedrijven, maatschappelijke 
organisaties en kennisinstellingen.

Doorwerking in plangebied 

8 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld)



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

De bevindingen en resultaten van de watertoets zijn beschreven in de waterparagraaf (§ 5.16).

4.2.3  Crisis- en herstelwet

Op 1 januari 2010 is de Crisis- en herstelwet (Chw) in werking getreden. Deze wet geeft regels met 
betrekking tot versnelde ontwikkeling en verwezenlijking van ruimtelijke en infrastructurele projecten. 

Op 25 april 2013 is de Crisis- en herstelwet via een wijzigingswet permanent gemaakt en zijn 
verbeteringen op het terrein van het omgevingsrecht doorgevoerd.

De Chw omvat twee categorieën maatregelen:

tijdelijke maatregelen voor afgebakende lijsten met projecten en bevoegdheden; 
wijzigingen van bijzondere wetten.

In Bijlage I van de Chw worden onder meer de volgende ruimtelijke en infrastructurele projecten genoemd, 
waarop de wet van toepassing is:

zeer diverse projecten op het gebied van duurzame energie; 
gebiedsontwikkeling en werken van lokaal of regionaal belang, onderverdeeld in:

1. een bestemmingsplan voor de bouw van meer dan 11 woningen in een aaneengesloten gebied, of de 
herstructurering van woon- en werkgebieden;

2. een bestemmingsplan voor de aanleg of wijziging van wegen;
a. projecten ten behoeve van de inpassing in het landschap, natuurontwikkeling of 

recreatiedoeleinden, waar deze samenhangen met projecten ten aanzien van de in bijlage I (van 
de Wet) bedoelde projecten ten aanzien van wegen.

Doorwerking in plangebied

In dit geval is de Crisis- en herstelwet niet van toepassing aangezien het plan niet onder één van de 
categoriën valt.

4.3  Provincie

4.3.1  Omgevingsvisie en Omgevingsverordening

De provincie Gelderland heeft haar beleid gericht op de fysieke leefomgeving vastgelegd in de 
Omgevingsvisie en de bijbehorende Omgevingsverordening.

De Omgevingsvisie en Omgevingsverordening gaan over de belangrijkste maatschappelijke opgaven in 
Gelderland. Het gaat over steden en dorpen, natuur, landbouw, water, energie en meer: Gelderland is 
dynamisch, mooi en divers.

Voor het landelijk gebied ligt in de Omgevingsvisie en Omgevingsverordening de focus op een vitaal 
platteland, waar mensen inspelen op grote veranderingen, waar inwoners zich actief inzetten voor hun 
gezamenlijke toekomst, een platteland met een eigen economische kracht en een grote natuurlijke en 
landschappelijke waarde, waar kwaliteit en vitaliteit samen op gaan.

Periodiek actualiseert de provincie onderdelen van de Omgevingsvisie en Omgevingsverordening.

4.3.1.1   Omgevingsvisie

De provincie kiest er in de Omgevingsvisie voor om vanuit twee hoofddoelen bij te dragen aan 
gemeenschappelijke maatschappelijke opgaven. Deze zijn:

1. een duurzame economische structuur;
2. het borgen van de kwaliteit en veiligheid van onze leefomgeving.

De opzet van de omgevingsvisie is opgehangen aan de termen dynamisch, mooi en divers. De provincie 
Gelderland is een dynamische provincie in een prachtige setting, met een grote diversiteit. Dynamisch 
duidt op economische ontwikkelingsaspecten zoals innovatie, duurzaamheid en bereikbaarheid en hoe de 
provincie afspraken maakt over wonen en werken. Mooi staat voor de natuurdoelen en de kwaliteiten die de 
provincie wil borgen en verder wil ontwikkelen. Divers gaat over het herkennen van de regionale verschillen 
in maatschappelijke vraagstukken en het koesteren van de regionale identiteit. 

Provincie: Divers

 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld) 9



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

Foodvalley

De gemeente Barneveld ligt in de regio Foodvalley. Karakteristiek voor Foodvalley zijn de toonaangevende 
innovatie en vakkennis op het gebied van agrofood, het aantrekkelijke vestigingsklimaat en de groene 
leefomgeving. De regio wil in een goede balans de specifieke kwaliteiten verder ontwikkelen. Deelaspecten 
daarbij zijn: werken, onderwijs, wonen, bereikbaarheid, vernieuwing landbouw, duurzaamheid en kwaliteit 
van de leefomgeving. De regio heeft deze doelen opgenomen in de (concept-)Gebiedsagenda van de regio 
Foodvalley.

Langs zes speerpunten krijgt de ambitie van Regio Foodvalley verder gestalte:

• Bedrijven en bedrijvigheid

• Onderwijs en arbeidsmarkt

• Mobiliteit en bereikbaarheid

• Wonen en woningmarkt

• Vernieuwing landbouwsector

• Kwaliteit leefomgeving en duurzaamheid.

Ten aanzien van de in dit bestemmingsplan besloten ontwikkeling is met name het speerpunt Wonen en 
woningmarkt van belang. Hierna wordt ingegaan op de binnen dit speerpunt geformuleerde thema's.

Wonen en woningmarkt

De regio heeft de ambitie om een aantrekkelijke en duurzame leefomgeving te bieden om de eigen 
bevolking en mensen van elders blijvend te binden aan de regio. Dit ook in relatie tot de ambitie om een 
mondiale speler op Food gebied te worden en kenniswerkers van elders bereid te vinden om zich hier te 
vestigen.

De regio heeft een sterke en gezonde woningmarkt. De komende vijftien jaar heeft de Regio Foodvalley 
nog met een sterke demografische groei te maken én er sprake is van een verdergaande 
huishoudensverdunning. De economische en bevolkingsontwikkelingen vragen wel om onderlinge 
afstemming. Regionaal woningmarkt onderzoek wijst uit dat de regio Foodvalley niet één samenhangende 
woningmarkt is. Tussen Ede, Veenendaal en Barneveld is sprake van uitwisseling van woningzoekenden 
die een samenhangende benadering wenselijk maakt. In het noorden is een overloopfunctie vanuit 
Amersfoort te zien. Afstemming van woningaantallen is gewenst om mismatch van vraag en aanbod en 
ongewenste concurrentie te voorkomen. 

De regio signaleert verder dat alle gemeenten te maken krijgen met de gevolgen van vergrijzing en wil 
hiermee rekening houden binnen het beperkte woningbouwprogramma (onder andere door het bouwen van 
levensloopbestendige woningen). Dit is belangrijk, maar nog belangrijker is dat de regio komt tot een 
gezamenlijk woonbeleid waarin ook het bestaande woningaanbod wordt betrokken. Het zal immers in de 
toekomst meer gaan om aanpassing en kwaliteitsverbetering van het bestaande woningaanbod dan om 
uitbreiding via nieuwbouw.

Ook de vraag naar tijdelijke en beperkte woonruimte (spoedzoekers, gebroken gezinnen, 
arbeidsmigranten), waarvoor nu vaak recreatiewoningen oneigenlijk gebruikt worden moet hierbij worden 
betrokken. Evenals de mogelijkheden om de kwaliteit van de woonomgeving te verbeteren door 
burgerparticipatie.

Doorwerking in plangebied 

De voorgestelde ontwikkeling past binnen de gestelde ambitie(s) van Regio Foodvalley.

Provincie: Dynamisch

Stedelijke ontwikkelingen

Voor de verwezenlijking van het bestemmingsplan is het van belang om vast te stellen dat in de nieuwe 
Omgevingsvisie de vastgestelde contouren van stedelijke vernieuwing zijn losgelaten. De sturing en 
beoordeling van plannen wordt in de nieuwe Omgevingsvisie hoofdzakelijk gebaseerd op de ladder voor 
duurzame verstedelijking en het woningbouwprogramma of het Regionaal Programma Bedrijventerreinen.

10 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld)



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

De provincie hanteert voor de bepaling van het bestaand stedelijk gebied de definitie uit het Bro: 'bestaand 
stedenbouwkundig samenstel van bebouwing ten behoeve van wonen, dienstverlening, bedrijvigheid, 
detailhandel of horeca, alsmede de daarbij behorende openbare of sociaal culturele voorzieningen, 
stedelijk groen en infrastructuur'.

De voorgenomen ontwikkeling heeft betrekking op wonen.

Wonen 

De provincie en haar partners streven er naar om vraag en aanbod op de woningmarkt met elkaar in balans 
te brengen en te houden. In de Regionale Woonagenda agenderen alle betrokken partijen in een regio de 
regionale opgaven op het gebied van wonen. Zij maken afspraken over wat zij hieraan gaan doen.

Doorwerking in plangebied

De ontwikkeling past binnen de afspraken die zijn gemaakt in de Regionale Woonagenda. In paragraaf 5.8 
is nader ingegaan op de toepassing van de ladder voor duurzame verstedelijking. 

Provincie: Mooi

Natuur

Gelderland streeft naar het veiligstellen van de verscheidenheid (biodiversiteit) en kwaliteit van de Gelderse 
natuur. Hiertoe zet de provincie zich in op de realisatie van een compact en hoogwaardig stelsel van 
onderling verbonden natuurgebieden. Dit wil de provincie bereiken door de bestaande natuur in het Gelders 
Natuurnetwerk (GNN) te beschermen en de samenhang te versterken door het uitbreiden van 
natuurgebieden in het GNN en het aanleggen van verbindingszones in de Groene Ontwikkelingszone (GO).

Uit de onderstaande kaart blijkt dat het plangebied niet ligt in of grenst aan GNN/GO.

Afbeelding: fragment Gelders Natuurnetwerk en Groene Ontwikkelingszone

4.3.1.2   Omgevingsverordening

De Omgevingsverordening richt zich net zo breed als de Omgevingsvisie op de fysieke leefomgeving in de 
provincie Gelderland. Dit betekent dat alle regels die betrekking hebben op de fysieke leefomgeving 
opgenomen zijn in de Omgevingsverordening. De Omgevingsverordening Gelderland heeft de status van 
ruimtelijke verordening, milieuverordening, waterverordening en verkeersverordening. De 'Ruimtelijke 
Verordening Gelderland' en de 'Ruimtelijke Verordening Gelderland, eerste herziening', zijn ingetrokken. 

In de Omgevingsverordening is het onderhavige plangebied opgenomen op de kaarten:

Kaart 2: Regels Landbouw
Kaart 3: Regels Glastuinbouw
Kaart 6: Regels Water en Milieu

Doorwerking in plangebied

Vanuit de kaarten voglen geen specifieke aanduidingen die relevant zijn voor het onderhavig plan . 

 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld) 11



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

4.4  Regio

4.4.1  Beeldkwaliteitsplan functieverandering

De beeldkwaliteitsplannen functieveranderingen Gelderse Vallei (uit 2008) en Agrarische Enclave 
Uddel-Elspeet (uit 2009) hebben als primaire functie om de ambities ten aanzien van de verbetering van de 
ruimtelijke kwaliteit bij functieveranderingen weer te geven (erfbeplanting, oriëntatie en plaatsing 
bouwmassa’s op het erf, architectuur, materiaalgebruik en dergelijke). 

Doorwerking in plangebied

De locatie op de hoek Nachtegaalweg - De Spil sluit aan op bestaand stedelijk gebied. Daarnaast is direct 
ten zuiden van de locatie 3 jaar geleden een nieuwe woning mogelijk gemaakt. Bij het inrichtingsplan is 
met dit laatste en de bestaande stedenbouwkudige en landschappelijke structuren rekening gehouden. 
Gelet op de ligging van de locatie en het feit dat er geen sprake is van een ontwikkeling onder het 
functieveranderingsbeleid maakt het Beeldkwaliteitplan functieverandering minder relevant. Uitgangspunt is 
wel dat er een goede overgang otnstan van het bestaand stedelijk gebied naar het buitengebied. Door de 
positionering van de nieuwe woning blijven zichtlijnen bestaan vanaf de aanwezige woningen aan de 
Nachtegaalweg. Doordat er al een houtwal aanwezig is, hoeven er geen nadere eigen gesteld te worden 
aan de landschappelijke inpassing. 

4.5  Waterschap

Waterbeheersprogramma 2016-2021 Waterschap Vallei en Veluwe

Op 1 januari 2016 is het Waterbeheerprogramma 2016 - 2021 'Partnerschap als watermerk' van 
Waterschap Vallei en Veluwe in werking getreden. Het waterschap stelt in het waterbeheerprogramma dat 
de huidige wateropgaven zo complex zijn, dat alleen een aanpak samen met partnerorganisaties en 
inwoners zorgt voor de gewenste resultaten en de beste oplossingen. Daarom kan en wil het waterschap 
niet alleen opereren in het behalen van zijn doelen en hecht daarom groot belang aan de samenwerking 
met zijn partners in de regio. Samen met inwoners, ondernemers en andere organisaties wil het 
waterschap werken aan een duurzame waterzuivering van afvalwater en toekomstgericht beheer van onze 
dijken en waterwegen zodat iedereen tegen aanvaardbare kosten veilig kan wonen, werken en recreëren. 
Daarbij wil Waterschap Vallei en Veluwe de goede waterhuishoudkundige voorwaarden scheppen voor 
zowel inwoners, bedrijven, natuur en landbouw. 

Een belangrijke ontwikkeling waar het waterschap op anticipeert is het veranderende klimaat. Deze 
verandering zal leiden tot meer extreme weersituaties: perioden van veel neerslag met kans op 
wateroverlast en perioden van droogte met kans op watertekorten. Om goed voorbereid te zijn, wil het 
waterschap het watersysteem robuuster maken door meer ruimte voor wateren te reserveren, zowel binnen 
de bebouwde kom als in het buitengebied. Het waterschap wil de effecten van klimaatverandering 
beperken door het vasthouden van water, het inrichten en beheren van robuuste watersystemen en het 
inrichten van een beperkt aantal waterbergingsgebieden. Afkoppelen van relatief schoon hemelwater van 
het riool is een belangrijke maatregel om overbelasting van het riool en een te snelle afvoer te voorkomen. 

Daarnaast wil het waterschap negatieve effecten op de kwaliteit van oppervlaktewater, grondwater en 
bodem voorkomen, evenals negatieve effecten op beschermde flora en fauna.

Doorwerking in plangebied 
De bevindingen en resultaten van de watertoets zijn beschreven in de waterparagraaf (§ 5.16).

4.6  Gemeente

4.6.1  Structuurvisie Buitengebied Barneveld

De structuurvisie Buitengebied Barneveld is op 21 september 2011 door de gemeenteraad vastgesteld. De 
Structuurvisie Buitengebied Barneveld bouwt voort op keuzes die gemaakt zijn in de Strategische visie en 
de Nota van Uitgangspunten voor het buitengebied.

De visie voor het buitengebied is ruimte bieden voor economische ontwikkeling in samenhang met behoud 
en ontwikkeling van de omgevingskwaliteiten landschap, natuur, woon- en leefmilieu.

12 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld)



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

Er doen zich belangrijke ontwikkelingen voor die bepalend zijn voor de toekomst van het buitengebied. De 
landbouw heeft niet stil gestaan en past zich aan, aan nieuwe ontwikkelingen. De doorgaande 
ontwikkeling in de agrarische sector heeft onder andere tot gevolg dat er steeds minder maar wel grotere 
agrarische bedrijven zijn gekomen en nog zullen komen. Een gevolg hiervan is vrijkomende agrarische 
erven door functieverandering naar wonen of werken. Ook is steeds vaker sprake van verbreding en 
verduurzaming. Tevens wordt geconstateerd dat recreatiebedrijven moderniseren en de kwaliteit verhogen. 
Deze ontwikkelingen zijn van grote invloed op de omgevingskwaliteiten natuur, landschap, cultuurhistorie 
en woon- en leefomgeving. 

Met de visie wordt ruimte geboden voor economische ontwikkeling in samenhang met behoud en 
ontwikkeling van de omgevingskwaliteiten. Dat gaat de gemeente doen door initiatieven mede te 
beoordelen op de mate waarin ze bijdragen aan behoud en ontwikkeling van de omgevingskwaliteit, 
bijvoorbeeld effecten op landschap (beeldkwaliteit), woon- en leefmilieu, verkeer en natuur.  

De gemeente wil diverse ontwikkelingen faciliteren. Wat betreft de landbouw gaat dat om zowel 
schaalvergroting als verbreding en innovatie. Die verbreding verdient mogelijkheden om enerzijds extra 
inkomsten te bieden aan agrarische ondernemers en anderzijds om duurzame en innovatieve 
ontwikkelingen ruimte te geven. Verbreding is bovendien interessant voor de beleidsopgave om recreatieve 
mogelijkheden in het hele buitengebied te benutten en te stimuleren. Innovatie verdient kansen omdat 
daarmee kan worden gewerkt aan de versterking van de positie van de Regio Foodvalley, aan 
ondernemingszin en aan klimaatadaptatie. De schaalvergroting en de innovatieve ontwikkelingen moeten 
echter wel passen in het landschap van de gemeente Barneveld. Die voorwaarde geldt ook voor de locaties 
waar de agrarische bedrijven juist stoppen en gebruik maken van het beleid voor functieverandering 
waarmee woningen of (kleine) bedrijven worden gerealiseerd. Het spreekt vanzelf dat ook recreatieve 
functies moeten bijdragen aan een fraai en herkenbaar landschap. Een landschappelijk fraai buitengebied 
met goed ingepaste ontwikkelingen. Een buitengebied dat zo wordt ingericht dat het een aangename plek 
is om er te werken en te recreëren. Dat vergt een goed klimaat om passende werk- en recreatiefuncties 
daadwerkelijk te kunnen behouden en ontwikkelen. 

Het buitengebied als een prettige omgeving om te verblijven geeft ook een meerwaarde voor de talrijke 
woningen die in het buitengebied aanwezig zijn en is van groot belang als positieve vestigingsfactor voor de 
(toekomstige) bewoners van de negen woonkernen. Die meerwaarde wil de gemeente graag verder 
versterken door het ontwikkelen van de relaties tussen de dorpen en het buitengebied. Daarom wil de 
gemeente initiatieven op het gebied van bijvoorbeeld de lokale voedselvoorziening en het beleven van 
veehouderij (kijk- en doemogelijkheden) en natuur (rust zoeken en onderhoud) faciliteren.

De hiervoor genoemde aanpak geldt voor het hele buitengebied. Daarnaast is een onderscheid gemaakt in 
deelgebieden, met beleidsaccenten op grond van landschappelijke kenmerken en zones op grond van een 
specifieke functie. Zie hiervoor de afbeelding 'Visie ruimtelijke kwaliteit Barneveld'. 

De deelgebieden zijn:

Agrarisch bedrijvenlandschap.
Agrarisch bekenlandschap.
Agrarisch slagenlandschap.
Veluws natuurgebied met agrarische enclaves.

 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld) 13



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

Afbeelding: Visie ruimtelijke kwaliteit Barneveld + legenda

14 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld)



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

Per deelgebied wordt de ontwikkelingsrichting beschreven. Het kwaliteitsbeeld vormt het ruimtelijk 
toetsingskader. Het stelt eisen die richtinggevend zijn voor ruimtelijke ontwikkeling. Deze (minimum)eisen 
zijn kaderstellend voor het (bestemmings)plan. Het plangebied ligt in het volgende deelgebied. 

4.6.1.1   Agrarisch bedrijvenlandschap

Intensieve landbouw is de belangrijkste gebruiksvorm van dit deelgebied. Het beleid is gericht op 
herstructurering en passende schaalvergroting, waarbij productieruimte beschikbaar komt voor de 
toekomstgerichte bedrijven die in staat zijn om te groeien en daarin te investeren.

Karakteristiek

Het deelgebied wordt gekarakteriseerd door afwisselend kleinschalig landschap met diverse 
cultuurhistorische landschapstypes (kampenlandschap, heideontginningslandschap et cetera). Deze 
verschillende landschapstypen zijn op veel plekken niet langer direct herkenbaar. De agrarische bedrijven 
zijn op de voorgrond aanwezig in dit gebied. Sommige delen van het gebied zijn dichter dan andere delen 
door kleinschalige landschapselementen als houtsingels en door erfbeplanting. Daarbij vormen lanen en 
beken belangrijke landschappelijke elementen. De lanen zijn echter niet altijd consequent doorgezet en 
daardoor worden routes niet geaccentueerd. De beken vallen in de kleinschaligheid van het landschap 
nauwelijks op. In het groeiseizoen draagt de maïsteelt bij aan het kleinschalige karakter van het gebied.

Gebruik

Intensieve landbouw is de belangrijkste gebruiksvorm van dit deelgebied. Het beleid is gericht op 
herstructurering en passende schaalvergroting, waarbij productieruimte beschikbaar komt voor bedrijven 
die in staat zijn om te investeren. Andere bedrijven zullen stoppen met hun agrarische activiteiten. In het 
kader van het functieveranderingsbeleid worden, in gevallen van vrijkomende en leegstaande agrarische 
bebouwing, planologische mogelijkheden geboden voor functiewijziging naar niet-agrarische bedrijvigheid. 
Vanwege het primaat van de ontwikkelingsmogelijkheden van de landbouw, wordt in het 
landbouwontwikkelingsgebied (LOG) in beginsel geen medewerking verleend aan verzoeken om 
functiewijziging naar wonen. Voor al aanwezige niet-agrarische bedrijven is het uitgangspunt dat eventuele 
uitbreiding alleen onder strenge voorwaarden wordt toegestaan. Hervestiging op een bestaand of nieuw 
bedrijventerreinen in de gemeente Barneveld is wenselijk.

Behoudens de hiervoor genoemde mogelijkheden van functieverandering van stoppende agrarische 
bedrijven, worden in dit agrarische productiegebied geen nieuwe woningen of niet-agrarische bedrijven 
toegelaten. Deze functies horen thuis in de kernen. Het streefbeeld voor dit landschap is gericht op 
vernieuwing. Uitzondering hierop zijn de aangewezen gebieden voor "Uitbreiding wonen en bedrijven bij 
kleine kernen". De locatie maakt onderdeel uit van een dergelijk gebied.

Bestaande waardevolle natuur- en landschappelijke waarden worden beschermd en zijn nevengeschikt aan 
de hoofdfunctie landbouw.

4.6.2  Hemelwaterplan 2017-2020 'Klimaatactief!'

Het Hemelwaterplan 2017-2020 'Klimaatactief!' richt zich op een duurzame omgang met hemelwater. Het 
geeft aan wat het gemeentelijk beleid is ten aanzien van afstromend hemelwater in bestaande situaties en 
bij nieuwe ontwikkelingen. Het plan zet in op een integrale benadering en meervoudige inrichting van de 
totale openbare ruimte. Barneveld gaat aan de slag met het waterbestendig inrichten van de openbare 
ruimte om bestand te zijn tegen klimaatverandering.

Doorwerking in plangebied 
De bevindingen en resultaten van de watertoets zijn beschreven in de waterparagraaf (§ 5.16).

 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld) 15



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

Hoofdstuk 5  RANDVOORWAARDEN

5.1  Bodem

5.1.1  Bodemkwaliteit

In het kader van de bestemmingsplanprocedure is beoordeeld of de milieuhygiënische bodemkwaliteit ter 
plaatse van het plangebied voldoet aan de eis van financiële uitvoerbaarheid en uit oogpunt van 
volksgezondheid en milieu aanvaardbaar mag worden geacht voor het beoogde gebruik.

Door Grondvitaal is voor de onderhavige planlocatie een verkennend bodemonderzoek uitgevoerd conform 
de NEN 5740 (Grondvitaal, projectnummer 1219072 d.d. 25 april 2012).

In de vaste bodem is in de bovenlaat (0-0,5m-mv) een geringe overschrijding van de achtergrondwaarde van 
koper geconstateerd. In de onderlaag (0,5-2m-mv) zijn geen overschrijdingen geconstateerd. Ook in het 
grondwater is een geringe overschrijding van de streefwaarde geconstateerd van koper. Deze 
verontreinigingen zijn hoogst waarschijnlijk van natuurlijke oorsprong en geven geen aanleiding tot nader 
onderzoek. 

Ondanks de geconstateerde geringe overschrijdingen bestaat er geen aanleiding om te veronderstellen dat 
de bodem van de onderzoekslocatie van een zodanige kwaliteit is dat sprake is van reele risico's voor de 
volksgezondheid en het milieu.

In dit kader zijn er geen belemmeringen aanwezig voor de nieuwe bestemming en gebruik. De rapportage 
is opgenomen als Bijlage 2.

5.1.2  Niet gesprongen explosieven

Op de gemeentebrede Conventionele Explosieven (CE) kaart is het plangebied niet als risicogebied 
aangegeven.

5.2  Cultuurhistorie

Op grond van het Besluit ruimtelijke ordening (Bro) moet bij het opstellen van bestemmingsplannen 
rekening worden gehouden met cultuurhistorische waarden. Daar waar het voor de archeologie al 
gemeengoed is, geldt het dus ook voor andere aspecten van de cultuurhistorie. Rekening houden met 
cultuurhistorie impliceert dat bekend moet zijn wat er voor waarden aanwezig zijn. De gemeente heeft 
daarom een proces opgestart om bestaande kennisdocumenten te actualiseren en waar nodig nieuwe 
kennis op te bouwen. De gemeente beschikt over volgende vastgestelde kaarten:

Archeologische waarden- en verwachtingenkaart;
Cultuurlandschappelijke waardenkaart;
Historische stedenbouwkundige waardenkaarten.

Door cultuurhistorie een plek te geven in procedures op het gebied van ruimtelijke ordening wordt ook 
bereikt dat de aandacht niet uitsluitend uitgaat naar individuele objecten (de aangewezen monumenten), 
maar juist de samenhang tussen gebouwen en hun omgeving.

16 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld)



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

5.2.1  Archeologie

5.2.1.1   Archeologie lage verwachting

Er moet rekening worden gehouden met de in de grond aanwezige dan wel te verwachten monumenten. 
Voor het maken van een weloverwogen belangenafweging is minimaal een archeologisch bureauonderzoek 
nodig. Voor de gehele gemeente is een archeologische beleidsadvieskaart opgesteld, welke gezien kan 
worden als een beknopt bureauonderzoek. Uit de 'Archeologische waarden- en verwachtingskaart' van de 
gemeente geeft aan dat binnen het plangebied een hoge archeologische verwachting geldt. Raadpleging 
van historische kaarten leert echter dat de verwachting naar beneden kan worden bijgesteld. Op het 
kadastraal minuutplan uit 1832 maakt het plangebied deel uit van een groter perceel met aanduiding 
'heide', eigenaar is de Maatschap van Kootwijk. Het betreft hier dus nattere gronden in gemeenschappelijk 
bezit. Pas in het eerste kwart van de 20e eeuw wordt het perceel in cultuur gebracht. Waarschijnlijk is het 
plaggendek een 20e-eeuwse ophoging om het perceel geschikt te maken voor landbouw. Er geldt daarom 
een lage verwachting. 

De gemeenteraad heeft op 28 september 2010 besloten dat voor deze zone nader archeologisch 
onderzoek noodzakelijk is bij een oppervlakte van 10.000 m² voor grondverstorende werkzaamheden dieper 
dan 30 cm. Het project valt onder deze vrijstelling zodat geen nader onderzoek noodzakelijk is.

Indien bij de uitvoering van de werkzaamheden onverwacht toch archeologische resten worden 
aangetroffen, dan is conform artikel 5.10 van de Erfgoedwet melding van de desbetreffende vondsten bij de 
minister (namens deze de RCE) verplicht. 

5.2.2  Historische stedenbouwkundige waarden

De gemeenteraad heeft op 25 april 2018 ingestemd met de 'stedebouwkundige waardevolle gebieden' als 
weergegeven in de 'Historische stedebouwkundige waardenkaart' en de aangegeven 'vast te leggen 
kenmerken' in de bijbehorende Tabel, en deze te hanteren als toetsingskader bij ruimtelijke 
ontwikkelingen. Het plangebied heeft volgens deze kaart geen bijzondere waarde(n).

5.2.3  Cultuurlandschappelijke waarden

De gemeenteraad heeft op 25 april 2018 ingestemd met de 'Cultuurlandschappelijke waardenkaart' als 
toetsingskader bij ruimtelijke ontwikkelingen. Het plan ligt in een gebied dat wordt aangeduid als 'vochtige 
landbouwontginning' met een lage waardering. Het voorgenomen plan is niet strijdig met deze 
cultuurlandschappelijke waarde. 

5.3  Duurzaamheid en energiebeleid

De raad heeft in 2015 de Energievisie gemeente Barneveld 2015-2020 ('investeren in Barneveldse bronnen') 
vastgesteld. Het energievraagstuk staat de laatste jaren landelijk stevig op de (politieke) agenda. Naast 
het milieumotief en betaalbaarheid zijn ook maatschappelijke verantwoordelijkheid en 
energie-onafhankelijkheid steeds meer een argument om actie te ondernemen. De gemeente Barneveld 
voelt de urgentie om een bijdrage te leveren aan een schone, betrouwbare en betaalbare 
energievoorziening en heeft een doelstelling vastgesteld die hoger ligt dan de landelijke 
energiedoelstellingen.

Woningen en bedrijfspanden moeten de komende jaren fors energiezuiniger worden. Ook moet de 
gemeentelijke overheid in opdracht van de rijksoverheid uiterlijk in 2021 een warmteplan opstellen, dat de 
basis gaat vormen voor het uitfaseren van het gebruik van aardgas. 

Vooruitlopend op de nieuwe energiewetgeving in 2020 en energieneutraliteit in 2050, ziet de gemeente 
graag dat de woningen en bedrijven aardgasloos en energieneutraal worden gebouwd. De gemeente is 
medio 2018 een verkenning gestart naar hoe een aardgasvrije gemeente vorm zou kunnen krijgen. Naar 
aanleiding van de uitkomsten hiervan (begin 2019) kunnen keuzes voor de energievoorziening voor nieuw te 
bouwen woningen en/of bedrijven in de toekomst beïnvloed worden. Bijvoorbeeld waar het gaat om 
mogelijkheden om aan te sluiten bij een collectieve warmtevoorziening of een wijkgerichte aanpak voor het 
verduurzamen van woningen (Wijk van de Toekomst). 

 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld) 17



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

Wet Voortgang EnergieTransitie (VET) voor aardgasvrij bouwen

Per 1 juli 2018 krijgen nieuwbouwwoningen en andere gebouwen met een kleinverbruikaansluiting geen 
aardgasaansluiting meer. Dit staat in de Wet Voortgang Energietransitie (Wet VET). De Wet VET is een 
stap in de overgang van fossiele naar duurzame energie. Het gebruik van aardgas in de gebouwde 
omgeving wordt uitgefaseerd. Bij de woning die als gevolg van dit plan gebouwd kan worden wordt rekening 
gehouden met aardgasvrij bouwen en andere wettelijke bepalingen op het gebied van duurzaamheid. 

Specifieke duurzaamheidskenmerken van het plan zijn op dit moment niet te geven aangezien het het 
ontwikkelen van een bouwkavel betreft waarvoor nog geen nadere uitwerking bekend is. 

5.4  Ecologie

De belangrijkste wet voor natuurbescherming in Nederland is de Wet natuurbescherming. Deze wet is op 1 
januari 2017 in werking getreden. De Europese Vogelrichtlijn en de Habitatrichtlijn zijn vertaald in deze 
wet. 

De Wet natuurbescherming vervangt de Natuurbeschermingswet 1998, de Flora- en faunawet en de 
Boswet. 

Daarnaast is qua ecologie ook het Gelders Natuurnetwerk en de Gelderse Ontwikkelingszone van belang.

5.4.1  Wet natuurbescherming

5.4.1.1   Gebiedsbescherming

Hoofdstuk 2 van de Wet natuurbescherming regelt de bescherming van speciale beschermingszones ter 
uitvoering van de Vogelrichtlijn en de Habitatrichtlijn. Zo'n speciale beschermingszone wordt aangeduid als 
“Natura 2000-gebied”. 

De Wet natuurbescherming bepaalt vervolgens wat er wél en niet mag in zo'n Natura 2000-gebied. Ook 
zijn er bijzondere nationale natuurgebieden. 

Op 27 juni 2014 is de aanwijzing van het gebied Veluwe als speciale beschermingszone onder de 
Habitatrichtlijn in werking getreden. Tevens is met dit besluit het besluit tot de aanwijzing van Veluwe als 
speciale beschermingszone onder de Vogelrichtlijn, inclusief de daarbij behorende Nota van toelichting, 
gewijzigd. Deze twee genoemde speciale beschermingszones vormen samen het Natura 2000-gebied 
Veluwe, waarbij instandhoudingsdoelstellingen zijn toegevoegd.

Het plangebied ligt niet in (de nabijheid van) een Natura 2000-gebied.

5.4.1.2   Soortenbescherming

Hoofdstuk 3 van de Wet natuurbescherming beschermt bepaalde plant- en diersoorten in Natura 
2000-gebieden, bijzondere nationale natuurgebieden én daarbuiten. Er gelden drie beschermingsregimes, 
te weten voor vogels (Vogelrichtlijn), soorten onder de Habitatrichtlijn (bijlage IV, onderdeel a 
Habitatrichtlijn, dan wel bijlage II bij het Verdrag van Bern of bijlage I bij het Verdrag van Bonn) en andere 
(nationale) soorten.  

Om te beoordelen of de beschermde soorten in het plangebied aanwezig zijn, is de locatie bezocht door 
een flora- en faunacontroleur.

Gelet op de monocultuur van mais zijn er geen jaarrond-beschermde vaste rust of verblijfplaatsen van strikt 
beschermde soorten, of belangrijke vliegroutes van vleermuizen te verwachten. 

Algemene zorgplicht 
Voor de uitvoering van werkzaamheden geldt de algemene zorgplicht. Alle broedende vogels, hun 
broedplaatsen én de functionele omgeving van de broedplaatsen zijn beschermd tijdens de broedperiode. 
Het verwijderen van bomen en struiken dient gezien te worden als een voor vogels verstorende activiteit en 
dient buiten het vogelbroedseizoen plaats te vinden. Verstorende werkzaamheden dienen niet tijdens de 
broedperiode (grofweg maart - augustus) uitgevoerd te worden, tenzij geconstateerd is dat er geen 
vogelbroedgeval aanwezig is.

Een ieder is verplicht om voldoende zorg in acht te nemen voor Natura 2000-gebieden, bijzondere nationale 

18 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld)



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

natuurgebieden en voor in het wild levende dieren en planten en hun directe leefomgeving. 

5.4.1.3   Houtopstanden

De bescherming van houtopstanden conform hoofdstuk 4 van de Wet natuurbescherming heeft als doel om 
het aanwezige areaal bossen en beplantingen in Nederland te behouden. Daarmee wordt de functie van 
bossen en beplantingen gegarandeerd als habitat voor dieren en planten, als recreatiegebied en als groene 
long.

Onder houtopstanden vallen alle zelfstandige eenheden van bomen, boomvormers, struiken, hakhout of 
griend van een oppervlakte van tien are of meer of rijbeplanting die twintig (of meer) bomen omvat, 
gerekend over het totaal aantal rijen. 

Van dergelijke houtopstanden is bij het voorliggende plan geen sprake zodat een herplantplicht niet aan de 
orde is. 

Geconcludeerd kan worden dat de Wet natuurbescherming uitvoering van het onderhavige plan niet in de 
weg staat.

5.4.2  Gelders Natuurnetwerk en Groene Ontwikkelingszones

Het plangebied ligt niet binnen de (voormalige) Ecologische Hoofdstructuur (EHS). Het Natuurnetwerk 
Nederland (NNN) is de opvolger van de EHS. Met het bestuursakkoord Natuur is de realisatie en het 
beheer van het NNN de verantwoordelijkheid van de provincies geworden. 

In de periode tot 2027 willen Rijk en provincies een forse extra stap zetten op weg naar realisatie van de 
doelen van de Vogelrichtlijn, Habitatrichtlijn en de Kaderrichtlijn Water. Hierbij moet maximale synergie 
worden bereikt tussen natuur- en watermaatregelen. De provincies geven elk in hun eigen provincie 
uitwerking aan het natuurbeleid op basis van het Natuurpact.

Voor de EHS uit de Structuurvisie Gelderland zijn in de Omgevingsvisie twee nieuwe natuurcategorieën in 
de plaats gekomen: het  Gelders Natuurnetwerk (GNN) en de  Groene Ontwikkelingszone (GO.) Uit § 
4.3.1.1 'Omgevingsvisie' en § 4.3.1.2 'Omgevingsverordening' blijkt dat het plangebied niet in het GNN of de 
GO ligt. Voor de toetsing wordt hiernaar verwezen.

5.5  Externe veiligheid

Doel
Externe veiligheid gaat over het beperken en beheersen van risico's en effecten van calamiteiten, en over 
het bevorderen van de veiligheid van personen in de omgeving van activiteiten (bedrijven en transport) met 
gevaarlijke stoffen. Dat gebeurt door te voorkomen dat te dicht bij gevoelige bestemmingen activiteiten met 
gevaarlijke stoffen plaatsvinden, door de zelfredzaamheid te bevorderen en door de calamiteitenbestrijding 
te optimaliseren.

In deze paragraaf wordt ingegaan op externe veiligheid in relatie tot verschillende risicovolle bronnen en/of 
objecten in en nabij het plangebied. Eerst wordt het wettelijk kader op nationaal niveau beschreven, daarna 
het gemeentelijk beleid en vervolgens overige wet- en regelgeving die voor het plangebied relevant is. Tot 
slot wordt zonodig het groepsrisico verantwoord.

Wettelijk kader
Op nationaal niveau zijn verschillende wetten en regels ten aanzien van externe veiligheid. Voor bedrijven 
geldt het Besluit externe veiligheid inrichtingen (BEVI; oktober 2004). Voor transport is het Besluit externe 
veiligheid transportroutes van toepassing (Bevt: april 2015). Voor buisleidingen moet worden getoetst aan 
het Besluit externe veiligheid buisleidingen (Bevb; januari 2015). Bij externe veiligheid wordt onderscheid 
gemaakt tussen Plaatsgebonden risico en Groepsrisico.

Plaatsgebonden Risico (PR)
Dit is een maat voor de kans dat iemand dodelijk getroffen kan worden door een calamiteit met een 
gevaarlijke stof. De gestelde norm is een ten minste in acht te nemen grenswaarde (PR 10-6/jaar) die niet 
mag worden overschreden ten aanzien van 'kwetsbare objecten', alsmede een zoveel mogelijk te bereiken 
richtwaarde (PR 10-6/jaar) ten aanzien van 'beperkt kwetsbare objecten'; 

Groepsrisico (GR) 

 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld) 19



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

Dit is een maat voor de kans dat een grotere groep tegelijkertijd dodelijk getroffen kan worden door een 
calamiteit met gevaarlijke stoffen.  Voor het groepsrisico geldt een verantwoordingsplicht. 

Plasbrandaandachtsgebied (PAG)
Binnen het werkveld externe veiligheid wordt sinds jaren gewerkt met twee risiconormen, het 
plaatsgebonden risico en het groepsrisico. Bij de ontwikkeling van het Basisnet is hieraan een derde 
voorwaarde toegevoegd: het plasbrandaandachtsgebied (PAG). Hiermee wordt het effectgebied 
weergegeven van het scenario met de grootste kans van voorkomen: de plasbrand. In deze gebieden moet 
er in samenhang met mogelijkheden van plasbrandbestrijding en bouwtechnische maatregelen 
beargumenteerd worden waarom er gebouwd wordt. 

Basisnet vervoer gevaarlijke stoffen
Op 1 april 2015 is het Basisnet vervoer gevaarlijke stoffen van kracht geworden. Dit Basisnet geeft aan over 
welke routes (spoor, water en weg) gevaarlijke stoffen worden vervoerd. Het Basisnet spoor heeft 
betrekking op het vervoer van gevaarlijke stoffen over het hoofdspoorwegennet. Op basis van de wet- en 
regelgeving omtrent het Basisnet worden, rekening houdend met te verwachten groei van vervoer van 
gevaarlijke stoffen door Nederland en verdichting van de ruimte naast het spoor (binnen een afstand van 
200 m van het spoor) in met name stedelijke kernen, afspraken gemaakt over de risicoruimte. 

Beleidsvisie externe veiligheid
In 2009 heeft de gemeente Barneveld de 'Beleidsvisie externe veiligheid  vastgesteld. In deze visie is onder 
meer vastgelegd hoe in Barneveld nabij risicobronnen zal worden omgegaan met het veiligstellen van een 
acceptabel niveau van risico's externe veiligheid en beheersbaarheid. 

Beoordeling risicobronnen
Ten aanzien van het aspect externe veiligheid geldt dat er geen risicobronnen in de directe nabijheid 
aanwezig zijn. Externe veiligheid is derhalve geen relevant milieuaspect.

Conclusie
Het aspect externe veiligheid vormt geen belemmering voor onderhavig plan.

5.6  Geluid

De basis voor de ruimtelijke afweging van geluid is de Wet geluidhinder (Wgh). Bij het vaststellen van een 
bestemmingsplan komen in de volgende gevallen de regels van deze wet aan de orde: het bestemmen van 
gronden voor nieuwe geluidgevoelige objecten (bijvoorbeeld woningen en onderwijsgebouwen) binnen zones 
langs (spoor-)wegen en zones rondom industrieterreinen; het bestemmen van gronden voor de aanleg van 
nieuwe, dan wel reconstructie van gezoneerde (spoor-)wegen; het bestemmen van gronden voor (nieuwe) 
industrieterreinen waar zich grote lawaaimakers kunnen vestigen en herziening van zonegrenzen van 
industrieterreinen.

De Wet geluidhinder gaat uit van zones langs (spoor-)wegen en zones bij industrieterreinen. Het gebied 
binnen deze zone geldt als akoestisch aandachtsgebied waar, voor bouwplannen en 
bestemmingsplannen, een akoestische toetsing uitgevoerd dient te worden. De geluidbelasting op de 
gevels van nieuwe geluidgevoelige bestemmingen mag in principe niet meer bedragen dan de 
voorkeursgrenswaarde. Indien de geluidbelasting op de gevel hoger is dan de voorkeursgrenswaarde kan 
onder bepaalde voorwaarden een verzoek worden gedaan tot vaststelling van een hogere waarde. Hierbij 
mag de geluidbelasting de uiterste grenswaarde niet overschrijden. De voorkeursgrenswaarde en uiterste 
grenswaarde voor nieuwe of bestaande geluidgevoelige bestemmingen verschillen per geluidsbron. In geval 
van nieuwe geluidgevoelige bestemmingen binnen zones langs wegen of spoorwegen, of binnen de zone 
van een industrieterrein, is akoestisch onderzoek vereist.

Doorwerking in plangebied

De nieuwe woonfunctie is op grond van de Wet geluidhinder aangewezen als geluidgevoelige bestemming. 
Daarom dient de geluidbelasting vanwege het wegverkeer te worden getoetst aan de grenswaarden uit de 
Wet geluidhinder in samenhang met het geldende geluidsbeleid "Beleidsregels hogere grenswaarden Wet 
geluidhinder Barneveld 2009". 

Om de geluidbelasting te bepalen van de omringende wegen heeft akoestisch onderzoek plaatsgevonden 
(zie Bijlage 3, SPA WNP Ingenieurs, rapport 21800540.R01, gedateerd 1 november 2018). Uit dit 

20 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld)



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

onderzoek blijkt dat de geluidbelasting ten gevolge van De Spil met 50 dB hoger is dan de 
voorkeurswaarde van 48 dB. 

Vermindering van het verkeer of aanpassing van het wegdek is niet reëel. Afscherming is niet wenselijk 
vanuit stedenbouwkundig oogpunt. Vergroten van de afstand binnen de planlocatie leidt niet tot het voldoen 
aan de voorkeursgrenswaarde. Bovendien gaat dat ten koste van de geluidsluwe buitenruimte. Voor de 
bouw van de woning is dan ook noodzakelijk dat er hogere waarden in het kader van de Wet geluidhinder 
vastgesteld moeten worden. Aangezien de woning voor het overige voldoet aan het gemeentelijk 
geluidbeleid (geluidluwe gevel en buitenruimte aan de geluidluwe zijde) voldoet het plan. 

5.7  Geur

Bij de voorbereiding van een bestemmingsplan toetst het bevoegde gezag enerzijds of in het plangebied 
een qua geur acceptabel woon- en leefklimaat gegarandeerd is. Anderzijds is het uitgangspunt dat met het 
plan de omliggende bedrijven niet vergaand in hun ontwikkelingsmogelijkheden mogen worden beperkt.

Uitgangspunt voor de toetsing zijn de normen zoals die in of op grond van de Wet geurhinder en 
veehouderij (Wgv) zijn vastgelegd. De Wgv maakt het mogelijk om bij verordening af te wijken van de 
wettelijke geurnormen. De gemeente Barneveld heeft van die mogelijkheid gebruik gemaakt. De 
Verordening geurhinder en veehouderij is in werking getreden op 18 oktober 2008, waarbij voor een aantal 
aangegeven delen van het grondgebied van Barneveld andere normen dan de wettelijke zijn vastgesteld. 
Het plan is getoetst aan de normen die zijn vastgesteld in deze verordening, voor zover deze normen van 
toepassing zijn in of rond het plangebied.

Veel bedrijven hebben geen omgevingsvergunning milieu meer nodig, maar vallen onder algemene 
milieuregels zoals vastgelegd in het Activiteitenbesluit milieubeheer. Aangezien de geurnormen uit de Wgv 
vrijwel één op één zijn overgenomen in het Activiteitenbesluit, kunnen bedrijven die onder dit besluit vallen 
ook gewoon worden meegenomen in de Wgv-toets.

Onder een 'geurgevoelig object' wordt verstaan: een gebouw, bestemd voor en blijkens aard, indeling en 
inrichting geschikt om te worden gebruikt voor menselijk wonen of menselijk verblijf en die daarvoor 
permanent of een daarmee vergelijkbare wijze van gebruik, wordt gebruikt.

Doorwerking in plangebied

In de directe omgeving van het plangebied liggen geen agrarische bedrijven. Er zullen dus geen bedrijven in 
hun ontwikkelingsmogelijkheden beperkt worden. 

Ter plaatse van de kernrandzone om Kootwijkerbroek geldt nog net voor de achtergrondbelasting een norm 
van 14 odeur unit (ou). Vlakbij liggen geurgevoelige objecten waarvoor een norm van 6 ou geldt zodat deze, 
indien van toepassing eerder belemmerend zijn. 

Het aspect geur vormt geen belemmering voor de uitvoering van voorliggend plan. 

5.8  Ladder voor duurzame verstedelijking

In het Besluit ruimtelijke ordening is de verplichting opgenomen om in het geval van nieuwe stedelijke 
ontwikkeling in de toelichting een onderbouwing op te nemen van nut en noodzaak van de nieuwe 
stedelijke ruimtevraag en de ruimtelijke inpassing. Hierbij wordt uitgegaan van de 'ladder voor duurzame 
verstedelijking'. 

Onderhavig plan betreft geen nieuwe stedelijke ontwikkeling waarop de ladder voor duurzame 
verstedelijking van toepassing is. In dit geval is er gelet op jurisprudentie geen sprake van een nieuwe 
stedelijke ontwikkeling in de zin van het Bro. Zo heeft de Afdeling bestuursrechtspraak van de Raad van 
State (Afdeling) in de uitspraak van 14 januari 2014 (ABRvS 14 januari 2014, zaak nr. 201308263/2/R4) 
aangegeven dat de realisatie van één nieuwbouwwoning geen stedelijke ontwikkeling betreft. Verder heeft 
de Afdeling bepaald dat de realisering van zes woningen binnen lintbebouwing (drie woningen rechtstreeks 
en drie woningen door middel van een wijzigingsbevoegdheid) niet voorziet in een woningbouwlocatie als 
bedoeld in artikel 1.1.1. eerste lid, aanhef en onder i, van het Bro. De voorziene ontwikkeling kan niet 
worden aangemerkt als een stedelijke ontwikkeling als bedoeld in die bepaling van het Bro, zodat artikel 

 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld) 21



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

3.1.6, tweede lid, van het Bro niet van toepassing is (ABRvS 18 december 2013, 201302867/1/R4).

Nu onderhavige ontwikkeling gaat over het verplaatsen van een bestaande woning naar een ruimtelijk 
gezien acceptabele locatie. Geconcludeerd wordt dat in onderhavige situatie geen sprake is van een 
stedelijke ontwikkeling waardoor er geen verdere toelichting vereist is.

5.9  Leidingen

Op ruim 35 meter van de beoogde woning ligt een hoogspanningsleiding. Deze hoogspanningsleiding heeft 
een beschermingszone. Het plangebied ligt echter buiten deze beschermingszone. Binnen het plangebied 
komen leidingen of beschermingszones van leidingen voor die in het kader van onderhavig 
bestemmingsplan bescherming behoeven. Eveneens zijn er geen laagvliegroutes die beperkingen stellen 
aan de bouwhoogten.

5.10  Luchtkwaliteit

In de Wet milieubeheer zijn de belangrijkste bepalingen over luchtkwaliteitseisen opgenomen. Hierin is 
opgenomen dat bij een ruimtelijk besluit de gevolgen voor de luchtkwaliteit getoetst moet worden. Om te 
bepalen of de kwaliteit van de lucht ter plaatse voldoet aan de eisen uit de Wet milieubeheer en de daarop 
gebaseerde regelgeving, dient bij nieuwe ontwikkelingen onderzoek gedaan te worden naar de 
luchtkwaliteit. Projecten waarvan aannemelijk is dat deze niet in betekenende mate bijdragen aan de 
luchtverontreiniging hoeven niet getoetst te worden aan de grenswaarden voor luchtkwaliteit. 

De ontwikkelingen in het plangebied zijn dermate kleinschalig, dat ze vallen binnen de randvoorwaarden 
van het Besluit Niet in Betekenende Mate Bijdragen. De invloed van deze kleinschalige ontwikkelingen 
hoeven niet in beeld te worden gebracht.

Conclusie
Op basis van het voorgaande vormt luchtkwaliteit geen belemmering voor uitvoering van onderhavige plan. 

5.11  Milieueffectrapportage

Niet voor alle nieuwe activiteiten hoeft een m.e.r.-procedure gevolgd te worden. Uitgangspunt van de 
m.e.r.-beoordeling is het 'nee, tenzij' -principe. Dat wil zeggen dat alleen een milieueffectrapport (MER) 
hoeft te worden opgesteld, wanneer er omstandigheden zijn die (waarschijnlijk) leiden tot belangrijke 
nadelige milieugevolgen.

De Wet milieubeheer maakt onderscheid in een m.e.r.-procedure voor plannen (planMER) en voor 
besluiten (besluitMER of projectMER). Voor een bestemmingsplan kan zowel de plan-m.e.r.-plicht als de 
besluit-m.e.r.-plicht gelden. 

Er zijn drie sporen waarlangs de m.e.r.-plicht kan ontstaan:

1. Plan- en/of besluit-m.e.r.-plicht: als de voorgenomen activiteit vermeld is in het Besluit 
milieueffectrapportage;

2. Plan-m.e.r.-plicht: als voor het plan een zogeheten passende beoordeling op grond van de Wet 
natuurbescherming gemaakt moet worden. Dat is het geval als het plan significante negatieve 
gevolgen kan hebben voor de instandhoudingsdoelstellingen van een Natura 2000 gebied;

3. Toetsing aan de provinciale milieuverordening.

Besluit milieueffectrapportage
De lijst van activiteiten in de onderdelen C en D van het Besluit bestaat uit vier kolommen. De eerste 
kolom bevat een omschrijving van de m.e.r.-(beoordelings)plichtige activiteiten. De tweede kolom vermeldt 
eventuele drempelwaarden.

Wettelijk  kader

Voor de vraag of een bestemmingplan besluit-m.e.r.-plichtig is, geldt dat het Besluit milieueffectrapportage 
onderscheid maakt naar m.e.r.-plichtige activiteiten en m.e.r.-beoordelingsplichtige activiteiten. Onderdeel 

22 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld)



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

C van de bijlage bij dit Besluit vermeldt voor welke activiteiten altijd verplicht een MER moet worden 
opgesteld, voordat een (m.e.r.-plichtig) besluit mag worden genomen. In onderdeel D is vermeld welke 
activiteiten beoordelingsplichtig zijn. Voor dergelijke activiteiten moet het bevoegd gezag beoordelen of op 
basis van 'belangrijke nadelige gevolgen die de voorgenomen activiteit voor het milieu kan hebben', een 
m.e.r.-procedure noodzakelijk is. Daarbij geldt dat een bestemmingsplan alleen besluit-m.e.r.-plichtig is, 
als het bestemmingsplan in kolom 4 wordt genoemd.

Voor de vraag of een bestemmingsplan plan-m.e.r.-plichtig is, geldt dat dit het geval is als het plan 
genoemd is in kolom 3 en activiteiten mogelijk maakt die in onderdeel C en D, kolom 1 vermeld zijn en 
voldoen aan de in kolom 2 genoemde drempelwaarden.

Als een bestemmingsplan een activiteit mogelijk maakt die Besluit-m.e.r.-plichtig is op grond van de 
uitkomst van een toets van een activiteit die onder de drempelwaarden blijft, dan is dat bestemmingsplan 
alsnog plan-m.e.r.-plichtig. Het maakt dan immers een (besluit) m.e.r.-plichtige activiteit mogelijk.

Voor zowel de plan-m.e.r.- als besluit-m.e.r.-plicht geldt dat als de activiteit onder de drempelwaarden uit 
kolom 2 van bijlage D blijft, met een vormvrije m.e.r. beoordeeld moet worden of alsnog een MER moet 
worden opgesteld. De centrale vraag die daarbij beantwoord moet worden is of er omstandigheden zijn die 
(waarschijnlijk) leiden tot belangrijke nadelige milieugevolgen. Daarbij moet in ieder geval worden getoetst 
aan de criteria die opgenomen zijn in bijlage III van de Europese m.e.r.-richtlijn. Als dergelijke 
milieugevolgen kunnen optreden, geldt alsnog de betreffende plan- en/of besluit-m.e.r.-plicht.

Toetsing

IIn dit geval is de activiteit niet m.e.r.-plichtig want de activiteit komt niet voor op de lijst in onderdeel D van 
het Besluit milieueffectrapportage.

Ook blijkt uit de uitgevoerde onderzoeken dat de milieugevolgen zo gering zijn dat er ook geen sprake is 
van belangrijke milieugevolgen als bedoeld in bijlage III van de Europese m.e.r.-richtlijn.

Passende beoordeling via de Wet natuurbescherming
Voor het vaststellen van plannen die significante gevolgen voor een Natura 2000-gebied kunnen hebben, 
dient een passende beoordeling gemaakt te worden (artikel 7.2a Wet milieubeheer juncto artikel 2.8, 
eerste lid Wet natuurbescherming). De plan-m.e.r-plicht op grond van de noodzaak van een passende 
beoordeling voor de Wet natuurbescherming is hier niet aanwezig. 

Er is voor dit plan geen passende beoordeling nodig.

Provinciale milieuverordening 
Provinciale Staten kunnen in de provinciale milieuverordening extra activiteiten met gevallen, plannen en 
besluiten aanwijzen die belangrijke nadelige gevolgen voor het milieu kunnen hebben en dus m.e.r.-plichtig 
zijn (artikel 7.6 Wet milieubeheer). Dit is dus aanvullend op de m.e.r.-plicht op basis van onderdeel C van 
de bijlage Besluit m.e.r. (en dus ook aanvullend op de verplichting vanuit de Europese richtlijnen) én 
conform dezelfde systematiek.

Provinciale staten van Gelderland hebben geen extra activiteiten met gevallen, plannen en besluiten 
aangewezen die belangrijke nadelige gevolgen voor het milieu kunnen hebben (en zo m.e.r.-plichtig zijn).

Conclusie

In dit geval is de activiteit niet m.e.r.-plichtig en niet m.e.r.-beoordelingsplichtig, want de activiteit komt niet 
voor op de lijst in onderdeel C of D van het Besluit milieueffectrapportage en er is voor het plan geen 
passende beoordeling nodig.

5.12  Milieuzonering

Ten aanzien van bedrijvigheid geldt als uitgangspunt dat toekomstige woningen geen onevenredige 
milieuhinder (geur, geluid etc.) mogen ondervinden van nabijgelegen bedrijvigheid. In de publicatie 
´Bedrijven en milieuzonering´ van de Vereniging van Nederlandse Gemeenten, editie 2009, worden in 
verband met de aanwezigheid van milieubelastende functies indicatieve afstandsnormen voorgeschreven 
tot milieugevoelige functies, vooral wonen.

In dit kader zijn voor het onderhavige plan de volgende bedrijven en aspect van belang:

 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld) 23



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

Van Essen, gevestigd op Nachtegaalweg 9 
Handelsonderneming en Metaalbewerking Donkersteeg, gevestigd op De Spil 6/ en Nachtegaalweg 4
Hazeleger, gevestigd op De Spil 17 
Geldersche Houtbouw B.V., gevestigd op De Vang 1-3

Deze bedrijven zijn op grond van het bestemmingsplan "Kootwijkerbroek-Stroe-Kootwijk" bestemd met de 
bestemming "Bedrijf". Binnen deze bestemming zijn bedrijven toegestaan met, op basis van de hierboven 
genoemde publicatie "Bedrijven en milieuzonering", een richtafstand van 30 meter. De laatste twee 
bedrijven hebben een grotere richtafstand in verband met het aspect geluid. Het bestemmingsplan 
"Kootwijkerbroek-Stroe-Kootwijk" biedt echter de mogelijkheid om bedrijven die naar de aard en invloed op 
de omgeving gelijk te stellen zijn met bij recht toegestane bedrijven. Bij de genoemde bedrijven is bij de 
verlening van de omgevingsvergunningen middels specifiek akoestisch onderzoek aangetoond dat de 
geluidhinder overeen komt met een richtafstand van maximaal 30 meter en dus toelaatbaar zijn op het 
bedrijventerrein. 

De nieuwe woning wordt op circa 20 meter afstand van de Nachtegaalweg gesitueerd. De afstand van het 
bouwvlak van de nieuwe woning tot het bedrijf aan de Nachtegaalweg 9 bedraagt circa 35 meter.

Hieruit kan geconcludeerd worden dat voldaan wordt aan de richtafstanden uit de VNG-publicatie danwel 
dat met onderzoek is aangetoond dat er geen belemmeringen zijn voor het voorliggende plan.

bedrijven en aspecten opsommen en toelichten 

Veiligheidszone - Activiteitenbesluit 
Binnen de grenzen van het bestemmingsplan is geen gasdrukmeet- en regelstation aanwezig. In het 
Activiteitenbesluit zijn veiligheidsafstanden opgenomen die moeten worden aangehouden tussen 
kwetsbare respectievelijk beperkt kwetsbare objecten en (onder andere) een gasdrukmeet- en regelstation 
(4-6 meter). Kwetsbare en beperkt kwetsbare objecten volgens het Activiteitenbesluit zijn dezelfde 
objecten als die genoemd zijn in het Besluit externe veiligheid inrichtingen. Het gaat dan om onder andere 
woningen, ziekenhuizen en bedrijven. 

Het onderhavige plan voldoet aan de voorgeschreven afstand.

Conclusie
Vanuit milieuzonering zijn er geen belemmeringen voor het plan.

5.13  Natuur en landschap

Aan de noord- en westzijde van het plangebied zijn waardebolle groene elementen aanwezig. Deze zijn al 
als zodanig bestemd. De bouw van de woning op het perceel tast deze groenelementen niet aan. Dezelfde 
groenelementen zorgen er daarnaast voor dat het geheel landschappelijk is ingepast. Dit wordt versterkt 
doordat het perceel aansluit op het gebied Puurveen. 

Conclusie
Vanuit natuur en landschap zijn er geen belemmeringen voor het plan.

5.14  Veiligheid

Om een veilige omgeving te creëren of te behouden is er op het gebied van fysieke veiligheid een aantal 
aspecten waarmee rekening gehouden moet worden. Zo worden er eisen gesteld aan de bereikbaarheid 
van de openbare wegen voor de hulpverleningsdiensten. Dit leidt tot het stellen van minimale afmetingen en 
bochtstralen zodat hulpverleningsvoertuigen een object of calamiteit goed kunnen bereiken en adequate 
hulp kunnen verlenen. Met betrekking tot voldoende bluswater in het openbare wegennet zijn er ook eisen 
gesteld. Deze eisen hebben betrekking op de afstanden vanaf de bluswatervoorziening tot aan een gebouw 
en de capaciteit ervan. In de “Handreiking Bluswatervoorziening en Bereikbaarheid” een uitgave van 
Brandweer Nederland worden deze eisen gesteld. Voor wat betreft de bereikbaarheid zijn er binnen de 
gemeente Barneveld hoofd- en subaanrijdroutes vastgesteld.

Tevens worden er eisen gesteld aan de opkomsttijden voor brandweervoertuigen. Deze zijn afhankelijk van 
de bestemming. Voor gebouwen waarin geslapen wordt en verminderd zelfredzame mensen verblijven 

24 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld)



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

worden strengere eisen gesteld dan gebouwen waar dit niet zo is. De opkomsttijden zijn gesteld in de Wet 
veiligheidsregio’s (1 oktober 2010) met het daarbij behorende Besluit veiligheidsregio’s. In het Besluit zijn 
de tijdnormen voor de opkomsttijden vastgelegd.

Situatie
Nieuwe ontwikkelingen zullen worden getoetst aan de Handreiking Bluswatervoorziening en 
Bereikbaarheid, het Besluit veiligheidregio’s en aan de eisen van de aangewezen hoofd- en 
subaanrijdroutes. Dit zal gebeuren bij de bouwplannen en inrichtingsplannen.

Conclusie
Er zijn voor wat betreft de eisen voor de veiligheid geen belemmeringen voor dit bestemmingsplan.

5.15  Verkeer

De planlocatie van de nieuwe woning wordt via een nieuw aan te brengen duiker op de Nachtegaalweg 
ontsloten, ten zuiden van het bouwvlak. De locatie is daarmee goed bereikbaar. Het bouwplan zal moeten 
voldoen aan de geldende parkeernorm uit de Nota Parkeernormen. Uitgangspunt daarbij is dat het 
parkeren op eigen terrein plaatsvindt. Voor een vrijstaande woning geldt een parkeernorm van 1,7 oftewel 
afgerond 2 parkeerplaatsen. Gelet op de omvang van het perceel van de nieuw te bouwen woning is er 
voldoende ruimte om aan deze minimale eis te voldoen. 

5.16  Water

Deze waterparagraaf vormt het resultaat van het procesinstrument watertoets. De watertoets betreft het 
vroegtijdig informeren, adviseren, afwegen en beoordelen van waterhuishoudkundige aspecten bij de 
totstandkoming van ruimtelijke plannen. Het is verplicht de watertoets toe te passen. Hiermee wordt 
beoogd om het belang van water een evenwichtige plaats te geven in het ruimtelijk planproces. 

De watertoets heeft betrekking op alle grond- en oppervlaktewateren en behandelt alle relevante 
waterhuishoudkundige aspecten zoals ontwatering, wateroverlast en waterkwaliteit. De waterpara-graaf 
beschrijft de waterhuishoudkundige uitwerking van het plan. 

Huidige en toekomstige situatie hoek Nachtegaalweg – De Spil 

Het perceel is gelegen aan de zuidzijde van de De Spil en de westzijde van de Nachtegaalweg. Aan de 
noordzijde van het plangebied loopt een A-watergang. Aan de oostzijde loopt een C-watergang. Het 
perceel heeft in de huidige situatie een agrarische bestemming en er is geen verhard oppervlak aanwezig.

De ontwikkeling betreft het wijzigen van de bestemming 'agrarisch' naar de bestemming 'wonen' en 
hiermee de ontwikkeling van woning op dit perceel mogelijk te maken. Door deze ontwikkeling is er sprake 
van een toename van verhard oppervlak. Voor deze toename van verhard oppervlak dient een 
bergingsvoorziening met een berging van 30 mm te worden gerealiseerd. De bergingsvoorziening dient dan 
een bergend volume van 30 mm maal de toename van verhard oppervlak te hebben. Deze 
bergingsvoorziening kan een overloop hebben op de oostelijk gelegen C-watergang. 

Door deze ontwikkeling komt extra huishoudelijk afvalwater vrij dat op de gemeentelijke vuilwaterriolering 
dient te worden aangesloten. Voor de exacte wijze van aansluiten dient tzt een rioolaansluitvergunning te 
worden aangevraagd. Afhankelijk van de locatie waarop wordt aangesloten en het hierbij horende tracé 
dient ook een watervergunning te worden aangevraagd. De kosten voor aanleg van de vuilwaterriolering en 
voor de benodigde vergunningen zijn voor de initiatiefnemer. 

In het kader van duurzaam bouwen worden er geen uitlogende bouwmaterialen (zoals zink, koper, lood en 
PAK-houdende materialen) toegepast bij het realiseren van de nieuwe woning. 

Conclusie

Deze ontwikkeling draagt op een positieve wijze bij aan de waterdoelen van de gemeente Barneveld. 

 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld) 25



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

Hoofdstuk 6  JURIDISCHE ASPECTEN

6.1  Inleiding

Deze partiële herziening is gebaseerd op het moederplan "Buitengebied 2012" (met identificatienummer 
NL.IMRO.0203.1056-0004), vastgesteld op 28 mei 2013 en zoals nadien door het college gewijzigd en in 
werking getreden, door de raad herzien en in werking getreden en zoals gewijzigd door een 
intrekkingsbesluit van de raad.

De regels zijn onderverdeeld in vier hoofdstukken:

Hoofdstuk 1 bevat de algemene voor het plangebied geldende bepalingen, de inleidende regels.
Hoofdstuk 2 regelt de bestemmingen en het daarop toegestane gebruik. 
Hoofdstuk 3 bevat de algemene regels, zoals de anti-dubbeltelregel, algemene bouwregels, algemene 
afwijking- en algemene wijzigingsregels en tot slot de algemene procedureregels. 
Hoofdstuk 4 betreft het overgangsrecht en de slotbepaling.

Bevoegdheid 
Het bevoegd gezag is het bestuursorgaan dat bevoegd is tot het nemen van een besluit ten aanzien van 
een aanvraag om een omgevingsvergunning of ten aanzien van een al verleende omgevingsvergunning. 
Over het algemeen zijn burgemeester en wethouders het bevoegd gezag. Het kan incidenteel voorkomen 
dat bijvoorbeeld het Rijk of de provincie het bevoegd gezag is. Burgemeester en wethouders zijn altijd 
bevoegd gezag bij het wijzigen van een plan en het stellen van nadere eisen.

6.2  Inleidende regels

Begrippen 
In artikel 1 van de partiële herziening zijn de begrippen plan en bestemmingsplan Buitengebied 2012 
gedefinieerd. Het kan bij een partiële herziening voorkomen dat er een begrip wordt toegevoegd. 

Er wordt uitgegaan van de in dit artikel aan de betreffende begrippen toegekende betekenis. Voor zover er 
geen begrippen zijn gedefinieerd wordt aangesloten bij het normale spraakgebruik.

6.3  Bestemmingsregels

In hoofdstuk 2 van de partiële herziening zijn de bestemmingsregels opgenomen. In dit hoofdstuk en de 
daarin opgenomen bepalingen over de bestemming 'Wonen' worden de regels van het bestemmingsplan 
"Buitengebied 2012" niet herzien. 

Tevens is de verbeelding van het bestemmingsplan "Buitengebied 2012" op de locatie gewijzigd in die zin 
dat aan een deel van het perceel de bestemming 'Wonen' wordt toegekend met een bouwvlak.

Zie verder de toelichting bij het bestemmingsplan "Buitengebied 2012". Hieronder volgt een nadere 
uiteenzetting van enkele specifieke onderdelen van de partiële herziening.

6.4  Algemene regels

In hoofdstuk 3 is aangegeven dat de algemene regels zoals opgenomen in het bestemmingsplan 
"Buitengebied 2012", en zoals nadien door het college gewijzigd en in werking getreden, door de raad 
herzien en in werking getreden en zoals gewijzigd door een intrekkingsbesluit van de raad, niet zijn 
gewijzigd.

Overeenkomstig het bepaalde in het Besluit ruimtelijke ordening (Bro) is de voorgeschreven 
Anti-dubbeltelregeling opgenomen.

26 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld)



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

6.4.1  Algemene aanduidingsregels

De algemene aanduidingsregels bevatten specificaties van de (dubbel-)bestemmingen met betrekking tot 
het gebruik of het bouwen. Een gebiedsaanduiding is een aanduiding die verwijst naar een gebied waarvoor 
bijzondere regels, extra regels of nadere afwegingen gelden. Bij gebiedsaanduidingen gaat het veelal om 
zones en gebieden die aan sectorale regelgeving zijn ontleend. De volgende soorten gebiedsaanduidingen 
zijn toegepast: 

'overige zone - voorwaardelijke verplichting'

6.4.1.1   Voorwaardelijke verplichting

Bij wijzigingen van het bestemmingsplan is het veelal noodzakelijk afspraken met betrekking tot het 
slopen van gebouwen of het realiseren van inrichtingsmaatregelen dan wel andere voorwaarden vast te 
leggen. Om dit te waarborgen wordt in het bestemmingsplan een voorwaardelijke verplichting opgenomen. 
Hierbij worden aan het bestemmingsplan specifieke regels toegevoegd die de verzoeker verplichten om bij 
gebruikmaking van de toegestane ontwikkeling ook de inrichtingsmaatregelen te realiseren of bebouwing 
te slopen. 

In onderhavige partiële herziening is een voorwaardelijke verplichting opgenomen die verband houdt met het 
realiseren van voldoende waterberging  ter compensatie van de toegenomen hoeveelheid verharding. 

6.5  Overgangs- en slotregels

In het laatste hoofdstuk zijn de regels ten aanzien van het overgangsrecht opgenomen. Het laatste artikel 
van de regels betreft de citeertitel van voorliggende partiële herziening.

6.6  Handhaving

De gemeente acht handhaving van haar beleid van groot belang om de gewenste ruimtelijke kwaliteit te 
garanderen. Belangrijke redenen voor handhaven zijn:

De regels zijn door de gemeente vastgesteld en de inwoners van de gemeente mogen verwachten dat 
de gemeente die regels handhaaft: waarom zijn er anders regels opgesteld? Inwoners van de 
gemeente hebben als het ware recht op handhaving. 
Handhaving gaat oneigenlijk gebruik van en daarmee de achteruitgang van de kwaliteit van het 
gemeentelijk grondgebied tegen. Een actueel bestemmingsplan beoogt de ruimtelijke kwaliteit van een 
gebied in stand te houden en te verbeteren.
Niet daadkrachtig optreden tegen overtredingen van wettelijke regels werkt een toename van het aantal 
overtredingen in de hand en tast de geloofwaardigheid van daadkrachtig optreden aan. Het in het 
bestemmingsplan vastgelegde beleid wordt ondermijnd en het bestuur verliest de greep op de 
gebouwde omgeving.

Onderscheid kan gemaakt worden tussen preventieve en repressieve handhavingsinstrumenten. Onder 
preventieve instrumenten kunnen onder andere goede regelgeving (zoals in bestemmingsplan), voorlichting, 
subsidieverlening, afwijking van bouwregels en gebruiksregels en de omgevingsvergunning worden 
begrepen. Repressieve instrumenten zijn onder meer controle en toezicht, opsporing en het hanteren van 
sancties als bestuursdwang en dwangsom.

In 2016 heeft de gemeente de Nota Vergunningverlening, Toezicht en Handhaving, VTH-beleid vastgesteld. 
In dit VTH-beleid staat beschreven hoe het college van burgemeester en wethouders op hoofdlijnen omgaat 
met de uitvoering van VTH-taken en welke prioriteiten hieraan zijn toegekend. Het college is 
verantwoordelijk voor de uitvoering van de VTH-taken en heeft de uitvoering van deze taken met ingang van 
1 april 2013 grotendeels belegd bij de Omgevingsdienst de Vallei.

Bij de handhaafbaarheid van een bestemmingsplan spelen aspecten als communicatie, de planvorm, de 
normstelling, het daadwerkelijk kunnen handhaven en de controleerbaarheid van normen ook een 
belangrijke rol.

Randvoorwaarde voor handhaving is dat er voldoende basis/grondslag is om te kunnen handhaven. Deze 
basis wordt gevormd door:

 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld) 27



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

De regeling in het bestemmingsplan zelf: de handhaafbaarheid van de planregels.
Het beleid voor afwijkingen.

In het moederplan (bestemmingsplan "Buitengebied 2012"), en daarmee ook in deze partiële herziening, is 
gestreefd naar heldere, eenduidige planregels met zo min mogelijk interpretatiemogelijkheden.

Verder zijn aan de in het moederplan (bestemmingsplan "Buitengebied 2012") opgenomen 
afwijkingsmogelijkheden duidelijke voorwaarden verbonden, die voldoende objectief bepaalbaar zijn.

28 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld)



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

Hoofdstuk 7  ECONOMISCHE UITVOERBAARHEID

7.1  Grondexploitatie

De kosten voor het opstellen van het plan komen ten laste van de gemeentelijke grondexploitatie voor het 
plangebied Puurveen. Ook de kosten van tegemoetkoming in schade, bedoeld in artikel 6.1 van de Wro 
(planschade) komen ten laste van deze grondexploitatie. Er zijn bij dit plan geen andere kosten die in een 
exploitatieplan of exploitatieovereenkomst opgenomen moeten worden.

 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld) 29



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

Hoofdstuk 8  OVERLEG EN MAATSCHAPPELIJKE 
UITVOERBAARHEID

De procedure voor het gedeeltelijk herzien van een bestemmingsplan is door de wetgever geregeld. 
Conform artikel 1.3.1. Besluit ruimtelijke ordening (Bro) heeft het college op 1 november 2018 in de 
Barneveldse Krant en Barneveld Huis-aan-Huis en langs elektronische weg kennis gegeven van het 
voornemen om de voorliggende patiële herziening van het geldende bestemmingsplan voor te bereiden. 
Aangegeven is dat tussen gemeente en verschillende instanties waar nodig overleg over het plan moet 
worden gevoerd alvorens een ontwerpplan ter visie gelegd kan worden. Daarnaast is er de gelegenheid om 
in het voortraject belanghebbenden te laten inspreken conform de gemeentelijke verordening. Pas daarna 
wordt de wettelijke procedure met betrekking tot vaststelling van de partiële herziening opgestart.

8.1  Overleg ex artikel 3.1.1 Bro

Het Besluit ruimtelijke ordening (artikel 3.1.1) geeft aan dat burgemeester en wethouders bij de 
voorbereiding van een bestemmingsplan overleg voeren met de besturen van betrokken gemeenten en 
waterschappen en met die diensten van provincie en Rijk die betrokken zijn bij de zorg voor de ruimtelijke 
ordening of belast zijn met de behartiging van belangen welke in het plan in het geding zijn.

Er is in het gebied van de voorgenomen ontwikkeling geen sprake van bijzondere waarden of andere 
situaties waardoor deze ontwikkeling zou raken aan enig nationaal belang. Daarom is afgezien van het 
voeren van vooroverleg met het Rijk. 

Dit plan is gebaseerd op het Functieveranderingsbeleid Regio Food Valley 2016 en voldoet daar ook aan. 
Geconcludeerd kan worden dat er hier geen provinciale belangen in het geding zijn die om vooroverleg 
vragen.

Verder is er geen sprake van provinciale belangen, zodat ook is afgezien van vooroverleg met de provincie 
Gelderland. Op grond van artikel 3.1.1 lid 2 Bro kan derhalve worden afgezien van overleg in door de 
provincie en het Rijk aangegeven gevallen.

Het Waterschap Vallei & Veluwe heeft aangegeven dat geen vooroverleg nodig is indien de toename van 
de verharding kleiner is dan 4.000 m² en de waterhuishoudkundige doelen van het waterschap niet in het 
geding komen door een bestemmingsplan. Hier is sprake van zo een geval. Om die reden heeft geen 
vooroverleg met het waterschap plaatsgevonden. 

Ook belangen van omliggende gemeenten zijn bij dit plan niet in het geding.

8.2  Inspraak

Op 15 december 2009 heeft het college besloten dat bij bestemmingsplannen alleen inspraak wordt 
gevoerd bij plannen waarbij maatschappelijke belangen een rol spelen, die politiek gevoelig liggen of 
waarbij inspraak een bijdrage kan leveren aan de kwaliteit en/of snellere doorlooptijd van het plan.

8.3  Zienswijzen

Het ontwerp voor de partiële herziening heeft van 25 januari tot en met 7 maart 2019 ter inzage gelegen. 
Gedurende deze periode heeft een ieder de mogelijkheid gehad om een zienswijze naar voren te brengen. 
Tijdens deze zes weken is een reactie ingediend.

Deze reactie leidde tot aanpassing van het plan. In Bijlage 4 bij deze partiële herziening is de Nota 
Zienswijzen bijgevoegd.

30 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld)



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

Bijlagen bij de toelichting

 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld) 31



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

Bijlage 1  Lijst intrekkingsbesluit, wijzigingen en herzieningen 
bestemmingsplan Buitengebied 2012

Het bestemmingsplan "Buitengebied 2012" (IMRO-idn. NL.IMRO.0203.1056-0004), welk bestemmingsplan 
is vastgesteld op 28 mei 2013 (en onherroepelijk geworden op 16 september 2015), is inmiddels gewijzigd 
door het college, herzien door de raad en gewijzigd door een intrekkingsbesluit van de raad. In eerste 
instantie is een tweetal uitspraken verwerkt:

de uitspraak van de Afdeling Bestuursrechtspraak van de Raad van State, ABRvS 29 april 2015, 
zaaknummer 201307247/1/R2, 201305071/1/R2, 201305215/1/R2 en 201402967/1/R2;
de uitspraak van de Afdeling Bestuursrechtspraak van de Raad van State, ABRvS 16 september 2015, 
zaaknummer 201307247/5/R2.

Daarnaast is het intrekkingsbesluit "Wijziging van het bestemmingsplan Buitengebied 2012 door het 
intrekken van enkele onderdelen" (IMRO-idn. NL.IMRO.0203.IB1056-0001), vastgesteld op 11 november 
2014, verwerkt, waardoor enkele onderdelen (diverse locaties) van het moederplan "Buitengebied 2012" 
zijn ingetrokken. Daarnaast is het bestemmingsplan "Buitengebied 2012" inmiddels vervangen door een 
aantal bestemmingsplannen (met op zichzelf staande bestemmingsplanregelingen, de zogenaamde 
postzegelplannen) en tevens een provinciaal inpassingsplan "Rondweg Voorthuizen N303" (met 
IMRO-idn. NL.IMRO.9925.IPN303Voorthuizen-VST1). Deze plannen zijn niet relevant, in die zin dat ze 
geen planologische gevolgen hebben, voor onderhavig plan.

Verder is een aantal uiteenlopende wijzigingsplannen door het college - met toepassing van de binnen 
het bestemmingsplan "Buitengebied 2012" opgenomen wijzigingsbevoegdheden - en partiële 
herzieningen door de raad vastgesteld en verwerkt. De wijzigingsplannen en een deel van de partiële 
herzieningen zijn op perceelsniveau doorgevoerd en hebben geen directe invloed op (op het gehele 
grondgebied van) onderhavig plan. De volgende partiele herzieningen zijn doorgevoerd, waarbij ook de 
regels van het moederplan c.q. het bestemmingsplan "Buitengebied 2012" zijn gewijzigd en daarmee wel 
van invloed zijn op onderhavig plan:

Naam partiële herziening IMRO-identificatie- 
nummer

Datum 
vastgesteld

4e partiële herziening Buitengebied 2012 NL.IMRO.0203.1268-0002 13-4-2016

Apeldoornsestraat-Kieftveen, partiële herziening 
Buitengebied 2012

NL.IMRO.0203.1368-0002 14-12-2016

Elzenkamperweg I, partiële herziening Buitengebied 2012 NL.IMRO.0203.1467-0002 4-7-2018

Esvelderweg IV, partiële herziening Buitengebied 2012 NL.IMRO.0203.1397-0002 30-1-2019

Garderbroekerweg-Harskamperweg, partiële herziening 
Buitengebied 2012

NL.IMRO.0203.1371-0002 24-5-2017

Grote Muntweg I, partiële herziening Buitengebied 2012 NL.IMRO.0203.1414-0002 31-1-2018

Harremaatweg I, partiële herziening Buitengebied 2012 NL.IMRO.0203.1366-0002 1-2-2017

Kerkendelweg IV, partiële herziening Buitengebied 2012 NL.IMRO.0203.1440-0002 25-4-2018

Lange Zuiderweg V, partiële herziening Buitengebied 2012 NL.IMRO.0203.1475-0002 14-11-2018

Meentweg-Valkseweg, partiële herziening Buitengebied 
2012

NL.IMRO.0203.1439-0002 7-3-2018

Parapluherziening De Puurveense Molen NL.IMRO.0203.1248-0002 30-9-2014

Parapluherziening functieveranderingsbeleid 2016 en 
woninginhoud

NL.IMRO.0203.1391-0002 5-7-2017

partiële herziening bestemmingsplan Buitengebied 2012 NL.IMRO.0203.1241-0001 25-2-2014

Plaggenweg I, partiële herziening Buitengebied 2012 NL.IMRO.0203.1370-0002 1-2-2017

Tweede partiele herziening Buitengebied 2012 NL.IMRO.0203.1253-0003 8-7-2014

32 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld)



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

Vergroten inhoud woningen, partiële herziening 
Buitengebied 2012

NL.IMRO.0203.1376-0002 1-2-2017

Verzamelherziening Buitengebied 2012 NL.IMRO.0203.1349-0002 8-11-2017

Vinkelaar II, partiële herziening Buitengebied 2012 NL.IMRO.0203.1421-0002 7-3-2018

 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld) 33



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

Bijlage 2  Verkennend bodemonderzoek

34 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld)



 
2001+2002 

GRONDVITAAL

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

VERKENNEND BODEMONDERZOEK 
op de hoek van de 

Nachtegaalweg met de Wesselseweg te Kootwijkerbroek 
 
 
 
Opdrachtgever : Dhr. S. van den Bosch 
Adres   : Wesselseweg 142 
Postcode, plaats : 3774 RL Kootwijkerbroek 

Contactpersoon : - 
Telefoonnummer  : 06-53308390 
 
Betreft  : Verkennend bodemonderzoek conform NEN 5740 
 
Projectnummer : 1219072 Versie : 01 
 
Rapportage datum : 25 april 2012 
 
Uitvoering  : Grondvitaal BV 
Adres   : Voorthuizerstraat 256 
Postcode, plaats : 3881 SN Putten 
Tel. / fax   : tel. 0341 491323   fax. 0341 491806 
E-mail adres  : info@grondvitaal.nl 
 
Contactpersoon : Mevr. J. Mertens 



GRONDVITAAL

INHOUDSOPGAVE 
 
 
-1.  ALGEMENE OMSCHRIJVING 
 
-1.1  Algemeen 

-1.2  Korte omschrijving 

-1.3  Doel van het onderzoek 

 
 
-2.  OMSCHRIJVING VAN HET ONDERZOEK 
 
-2.1  Historisch onderzoek en visuele waarneming 

-2.2  Onderzoekshypothese 

-2.3  Uitvoering van het onderzoek 

-2.4  Geohydrologie 

-2.5  Veldwerk wijze van uitvoering 

-2.6  Resultaten veldwerk 

 
 
-3.  LABORATORIUMONDERZOEK 
 
-3.1  Omschrijving 

-3.2  Resultaten van het laboratoriumonderzoek 

-3.3  Interpretatie van het laboratoriumonderzoek 

-3.4  Overzicht analyseresultaten 

 
 
-4.  SAMENVATTING, CONCLUSIE en AANBEVELING 
 
-4.1  Samenvatting 

-4.2  Conclusie 

-4.3  Aanbeveling 

 
 
BIJLAGEN: 
 
1.  Boorpuntenoverzicht,  

  Kadastrale situatie, 

  Topografische aanduiding (kaartcoördinaten)  

2.  Boorprofielen 

3.  Analyseresultaten 

4.  Achtergrond-, streef- en Interventiewaarden standaardbodem (VROM) 



 
 

Projectnummer : 1219072  
Versie : 01 
Revisiestatus : definitief  

Rapportagedatum : 23 april 2012 
Autorisatiedatum : 25 april 2012 

 

2 

1 SAMENVATTING 
 
Soort onderzoek Verkennend bodemonderzoek 

Aanleiding Aanvraag bouwvergunning 

Doel Vaststellen of er sprake is van verontreiniging in de grond / grondwater 

Opzet NEN 5740 ONV (onverdacht) 

  

Perceel op de hoek van de Nachtegaalweg met de Wesselseweg Locatie 

te Kootwijkerbroek 

Gemeente Garderen 

Sectie G 

Kadastraal bekend 

Nummer 1911 

Oppervlakte 3.000 m² 

Terreingebruik Agrarisch (akkerland) 

Terreingebruik omgeving Agrarisch, tegenover industrieterreintje 

Hypothese Onverdacht 
0,5 m–mv 1,0 m–mv 2,0 m–mv 2,5 m–mv peilbuis Aantal boringen / peilbuizen 

9 - 2 - 1 

  

Bodemopbouw donkerbeige tot grijs matig fijn tot zeer fijn zand 

Grondwaterstand 0,9 m–mv 

Zintuiglijke waarnemingen Geen 
 > achtergrond- 

waarde 
> tussenwaarde > interventie-

waarde 
Bovengrond koper - - 

Resultaten grond 

Ondergrond - - - 
 > streefwaarde > tussenwaarde > interventie- 

waarde 
Resultaten grondwater 

Grondwater koper - - 

Hypothese wordt formeel verworpen 

Verontreiniging vormt geen aanleiding tot nader onderzoek 

Conclusies 

Er zijn o.i. geen belemmeringen voor de gewenste activiteiten 

 



 
 

Projectnummer : 1219072  
Versie : 01 
Revisiestatus : definitief  

Rapportagedatum : 23 april 2012 
Autorisatiedatum : 25 april 2012 

 

3 

2 ALGEMENE OMSCHRIJVING 
 
2.1 Algemeen 
 
In april 2012 is aan Grondvitaal BV te Putten opdracht verstrekt voor het uitvoeren van een milieutechnisch 
bodemonderzoek op een terrein aan de: Nachtegaalweg (hoek) Wesselseweg te Kootwijkerbroe k. 
Voor terreinsituatie zie bijlage 1. 
 
 
Opdrachtgever: Dhr. S. van den Bosch 
Adres: Wesselseweg 142 
  
 
Contactpersoon: Dhr. S. van den Bosch 
Telefoon: 06-53308390 
 
 
Bemonstering Grondvitaal BV ISO 9001:2008 en BRL SIKB 2000 GECERTIFICEERD 
en rapportage Voorthuizerstraat 256  
 3881 SN PUTTEN 
 
Telefoon 0341 491323 
Fax 0341 491806 
E-mail info@grondvitaal.nl   
 
 
Analyses: Acmaa B.V. Milieulaboratorium RVA TESTEN GEACCREDITEERD 
 Hazenweg 30 
 7556 BM Hengelo 
 
Telefoon 074 2560600 
E-mail info@acmaa.nl   
 
 
 
2.2 Omschrijving situatie 
 
De onderzoekslocatie is in gebruik als maïsland (momenteel met gras begroeid). 
 
Het te onderzoeken terreingedeelte is onverhard.  
 
De aanleiding tot het onderzoek is: de aanvraag van een omgevingsvergunning. 
 
Het uitgevoerde onderzoek strekt zich uit over een oppervlak van ± 3.000 m² (zoals op bijlage 1 
aangegeven). 
 
 
 
2.3 Doel van het onderzoek 
 
Het doel van het verkennend bodemonderzoek is het vaststellen van de milieuhygiënische kwaliteit van de 
bodem met betrekking tot de eventuele aanwezigheid van bodemverontreiniging in de grond en het 
freatisch grondwater. 



 
 

Projectnummer : 1219072  
Versie : 01 
Revisiestatus : definitief  

Rapportagedatum : 23 april 2012 
Autorisatiedatum : 25 april 2012 

 

4 

3 OMSCHRIJVING VAN HET UITGEVOERDE ONDERZOEK 
 
3.1 Historisch onderzoek en visuele waarneming  
 
Adres onderzoekslocatie: Perceel op de hoek van de Nachtegaalweg met de Wesselseweg te 

Kootwijkerbroek 
 
Kadastrale gemeente: Garderen  sectie G nr. 1911 (gedeeltelijk) 
 
Omgeving: Agrarisch 
 
Kaartcoördinaat: X = 173,3 / Y = 462,3 
 
 
Het historisch vooronderzoek is uitgevoerd conform NEN 5725. Tijdens het vooronderzoek zijn de hierna te 
noemen bronnen geraadpleegd waaruit de volgende voor het onderzoek van belang zijnde gegevens 
bekend zijn geworden: 
 
Overzicht voorinformatie 

Bron Informatie 

Opdrachtgever / 
contactpersoon 

Er hebben voor zover bekend op de onderzoekslocatie geen 
bedrijfsmatige activiteiten plaatsgevonden waardoor de bodem is 
verontreinigd. Voor zover bekend zijn op de locatie geen olietanks of 
andere verontreinigingsbronnen aanwezig (of aanwezig geweest). 
 
Het te onderzoeken terreingedeelte is bestemd voor de nieuwbouw van 
een dubbele woning met garages. 

Archief Grondvitaal BV Geen gegevens 

Bouwarchief gemeente 
Barneveld 

Geen gegevens 

Milieu-/Hinderwetarchief 
gemeente Barneveld 

Dossiernummer 1.777.13 40/1982 Nachtegaalweg 12  Kootwijkerbroek 
Hinderwet-
vergunning 

Oprichten en in werking hebben en houden van een 
veehouderij met mestopslag en een bovengrondse 
tank voor opslag 1.200 liter dieselolie (daken schuren 
asbestcement (abc) golfplaten) 
 

Dossiernummer 1.77.13 12756 17/1984 Nachtegaalweg 12  
Kootwijkerbroek 

Hinderwet-
vergunning 

Vergunning voor het uitbreiden van het bedrijf met een 
veeschuur 
 

Dossiernummer (geen nr.) Wesselseweg 142  Kootwijkerbroek 
Bouwvergunning 1962, Vernieuwen en uitbreiden schuur 
Bouwvergunning 1971, Bouw varkensschuur (dak abc golfplaten) 
Hinderwet- 
vergunning 

1982, Oprichten en in werking hebben en houden van 
een veehouderij met mestopslag en een 
bovengrondse tank voor opslag 2.400 liter dieselolie 
(daken schuren asbestcement (abc) golfplaten)  

Bodemarchief gemeente 
Barneveld 

Dossiernummer 106254 / 1.777.212 Bodemonderzoeken 1-1-2004 – 
31-12-2004 

Uitvoerende Grondvitaal BV 
Projectnummer 20029279 
Adres Wesselseweg 172  Kootwijkerbroek 
Rapportdatum 8-1-2003 
Op basis van het onderzoek wordt geconcludeerd dat zowel in de boven-, 
de ondergrond en het grondwater geen van de geanalyseerde 
parameters is aangetoond in een gehalte boven de streefwaarden. 
 
 
 



 
 

Projectnummer : 1219072  
Versie : 01 
Revisiestatus : definitief  

Rapportagedatum : 23 april 2012 
Autorisatiedatum : 25 april 2012 

 

5 

Dossiernummer pos / 22338 1.777.212 Bodemonderzoeken 2003-2003 
Uitvoerende Midden Nederland Milieu B.V. 
Projectnummer VO/VDB/2003/026 
Adres Nachtegaalweg nr. 12  (nu nr. 10) Kootwijkerbroek 
Rapportdatum 11-3-2003 
Ter plaatse van de beide voormalige bovengrondse dieseltanks (locatie A 
en B) is geen van de geanalyseerde parameters aangetoond in een 
gehalte boven de toenmalige streefwaarde. Ter plaatse van locatie C is 
het grondwater licht verontreinigd met cadmium, chroom, koper, nikkel en 
xylenen. In de ondergrond van de gehele locatie is geen van de 
geanalyseerde parameters aangetoond in een gehalte boven de 
streefwaarde.  
Dossiernummer 107385 / 1.777.212 Bodemonderzoeken 1-1-2007 – 

31-12-2007 
Uitvoerende Midden Nederland Milieu B.V. 
Projectnummer VO/VDB/2007/031 
Adres Nachtegaalweg naast nr. 12 
Rapportdatum 3-4-2007 
Op basis van het onderzoek wordt geconcludeerd dat in de boven- en 
ondergrond geen van de geanalyseerde parameters is aangetoond in 
een gehalte boven de toenmalige streefwaarde. In het grondwater is een 
matig verhoogd gehalte nikkel aangetoond (verhoogde 
achtergrondwaarde).  

Tankenbestand gemeente 
Barneveld 

Uit de informatie van de gemeente Barneveld is gebleken dat geen 
informatie over boven of ondergrondse tanks aanwezig is. 

Bodemkwaliteitskaart De gemeente Barneveld beschikt nog niet over een bodemkwaliteitskaart. 
Wel is echter bekend dat in de gemeente Barneveld met grote regelmaat 
matig tot sterk verhoogde gehalten aan zware metalen in het grondwater 
worden aangetroffen. Deze worden vermoedelijk veroorzaakt door het 
jarenlange intensieve agrarische gebruik van de omgeving. Er is in het 
grondwater hoogstwaarschijnlijk sprake van verhoogde 
achtergrondgehalten aan zware metalen. 

Bodemloket 
(www.bodemloket.nl ) 

Geen gegevens 

Bodemloket provincie 
Gelderland / Utrecht 

Uit de asbestkansenkaart blijkt dat op de locatie geen asbest wordt 
verwacht. Verder zijn er geen aanvullende gegevens. 
 

Dempingen / ophogingen, 
puinverhardingen, asbest 

Voor zover bekend is het te onderzoeken terrein niet opgehoogd. Tevens 
zijn geen aanwijzingen voor puinverhardingslagen of asbesthoudende 
materialen op of in de bodem bekend geworden. 

Visuele inspectie en 
waarneming door veldwerker 

Uit de visuele inspectie van de onderzoekslocatie, voorafgaand aan en 
tijdens de uitvoering van het veldwerk, zijn geen aanwijzingen voor 
bodembelastende activiteiten of bodemvreemde materialen bekend 
geworden.  

 
Samenvatting relevante gegevens 

* Door de opdrachtgever is geen informatie verstrekt waaruit blijkt dat de bodem op enigerlei wijze 
is verontreinigd. 

* Uit de geraadpleegde bronnen (diverse bodemonderzoeken) zijn geen voor de onderzoekslocatie 
relevante gegevens bekend geworden waaruit blijkt dat op omliggende percelen 
grensoverschrijdende bodemverontreiniging is aangetroffen. 

* Er zijn geen relevante gegevens met betrekking tot olietanks bekend geworden. 
* Er is geen informatie over asbestverdachte materialen of puinverhardingen op of in de bodem bekend 

geworden. 
* Tijdens de terreininspectie zijn geen gegevens bekend geworden waaruit een bodembelasting op 

de onderzoekslocatie is af te leiden. 
 
 
 



 
 

Projectnummer : 1219072  
Versie : 01 
Revisiestatus : definitief  

Rapportagedatum : 23 april 2012 
Autorisatiedatum : 25 april 2012 

 

6 

3.2 Onderzoekshypothese 
 
Op grond van het uitgevoerde historisch onderzoek is de hypothese voor het te onderzoeken terrein: 
"NIET VERDACHTE LOCATIE" 
 
Motivering: 
Uit de tijdens het vooronderzoek verkregen informatie zijn geen concrete aanwijzingen voor een 
bodemverontreiniging binnen de onderzoekslocatie of directe omgeving bekend geworden. Uit de bekende 
bodemonderzoeken uit de omgeving blijkt dat slechts lichte verontreinigingen zijn aangetroffen. 
 
 
 
3.3 Uitvoering van het onderzoek 
 
Uitvoering van het onderzoek heeft plaatsgevonden overeenkomstig NEN 5740 ONV (onverdacht) en 
aanverwante normen en richtlijnen m.b.t. het nemen van de monsters en de behandeling daarvan. 
 
De analyseresultaten zijn beoordeeld overeenkomstig: 
– de streefwaarden grondwater en de interventiewaarden grond en grondwater zoals vastgesteld door 

het Ministerie van VROM in de Circulaire Bodemsanering 2009, ingaande per 1 april 2009 
(Staatscourant 7 april 2009, nr. 67). 

– de achtergrondwaarden voor grond (en baggerspecie) zoals vastgesteld door het Ministerie van 
VROM in de Regeling bodemkwaliteit onder nummer DJZ2007124397, ingaande per 13 december 
2007. 

 
De hierbij van toepassing zijnde onderzoeksstrategie kan van voldoende omvang geacht worden om te 
kunnen beoordelen of op de betreffende locatie, redelijkerwijs gesproken inderdaad geen verontreinigende 
stoffen aanwezig zijn in de grond of in het freatisch grondwater. 
 
De werkzaamheden zijn uitgevoerd onder het BRL SIKB 2000 gecertificeerd kwaliteitssysteem van 
Grondvitaal BV (Lloyd’s Register certificaat nr. 661898) en onderliggende protocollen 2001 en 2002. 
 
Partijdigheid: 
Grondvitaal BV heeft op geen enkele wijze een relatie met de opdrachtgever en/of de onderzoekslocatie 
waarop het onderzoek betrekking heeft, zoals bedoeld in de BRL SIKB 2000. In het kwaliteitssysteem van 
Grondvitaal BV is vastgelegd dat op beïnvloeding van medewerkers door derden niet wordt ingegaan. 
Pogingen tot beïnvloeding van het onderzoek en/of onderzoeksresultaten worden vastgelegd. Een wijziging 
op verzoek van de opdrachtgever in de onderzoeksstrategie wordt altijd vooraf besproken. Als een 
gewijzigde onderzoeksstrategie niet binnen de reikwijdte van de BRL SIKB 2000 valt, worden de 
onderzoeksgegevens niet onder certificaat gerapporteerd. 
 
Grondvitaal BV garandeert de uitvoering van een volledig onafhankelijk en onpartijdig onderzoek. 
 
 
 
3.4 Geohydrologie 
 
Grondwaterkaart van Nederland, GWK37  
Maaiveldhoogte 15,3 m+NAP 
Diepte freatisch grondwater 0,9 m–mv 
Stijghoogte volgens isohypsenpatroon 13 m+NAP 
Grondwaterstromingsrichting Noordwestwest 
Deklaag aanwezig? Nee 
Dikte eerste watervoerend pakket (1e WVP) 16 m 
Dikte eerste scheidende laag (1e SL) 8 m 
Geologie Formatie van Twente (fijn zand, 1e WVP) 

Eemformatie (klei, 1e SL) 
Zout of brak grondwater Nee 
Ligging t.o.v. grondwaterbeschermingsgebied Ligging niet binnen of op korte afstand 



 
 

Projectnummer : 1219072  
Versie : 01 
Revisiestatus : definitief  

Rapportagedatum : 23 april 2012 
Autorisatiedatum : 25 april 2012 

 

7 

3.5 Veldwerk 
 
Het veldwerk is uitgevoerd door milieukundig medewerker E.R. Aughuet op 2 april, (11 april herplaatsen 
peilbuis aangezien de eerste bij grondbewerking verloren is gegaan) en 18 april 2012. 
Verdeeld over de onderzoekslocatie zijn in totaal 12 handboringen uitgevoerd (zie bijlage 1 voor 
boorpuntenoverzicht). 
 
Uitgevoerde boringen 
 

Boringen 
tot 0,5 m-
mv 

Boringen 
tot 1,0 m-
mv 

Boringen 
tot 2,0 m–
mv 

Boringen 
tot 2,5 m–
mv 

Boringen 
met 
peilbuis 

Aantal 
analyses 
mengmonster 
bovengrond 

Aantal 
analyses 
mengmonster 
ondergrond 

Aantal 
analyses 
grondwater 

Onverdacht onderzoeksgebied 

9 - 2 - 1 2 1 1 

 
Voor samenstelling van de mengmonsters zie onder 4.1 laboratoriumonderzoek. 
 
Peilfilters algemeen 
Het peilfilter is omstort met filterzand en daarna ruim afgepompt. De bemonstering van het grondwater 
heeft een week na het plaatsen van het peilfilter plaatsgevonden. Alvorens het grondwater te bemonsteren 
is het peilfilter opnieuw ruim afgepompt. Direct na de bemonstering van het grondwater zijn de zuurgraad, 
elektrische geleidbaarheid en temperatuur gemeten. 
 
In het veld gemeten waarden: 
Filterstelling 1,7 – 2,7 meter beneden het maaiveld 
Grondwaterpeil 0,90 meter beneden het maaiveld 
pH-waarde 6,11  
Geleidingsvermogen 437 µS/cm 
Temperatuur 8,9 °C 
 
Voor een overzicht van de boorpunten wordt verwezen naar bijlage 1. Aangezien de onderzoekslocatie 
moeilijk uit te zetten was in het veld is abusievelijk één boring buiten de daadwerkelijke onderzoekslocatie 
geplaatst. De invloed hiervan op de betrouwbaarheid van het onderzoek wordt echter nihil geacht 
aangezien de boring wel op het zelfde akkerland is geplaatst. 
 
 
 
3.6 Resultaten veldwerk 
 
De bodemprofielen zijn weergegeven in bijlage 2. 
 
Omschrijving bodemopbouw en samenstelling 
In de onderstaande tabel wordt een overzicht gegeven van de globale bodemopbouw op de 
onderzoekslocatie. 
 

Traject (m-mv) Lithologische beschrijving Kleur 
0,0 – 0,4 matig fijn, zwak siltig, zwak humeus, zwak grindig zand donkerbeige 
0,4 – 1,0 matig fijn, zwak siltig, zwak grindig zand neutraalbeige 
1,0 – 2,2 zeer fijn, zwak siltig, zwak grindig zand neutraalgrijs 
2,2 – 2,7 matig fijn, zwak siltig, zwak grindig zand neutraalgrijs 

 
Tijdens het uitvoeren van de monstername zijn geen bodemvreemde materialen of afwijkingen m.b.t. geur 
en kleur waargenomen. 
 
Asbest: 
Tijdens de monstername wordt de opgeboorde grond visueel op asbestverdacht materiaal gecontroleerd. 
Puinhoudende monsters worden volgens standaardprocedure op 16 mm uitgezeefd waarbij de grove 
zeeffractie op asbestverdacht materiaal wordt gecontroleerd. Er is tijdens de monstername geen puin of 
asbestverdacht materiaal aangetroffen. 



 
 

Projectnummer : 1219072  
Versie : 01 
Revisiestatus : definitief  

Rapportagedatum : 23 april 2012 
Autorisatiedatum : 25 april 2012 

 

8 

4 LABORATORIUMONDERZOEK 
 
4.1 Omschrijving en samenstelling mengmonsters 
 
Het laboratoriumonderzoek is uitgevoerd door Acmaa B.V. Milieulaboratorium te Hengelo. 
In het laboratorium zijn de mengmonsters samengesteld en heeft vervolgens het chemisch onderzoek 
plaatsgevonden overeenkomstig het standaardpakket (NEN 5740 paragraaf 5.1.3). 
 

a) grond b) grondwater 
Lutum  Zware metalen barium, cadmium, kobalt, koper, kwik, 

lood, molybdeen, nikkel, zink 

Organische stof  Vluchtige aromatische 
koolwaterstoffen 

benzeen, tolueen, ethylbenzeen, som-
xylenen, styreen, naftaleen 

Zware metalen barium, cadmium, kobalt, koper, 
kwik, lood, molybdeen, nikkel, 
zink 

Vluchtige chloorhoudende 
oplosmiddelen 

1,2-dichloorethaan, cis-1,2-
dichlooretheen, trichloormethaan, 1,1,1-
trichloorethaan, 1,1,2-trichloorethaan, 
trichlooretheen, tetrachloormethaan, 
tetrachlooretheen, monochloorbenzeen, 
dichloorbenzenen 

Minerale olie C10-C40 Minerale olie C10-C40 

Som PCB’s Polychloorbifenylen   

PAK som 10 Polycyclische aromatische 
koolwaterstoffen 

  

 
 
Mengmonster Boring Traject analysepakket 

1 4+6+6 0,00 - 0,50 m-mv a) 
2 7+8+9+10+11+12 0,00 - 0,50 m-mv a) 
3 1 0,50 - 2,00  m-mv a) 
 3 0,50 - 2,00 m-mv  
 11 0,50 - 2,00 m-mv  

 
Grondwater peilbuis Filterstelling analysepakket 

1-1-1 1 1,70 - 2,70 m-mv b) 
 
 
 
4.2 Resultaten en interpretatie van het laboratoriu monderzoek 
 
De analyseresultaten van het laboratorium onderzoek zijn weergegeven in bijlage 3 van dit rapport. Op de 
achtergrond- en interventiewaarden voor anorganische verbindingen (zware metalen) in de grond, is 
afhankelijk van het lutumgehalte en/of organische stofgehalte een correctieformule toegepast: 
 
Ib  = Ist x (A+B x %lutum+C x %org.stof) 
 (A+B x 25+C x 10) 
 
 
A, B en C = constanten afhankelijk van de stof. 
Ib = interventiewaarde voor de te beoordelen bodem (mg/kg). 
Ist = interventiewaarde voor de standaardbodem (mg/kg). 
% lutum = het gemeten percentage lutum. 
% org.stof = het gemeten percentage organische stof. 
 
 
Voor organische verbindingen is de volgende correctieformule toegepast: 
 
Ib  = Ist  x  % org.stof 
 10 
 



 
 

Projectnummer : 1219072  
Versie : 01 
Revisiestatus : definitief  

Rapportagedatum : 23 april 2012 
Autorisatiedatum : 25 april 2012 

 

9 

4.3 Overzicht analyseresultaten 
 
In het hierna volgende overzicht zijn de analyseresultaten weergegeven. 
 
Uitgangspunten grond: 
AW-waarde: achtergrondwaarde (met toepassing van de correctieformule). 
I-waarde: interventiewaarde (met toepassing van de correctieformule). 
(AW+I)/2: grenswaarde voor nader onderzoek (tussenwaarde). 
 
Uitgangspunten grondwater: 
S-waarde: streefwaarde 
I-waarde: interventiewaarde. 
(S+I)/2: grenswaarde voor nader onderzoek (tussenwaarde). 
 
Voor de streefwaarden grondwater, de interventiewaarden grond en grondwater en de 
achtergrondwaarden grond voor een standaardbodem (10 % organische stof en 25% lutum), zie bijlage 4. 
Voor toepassing van de correctieformules is uitgegaan van de analytisch bepaalde organische stof- en 
lutumpercentages. 
 
Analyseresultaten 
 
1 M120400106 Grond Mm1: 1+2+3+4+5+6 
 
Parameter Eenheid */- 1 AW T I 
Mvb. SIKB AS3000    +    
Droge stof % (m/m)   85.2    
Organische stof % van ds   3.2    
Korrelgrootteverdeling 
Lutum (korrelfractie < 2 µm) % van ds   1.5    
Metalen 
Barium mg/kg ds -  14   237 
Cadmium mg/kg ds -  <0.30 0.37 4.2 8.0 
Kobalt mg/kg ds -  <3.0 4.3 29 54 
Koper mg/kg ds -  18 20 58 96 
Kwik mg/kg ds -  <0.10 0.11 13 25 
Lood mg/kg ds -  <10 32 188 344 
Molybdeen mg/kg ds -  <1.5 1.5 96 190 
Nikkel mg/kg ds -  <5.0 12 23 34 
Zink mg/kg ds -  39 61 187 313 
Minerale olie 
Minerale olie C10 - C40 mg/kg ds -  <38 61 830 1600 
Polychloorbifenylen 
PCB (som 7) mg/kg ds -  0.0049 0.0064 0.16 0.32 
Polycyclische aromatische koolwaterstoffen (VROM) 
Totaal PAK 10 VROM mg/kg ds -  0.36 1.5 21 40 
 
1 M120400107 Grond Mm2: 7+8+9+10+11+12 
 
Parameter Eenheid */- 1 AW T I 
Mvb. SIKB AS3000    +    
Droge stof % (m/m)   85.4    
Organische stof % van ds   2.8    
Korrelgrootteverdeling 
Lutum (korrelfractie < 2 µm) % van ds   2.0    
Metalen 
Barium mg/kg ds -  12   237 
Cadmium mg/kg ds -  <0.30 0.36 4.1 7.8 
Kobalt mg/kg ds -  <3.0 4.3 29 54 
Koper mg/kg ds +  21 20 57 94 
Kwik mg/kg ds -  <0.10 0.11 13 25 
Lood mg/kg ds -  <10 32 187 342 
Molybdeen mg/kg ds -  <1.5 1.5 96 190 
Nikkel mg/kg ds -  <5.0 12 23 34 
Zink mg/kg ds -  35 60 185 310 
Minerale olie 
Minerale olie C10 - C40 mg/kg ds -  <38 53 727 1400 
Polychloorbifenylen 
PCB (som 7) mg/kg ds -  0.0049 0.0056 0.14 0.28 
Polycyclische aromatische koolwaterstoffen (VROM) 
Totaal PAK 10 VROM mg/kg ds -  0.35 1.5 21 40 



 
 

Projectnummer : 1219072  
Versie : 01 
Revisiestatus : definitief  

Rapportagedatum : 23 april 2012 
Autorisatiedatum : 25 april 2012 

 

10 

1 M120400108 Grond Mm3: 1+3+11 
 
Parameter Eenheid */- 1 AW T I 
Mvb. SIKB AS3000    +    
Droge stof % (m/m)   84.5    
Organische stof % van ds   <1.0    
Korrelgrootteverdeling 
Lutum (korrelfractie < 2 µm) % van ds   2.7    
Metalen 
Barium mg/kg ds -  16   258 
Cadmium mg/kg ds -  <0.30 0.35 4.0 7.6 
Kobalt mg/kg ds -  <3.0 4.6 31 58 
Koper mg/kg ds -  <5.0 20 57 94 
Kwik mg/kg ds -  <0.10 0.11 13 25 
Lood mg/kg ds -  <10 32 187 341 
Molybdeen mg/kg ds -  <1.5 1.5 96 190 
Nikkel mg/kg ds -  <5.0 13 24 36 
Zink mg/kg ds -  <10 61 188 314 
Minerale olie 
Minerale olie C10 - C40 mg/kg ds -  <38 38 519 1000 
Polychloorbifenylen 
PCB (som 7) mg/kg ds (-)  0.0049 0.0040 0.10 0.20 
Polycyclische aromatische koolwaterstoffen (VROM) 
Totaal PAK 10 VROM mg/kg ds -  0.35 1.5 21 40 
 
1 M120401660 Grondwater 01-1-2 
 
Parameter Eenheid */- 1 S T I 
Mvb. SIKB AS3000    +    
Metalen 
Barium µg/l -  43 50 338 625 
Cadmium µg/l -  <0.3 0.40 3.2 6.0 
Kobalt µg/l -  3.1 20 60 100 
Koper µg/l +  44 15 45 75 
Kwik µg/l -  <0.05 0.050 0.17 0.30 
Lood µg/l -  <5.0 15 45 75 
Molybdeen µg/l -  <5.0 5.0 153 300 
Nikkel µg/l -  10 15 45 75 
Zink µg/l -  <10 65 433 800 
Vluchtige aromatische koolwaterstoffen 
Benzeen µg/l -  <0.20 0.20 15 30 
Tolueen µg/l -  <0.20 7.0 504 1000 
Ethylbenzeen µg/l -  <0.20 4.0 77 150 
Xyleen (som meta + para) µg/l   <0.10    
2-Xyleen (ortho-Xyleen) µg/l   <0.10    
Xylenen (som) µg/l -  0.14 0.20 35 70 
Styreen (Vinylbenzeen) µg/l -  <0.20 6.0 153 300 
Naftaleen µg/l (-)  <0.05 0.010 35 70 
Minerale olie 
Minerale olie C10 - C40 µg/l -  <50 50 325 600 
Vluchtige organische halogeen verbindingen 
Dichloormethaan µg/l (-)  <0.20 0.010 500 1000 
1,1-Dichloorethaan µg/l -  <0.50 7.0 454 900 
1,2-Dichloorethaan µg/l -  <0.10 7.0 204 400 
1,1-Dichlooretheen µg/l (-)  <0.10 0.010 5.0 10 
Trichloormethaan (Chloroform) µg/l -  <0.10 6.0 203 400 
Tetrachloormethaan (Tetra) µg/l (-)  <0.10 0.010 5.0 10 
1,1,1-Trichloorethaan µg/l (-)  <0.10 0.010 150 300 
1,1,2-Trichloorethaan µg/l (-)  <0.10 0.010 65 130 
Trichlooretheen (Tri) µg/l -  <0.10 24 262 500 
Tetrachlooretheen (Per) µg/l (-)  <0.10 0.010 20 40 
Vinylchloride µg/l (-)  <0.10 0.010 2.5 5.0 
Tribroommethaan (Bromoform) µg/l -  <0.50   630 
Dichl.ethenen (som cis+trans) µg/l (-)  0.14 0.010 10 20 
Dichloorethenen (som) µg/l   0.21    
Dichloorpropanen (som) µg/l -  0.21 0.80 40 80 
 
Legenda 
(-) = De niet verhoogde rapportagegrens is hoger dan de streefwaarde. 
(v) = Verhoogde rapportagegrens (meetwaarde is vermenigvuldigd met 0.7 voor de toetsing). 
 = = Er is geen toetsingwaarde voor deze parameter. 
- = = Resultaat is kleiner dan streefwaarde. 
+ = = Resultaat is groter dan streefwaarde. 
++ = = Resultaat is groter dan tussenwaarde. 
+++ = = Resultaat is groter dan interventiewaarde. 



 
 

Projectnummer : 1219072  
Versie : 01 
Revisiestatus : definitief  

Rapportagedatum : 23 april 2012 
Autorisatiedatum : 25 april 2012 

 

11 

5 SAMENVATTING, CONCLUSIE en AANBEVELING 
 
5.1 Samenvatting 
 
De resultaten van het verrichte verkennend onderzoek naar een eventuele bodemverontreiniging op het 
onderzochte perceel op de hoek van de Nachtegaalweg met de Wess elseweg te Kootwijkerbroek , 
kunnen als volgt worden samengevat: 
 
 
Mengmonster Type > achtergrondwaarde > tussenwaarde  > interventiewaarde 

1 bovengrond - -  
2 bovengrond -koper - - 
3 ondergrond - - - 

 
Grondwatermonster peilbuis > streefwaarde > tussenw aarde > interventiewaarde 

1  koper - - 
 
 
 
5.2 Conclusie 
 
De onderzoekshypothese ”niet verdacht” kan op grond van de analyseresultaten van de grond- en 
grondwatermonsters grotendeels worden bevestigd.  
 
Hoewel bij een overschrijding van de streefwaarde door één of meer parameters formeel de kwalificatie 
verdacht van toepassing is, blijkt de in het bovengrondmengmonster 2 en het grondwatermonster 
aangetroffen lichte verontreiniging met koper zo marginaal te zijn dat dit niet leidt tot de status van 
verdachte locatie. In de gemeente Barneveld worden verhoogde gehalten zware metalen regelmatig in de 
bodem aangetroffen. 
 
De aangetroffen concentraties geven geen aanleiding tot aanvullend onderzoek. De invloed hiervan op de 
volksgezondheid en het milieu is nihil. 
 



 
 

Projectnummer : 1219072  
Versie : 01 
Revisiestatus : definitief  

Rapportagedatum : 23 april 2012 
Autorisatiedatum : 25 april 2012 

 

12 

5.3 Aanbeveling 
 
Bovengrond: 
 
Uit de toetsing van de analyseresultaten aan de Circulaire Bodemsanering 2009 blijkt dat in het  
bovengrondmengmonster 2 vanaf het maaiveld tot 0,5 m-mv een lichte overschrijding van de 
achtergrondwaarde is aangetroffen met koper.  
In mengmonster 1 is geen overschrijding van de achtergrondwaarde aangetroffen. 
Met betrekking tot het voorgenomen gebruik van de onderzochte locatie, zijn milieutechnisch geen 
bezwaren aan te geven. 
 
 
 
Ondergrond: 
 
Uit de toetsing van de analyseresultaten aan de Circulaire Bodemsanering 2009 blijkt dat de gemeten 
gehalten in de ondergrond vanaf 0,5 tot 2,0 m-mv beneden de achtergrondwaarden liggen. Met betrekking 
tot het voorgenomen gebruik van de onderzochte locatie, zijn milieutechnisch geen beperkingen aan te 
geven.  
 
 
 
Grondwater: 
 
Uit de toetsing van de analyseresultaten aan de Circulaire Bodemsanering 2009 blijkt dat het grondwater 
licht verontreinigd is met koper. 
De concentraties zijn niet van een omvang waardoor de volksgezondheid of het milieu mogelijk schade zal 
worden toegebracht. Met betrekking tot het voorgenomen gebruik van de onderzochte locatie, zijn 
milieutechnisch geen bezwaren aan te geven. 
 
 
 
Asbest: 
 
Tijdens de terreininspectie en de monstername van de grond zijn geen asbestverdachte materialen op of 
in de bodem aangetroffen. 



GRONDVITAAL

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

BIJLAGE 1  Overzicht boorpunten 
    Kadastrale situatie 
    Topografische aanduiding 



9

1911

3912

3666

GRONDVITAAL

Z

W O

N

 GRONDVITAAL BV
BODEMONDERZOEK / ASBESTINVENTARISATIE

VOORTHUIZERSTRAAT 256
3881 SN PUTTEN
TEL. 0341 491323 / FAX 491806

Opdrachtgever

Adres - woonplaats

Locatieadres

Datum:

:
:

:

Projectnummer:

GET. SCHAAL: BIJLAGE  1

Boring tot 0,5 m. -mv.

Boring tot 2,0 m. -mv.

Boring met peilfilter

Begrenzing onderzoekslocatie

Boring tot 1,0 m. -mv

RENVOOI

Te bouwen

OVERZICHT BOORPUNTEN

01

02

03

04

05

06

07

08

09

10

11

12

N
ac

ht
eg

aa
lw

eg

Wesselseweg

1219072

EA 1 : 400

Nachtegaalweg / Wesselseweg, Kootwijkerbroek

S. van den Bosch

Wesselseweg 142, 3774 RL Kootwijkerbroek

Bouwblok

April 2012

Akker

Greppel

Greppel

Sloot



GRONDVITAAL

Z

W O

N
RENVOOI

perceelsgrens

onderzoekslocatie vooronderzoek

geografisch besluitvormingsgebied:
een bouwkavel

onderzoekslocatie bodemonderzoek

1911

Kadastrale gemeente

Sectie

Perceel

Schaal

G

GARDEREN

1 : 2000

14

17

N
ac

ht
eg

aa
lw

eg

13

11a

11

9

19

14

10
7b

7a

6 7

5

4 Nac
ht

eg
aa

lw
eg

12A

12

10

W
esselsew

eg

140

140a

142

Wesselseweg

D
e S

pil

De Bonkelaar

3

3877

3878

3879

3835

3686

3685

1882

3612

3491

3611

2797

1911

3913

3492

3912

27
99

3666

3742

3141

2800

3336

3269

2823

3270

3909

2798
3911

3908 3914

2822

2232

3542

3541

1914

 GRONDVITAAL BV
BODEMONDERZOEK / ASBESTINVENTARISATIE

VOORTHUIZERSTRAAT 256
3881 SN PUTTEN
TEL. 0341 491323 / FAX 491806

Opdrachtgever

Adres - woonplaats

Locatieadres

Datum:

:
:

:

Projectnummer:

GET. SCHAAL: BIJLAGE  1

1219072

EA 1 : 2000

Nachtegaalweg / Wesselseweg, Kootwijkerbroek

S. van den Bosch

Wesselseweg 142, 3774 RL Kootwijkerbroek

April 2012




GRONDVITAAL

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

BIJLAGE 2  Bodemprofielen 



Legenda (conform NEN 5104)

grind

Grind, siltig

Grind, zwak zandig

Grind, matig zandig

Grind, sterk zandig

Grind, uiterst zandig

zand

Zand, kleiïg

Zand, zwak siltig

Zand, matig siltig

Zand, sterk siltig

Zand, uiterst siltig

veen

Veen, mineraalarm

Veen, zwak kleiïg

Veen, sterk kleiïg

Veen, zwak zandig

Veen, sterk zandig

klei

Klei, zwak siltig

Klei, matig siltig

Klei, sterk siltig

Klei, uiterst siltig

Klei, zwak zandig

Klei, matig zandig

Klei, sterk zandig

leem

Leem, zwak zandig

Leem, sterk zandig

overige toevoegingen

zwak humeus

matig humeus

sterk humeus

zwak grindig

matig grindig

sterk grindig

geur

geen geur

zwakke geur

matige geur

sterke geur

uiterste geur

olie

geen olie-water reactie

zwakke olie-water reactie

matige olie-water reactie

sterke olie-water reactie

uiterste olie-water reactie

p.i.d.-waarde

>0

>1

>10

>100

>1000

>10000

monsters

geroerd monster

ongeroerd monster

overig

bijzonder bestanddeel

Gemiddeld hoogste grondwaterstand

grondwaterstand

Gemiddeld laagste grondwaterstand

slib

water

peilbuis

filter

casing

bentoniet afdichting

blinde buis

hoogste grondwaterstand

gemiddelde grondwaterstand

laagste grondwaterstand



Projectnummer: 1219072

Locatieadres: Nachtegaalweg / Wesselseweg
Opdrachtgever: Dhr. S. van den Bosch

Projectleider: J.W. Mertens

Boormeester: E.R. Aughuet

Datum: 02-04-2012

Bijlage 2Postcode, Plaats: 3774 PG Kootwijkerbroek

GRONDVITAAL

getekend volgens NEN 5104

Boring: 01

Datum: 02-04-2012
GWS (cm.) : 120
Opmerking: Opnieuw geplaatst 11-04-2012, was weggereden.

0

50

100

150

200

250

1

2

3

4

gras0

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, zwak 
wortelhoudend, zwak 
roesthoudend, donkerbeige

20

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
grindig, matig roesthoudend, 
donkeroranje

60

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
grindig, resten roest, neutraalbeige

120

Zand, zeer fijn, matig siltig, zwak 
grindig, neutraalgrijs

220

Zand, matig fijn, matig siltig, zwak 
grindig, neutraalgrijs

270

Boring: 02

Datum: 02-04-2012
GWS (cm.) :
Opmerking:

0

50

1

gras0

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, zwak 
wortelhoudend, resten roest, 
donkerbeige

40

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
grindig, resten grind, zwak 
roesthoudend, neutraalbruin

50



Projectnummer: 1219072

Locatieadres: Nachtegaalweg / Wesselseweg
Opdrachtgever: Dhr. S. van den Bosch

Projectleider: J.W. Mertens

Boormeester: E.R. Aughuet

Datum: 02-04-2012

Bijlage 2Postcode, Plaats: 3774 PG Kootwijkerbroek

GRONDVITAAL

getekend volgens NEN 5104

Boring: 03

Datum: 02-04-2012
GWS (cm.) : 110
Opmerking:

0

50

100

150

200

1

2

3

4

gras0

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, zwak 
wortelhoudend, resten roest, 
donkerbeige

40

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
grindig, matig roesthoudend, 
neutraalbeige

70

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
grindig, resten roest, neutraalbeige

110

Zand, zeer fijn, matig siltig, zwak 
grindig, neutraalgrijs

200

Boring: 04

Datum: 02-04-2012
GWS (cm.) :
Opmerking:

0

50

1

gras0

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, resten 
wortels, resten roest, donkerbeige

40

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
grindig, zwak roesthoudend, 
neutraalbruin

50

Boring: 05

Datum: 02-04-2012
GWS (cm.) :
Opmerking:

0

50

1

gras0

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, zwak 
wortelhoudend, zwak 
roesthoudend, donkerbeige

30

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
grindig, zwak roesthoudend, 
resten wortels, donkerbruin

50

Boring: 06

Datum: 02-04-2012
GWS (cm.) :
Opmerking:

0

50

1

gras0

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, zwak 
wortelhoudend, resten roest, 
donkerbeige

40

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
grindig, zwak roesthoudend, 
neutraalbeige

50

Boring: 07

Datum: 02-04-2012
GWS (cm.) :
Opmerking:

0

50

1

gras0

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, zwak 
wortelhoudend, resten roest, 
donkerbeige

20

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
grindig, matig roesthoudend, 
neutraalbruin

50

Boring: 08

Datum: 02-04-2012
GWS (cm.) :
Opmerking:

0

50

1

gras0

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, resten 
roest, zwak wortelhoudend, 
donkerbeige

40

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
grindig, zwak roesthoudend, 
neutraalbeige

50



Projectnummer: 1219072

Locatieadres: Nachtegaalweg / Wesselseweg
Opdrachtgever: Dhr. S. van den Bosch

Projectleider: J.W. Mertens

Boormeester: E.R. Aughuet

Datum: 02-04-2012

Bijlage 2Postcode, Plaats: 3774 PG Kootwijkerbroek

GRONDVITAAL

getekend volgens NEN 5104

Boring: 09

Datum: 02-04-2012
GWS (cm.) :
Opmerking:

0

50

1

gras0

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, zwak 
wortelhoudend, resten grind, 
resten roest, donkerbeige

20

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, zwak 
roesthoudend, resten wortels, 
donkerbruin

50

Boring: 10

Datum: 02-04-2012
GWS (cm.) :
Opmerking:

0

50

1

gras0

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, matig 
wortelhoudend, resten roest, 
donkerbeige

20

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, resten 
roest, donkerbruin

50

Boring: 11

Datum: 02-04-2012
GWS (cm.) : 100
Opmerking:

0

50

100

150

200

1

2

3

4

gras0

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, zwak 
wortelhoudend, resten roest, 
donkerbeige

20

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
grindig, zwak roesthoudend, 
neutraalbruin

50

Zand, matig fijn, zwak siltig, matig 
grindig, resten roest, neutraalbeige

90

Zand, zeer fijn, matig siltig, zwak 
grindig, neutraalgrijs

200

Boring: 12

Datum: 02-04-2012
GWS (cm.) :
Opmerking:

0

50

1

gras0

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, zwak 
wortelhoudend, resten roest, 
donkerbeige

30

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
grindig, matig roesthoudend, 
donkeroranje

50



GRONDVITAAL

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

BIJLAGE 3  Analyseresultaten 



Parameter Eenheid 1 2 3Intern ref.nr.

S Mvb. SIKB AS3000 MVB-VBH-AS3000-G01 ++ +

S Droge stof % (m/m)DIV-DS-G01 85,485,2 84,5

S Organische stof % van ds (1) (1) (1)DIV-ORG-G01 2,83,2 <1,0

Korrelgrootteverdeling

S Lutum (korrelfractie < 2 µm) % van dsDIV-LUT-G01 2,01,5 2,7

Metalen

S Barium mg/kg dsICP-BEP-01 1214 16

S Cadmium mg/kg dsICP-BEP-01 <0,30<0,30 <0,30

S Kobalt mg/kg dsICP-BEP-01 <3,0<3,0 <3,0

S Koper mg/kg dsICP-BEP-01 2118 <5,0

S Kwik mg/kg dsMet-Hg-01 <0,10<0,10 <0,10

S Lood mg/kg dsICP-BEP-01 <10<10 <10

S Molybdeen mg/kg dsICP-BEP-01 <1,5<1,5 <1,5

S Nikkel mg/kg dsICP-BEP-01 <5,0<5,0 <5,0

S Zink mg/kg dsICP-BEP-01 3539 <10

Minerale olie

S Minerale olie C10 - C40 mg/kg dsGC3-OLIE-01 <38<38 <38

Minerale olie C10 - C12 mg/kg dsGC3-OLIE-01 <20<20 <20

Minerale olie C12 - C22 mg/kg dsGC3-OLIE-01 <20<20 <20

Minerale olie C22 - C30 mg/kg dsGC3-OLIE-01 <20<20 <20

Minerale olie C30 - C40 mg/kg dsGC3-OLIE-01 <20<20 <20

Chromatogram -- -

Polychloorbifenylen

S PCB 28 mg/kg dsLV-GCMS-01 <0,0010<0,0010 <0,0010

S PCB 52 mg/kg dsLV-GCMS-01 <0,0010<0,0010 <0,0010

S PCB 101 mg/kg dsLV-GCMS-01 <0,0010<0,0010 <0,0010

S PCB 118 mg/kg dsLV-GCMS-01 <0,0010<0,0010 <0,0010

Onderzoeksrapport

Opdrachtgever Grondvitaal

Aanvrager Dhr. J. Mertens

Opdrachtgever:

:

:

Adres Voorthuizenstraat 256:

Postcode en plaats 3881 SN Putten:

Pagina: 1 van 3

Opdrachtcode 1219072

Rapportnummer P120400040 (v1)

Opdrachtgegevens:

:

:

Opdracht omschr. Nachtegaalweg/Wesselseweg, Kootwijkerbroek:

Bemonsterd door Opdrachtgever:

Monstergegevens:

Datum opdracht 02-04-2012

Startdatum 02-04-2012

:

:

Datum rapportage 06-04-2012:

Resultaten:

Nr.

1

2

3

Labnr.

M120400106

M120400107

M120400108

Monsteromschrijving

Mm1: 1+2+3+4+5+6

Mm2: 7+8+9+10+11+12

Mm3: 1+3+11

Monstersoort

Grond

Grond

Grond

Datum bemonstering

02-04-2012

02-04-2012

02-04-2012

:

:

:

Zie volgende pagina

Labcomcode: 1204007GRV:



Parameter Eenheid 1 2 3Intern ref.nr.

Polychloorbifenylen

S PCB 138 mg/kg dsLV-GCMS-01 <0,0010<0,0010 <0,0010

S PCB 153 mg/kg dsLV-GCMS-01 <0,0010<0,0010 <0,0010

S PCB 180 mg/kg dsLV-GCMS-01 <0,0010<0,0010 <0,0010

S PCB (som 7) mg/kg ds (2) (2) (2)LV-GCMS-01 0,00490,0049 0,0049

Polycyclische aromatische koolwaterstoffen (VROM)

S Naftaleen mg/kg dsHPLC-PAK-02 <0,05<0,05 <0,05

S Fenanthreen mg/kg dsHPLC-PAK-02 <0,05<0,05 <0,05

S Anthraceen mg/kg dsHPLC-PAK-02 <0,05<0,05 <0,05

S Fluorantheen mg/kg dsHPLC-PAK-02 <0,05<0,05 <0,05

S Benzo(a)anthraceen mg/kg dsHPLC-PAK-02 <0,05<0,05 <0,05

S Chryseen mg/kg dsHPLC-PAK-02 <0,05<0,05 <0,05

S Benzo(k)fluorantheen mg/kg dsHPLC-PAK-02 <0,05<0,05 <0,05

S Benzo(a)pyreen mg/kg dsHPLC-PAK-02 <0,05<0,05 <0,05

S Benzo(g,h,i)peryleen mg/kg dsHPLC-PAK-02 <0,05<0,05 <0,05

S Indeno(1,2,3-c,d)pyreen mg/kg dsHPLC-PAK-02 <0,05<0,05 <0,05

S Totaal PAK 10 VROM mg/kg ds (2) (2) (2)HPLC-PAK-02 0,350,36 0,35

S = door RvA geaccrediteerd conform SIKB AS3000.

Opmerkingen:

1 = Organische stof is als gloeiverlies bepaald en gecorrigeerd voor het gemeten gehalte aan lutum.

2 = Bij de som zijn de waarden "< rapportagegrens" vermenigvuldigd met factor 0,7 zoals beschreven in 'AS3000, bijlage 3'.

Opmerking opdracht:

M120400106, M120400107, M120400108

Van bovenstaande monsters zijn de metalen analyses in duplo uitgevoerd. De spreiding valt binnen de criteria zoals deze door ACMAA zijn

opgesteld.

Verpakkingen bij monster:  M120400106 ( Mm1: 1+2+3+4+5+6 ) 

01-1 AM01011164500

02-1 AM01016912500

03-1 AM01016911500

Onderzoeksrapport

Opdrachtgever Grondvitaal

Aanvrager Dhr. J. Mertens

Opdrachtgever:

:

:

Adres Voorthuizenstraat 256:

Postcode en plaats 3881 SN Putten:

Pagina: 2 van 3

Opdrachtcode 1219072

Rapportnummer P120400040 (v1)

Opdrachtgegevens:

:

:

Opdracht omschr. Nachtegaalweg/Wesselseweg, Kootwijkerbroek:

Bemonsterd door Opdrachtgever:

Monstergegevens:

Datum opdracht 02-04-2012

Startdatum 02-04-2012

:

:

Datum rapportage 06-04-2012:

Resultaten:

Nr.

1

2

3

Labnr.

M120400106

M120400107

M120400108

Monsteromschrijving

Mm1: 1+2+3+4+5+6

Mm2: 7+8+9+10+11+12

Mm3: 1+3+11

Monstersoort

Grond

Grond

Grond

Datum bemonstering

02-04-2012

02-04-2012

02-04-2012

:

:

:

Labcomcode: 1204007GRV:



Verpakkingen bij monster:  M120400106 ( Mm1: 1+2+3+4+5+6 ) 

04-1 AM01008644500

05-1 AM01016767500

06-1 AM01009394500

Verpakkingen bij monster:  M120400107 ( Mm2: 7+8+9+10+11+12 ) 

07-1 AM01016824500

08-1 AM01008651500

09-1 AM01016921500

10-1 AM01016916500

11-1 AM01016904500

12-1 AM01016907500

Verpakkingen bij monster:  M120400108 ( Mm3: 1+3+11 ) 

01-2 AM0101691010050

01-3 AM01011209150100

01-4 AM01016637200150

03-2 AM0101665610050

03-3 AM01016900150100

03-4 AM01016908200150

11-2 AM0101690610050

11-3 AM01016915150100

11-4 AM01016917200150

Hoofd lab. ing. H. Punte

Handtekening:

Dit rapport mag niet anders dan in z'n geheel worden gereproduceerd zonder de schriftelijke toestemming van het laboratorium.

De resultaten hebben uitsluitend betrekking op de monsters, zoals die door u voor analyse ter beschikking werden gesteld.

Nadere informatie over de toegepaste methodes en prestatiekenmerken is beschikbaar en kan op aanvraag worden verkregen. Tevens is de informatiegids te raadplegen op de website www.acmaa.nl.

Onderzoeksrapport

Opdrachtgever Grondvitaal

Aanvrager Dhr. J. Mertens

Opdrachtgever:

:

:

Adres Voorthuizenstraat 256:

Postcode en plaats 3881 SN Putten:

Pagina: 3 van 3

Opdrachtcode 1219072

Rapportnummer P120400040 (v1)

Opdrachtgegevens:

:

:

Opdracht omschr. Nachtegaalweg/Wesselseweg, Kootwijkerbroek:

Bemonsterd door Opdrachtgever:

Monstergegevens:

Datum opdracht 02-04-2012

Startdatum 02-04-2012

:

:

Datum rapportage 06-04-2012:

Nr.

1

2

3

Labnr.

M120400106

M120400107

M120400108

Monsteromschrijving

Mm1: 1+2+3+4+5+6

Mm2: 7+8+9+10+11+12

Mm3: 1+3+11

Monstersoort

Grond

Grond

Grond

Datum bemonstering

02-04-2012

02-04-2012

02-04-2012

:

:

:

Labcomcode: 1204007GRV:



Parameter Eenheid 1Intern ref.nr.

Mvb. SIKB AS3000 MVB-VBH-AS3000-W01 +

Metalen

S Barium µg/lICP-BEP-01 43

S Cadmium µg/lICP-BEP-01 <0,3

S Kobalt µg/lICP-BEP-01 3,1

S Koper µg/lICP-BEP-01 44

S Kwik µg/lMet-Hg-01 <0,05

S Lood µg/lICP-BEP-01 <5,0

S Molybdeen µg/lICP-BEP-01 <5,0

S Nikkel µg/lICP-BEP-01 10

S Zink µg/lICP-BEP-01 <10

Vluchtige aromatische koolwaterstoffen

S Benzeen µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,20

S Tolueen µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,20

S Ethylbenzeen µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,20

S Xyleen (som meta + para) µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S 2-Xyleen (ortho-Xyleen) µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S Xylenen (som) µg/l (1,2)GC-VLUCHTIG-01 0,14

S Styreen (Vinylbenzeen) µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,20

S Naftaleen µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,05

Minerale olie

S Minerale olie C10 - C40 µg/lGC3-OLIE-01 <50

Minerale olie C10 - C12 µg/lGC3-OLIE-01 <50

Minerale olie C12 - C22 µg/lGC3-OLIE-01 <50

Minerale olie C22 - C30 µg/lGC3-OLIE-01 <50

Minerale olie C30 - C40 µg/lGC3-OLIE-01 <50

Chromatogram -

Onderzoeksrapport

Opdrachtgever Grondvitaal

Aanvrager Dhr. J. Mertens

Opdrachtgever:

:

:

Adres Voorthuizenstraat 256:

Postcode en plaats 3881 SN Putten:

Pagina: 1 van 3

Opdrachtcode 1219072

Rapportnummer P120400606 (v1)

Opdrachtgegevens:

:

:

Opdracht omschr. Nachtegaalweg/Wesselseweg, Kootwijkerbroek:

Bemonsterd door Opdrachtgever:

Monstergegevens:

Datum opdracht 18-04-2012

Startdatum 18-04-2012

:

:

Datum rapportage 19-04-2012:

Resultaten:

Nr.

1

Labnr.

M120401660

Monsteromschrijving

01-1-2

Monstersoort

Grondwater

Datum bemonstering

18-04-2012:

Zie volgende pagina

Labcomcode: 1204054GRV:



Parameter Eenheid 1Intern ref.nr.

Vluchtige organische halogeen verbindingen

S Dichloormethaan µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,20

S 1,1-Dichloorethaan µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,50

S 1,2-Dichloorethaan µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S 1,1-Dichlooretheen µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S Trans-1,2-Dichlooretheen µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S Cis-1,2-Dichlooretheen µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S 1,1-Dichloorpropaan µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S 1,2-Dichloorpropaan µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S 1,3-Dichloorpropaan µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S Trichloormethaan (Chloroform) µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S Tetrachloormethaan (Tetra) µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S 1,1,1-Trichloorethaan µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S 1,1,2-Trichloorethaan µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S Trichlooretheen (Tri) µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S Tetrachlooretheen (Per) µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S Vinylchloride µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S Tribroommethaan (Bromoform) µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,50

S Dichl.ethenen (som cis+trans) µg/l (1,2)GC-VLUCHTIG-01 0,14

S Dichloorethenen (som) µg/l (2)GC-VLUCHTIG-01 0,21

S Dichloorpropanen (som) µg/l (2)GC-VLUCHTIG-01 0,21

S = door RvA geaccrediteerd conform SIKB AS3000.

Opmerkingen:

1 = Methode vluchtige aromatische en gehalogeneerde koolwaterstoffen : GC-MS

2 = Bij de som zijn de waarden "< rapportagegrens" vermenigvuldigd met factor 0,7 zoals beschreven in 'AS3000, bijlage 3'.

Verpakkingen bij monster:  M120401660 ( 01-1-2 ) 

01-1 AC340560270170

01-2 AC473228270170

Onderzoeksrapport

Opdrachtgever Grondvitaal

Aanvrager Dhr. J. Mertens

Opdrachtgever:

:

:

Adres Voorthuizenstraat 256:

Postcode en plaats 3881 SN Putten:

Pagina: 2 van 3

Opdrachtcode 1219072

Rapportnummer P120400606 (v1)

Opdrachtgegevens:

:

:

Opdracht omschr. Nachtegaalweg/Wesselseweg, Kootwijkerbroek:

Bemonsterd door Opdrachtgever:

Monstergegevens:

Datum opdracht 18-04-2012

Startdatum 18-04-2012

:

:

Datum rapportage 19-04-2012:

Resultaten:

Nr.

1

Labnr.

M120401660

Monsteromschrijving

01-1-2

Monstersoort

Grondwater

Datum bemonstering

18-04-2012:

Labcomcode: 1204054GRV:



Hoofd lab. ing. H. Punte

Handtekening:

Dit rapport mag niet anders dan in z'n geheel worden gereproduceerd zonder de schriftelijke toestemming van het laboratorium.

De resultaten hebben uitsluitend betrekking op de monsters, zoals die door u voor analyse ter beschikking werden gesteld.

Nadere informatie over de toegepaste methodes en prestatiekenmerken is beschikbaar en kan op aanvraag worden verkregen. Tevens is de informatiegids te raadplegen op de website www.acmaa.nl.

Onderzoeksrapport

Opdrachtgever Grondvitaal

Aanvrager Dhr. J. Mertens

Opdrachtgever:

:

:

Adres Voorthuizenstraat 256:

Postcode en plaats 3881 SN Putten:

Pagina: 3 van 3

Opdrachtcode 1219072

Rapportnummer P120400606 (v1)

Opdrachtgegevens:

:

:

Opdracht omschr. Nachtegaalweg/Wesselseweg, Kootwijkerbroek:

Bemonsterd door Opdrachtgever:

Monstergegevens:

Datum opdracht 18-04-2012

Startdatum 18-04-2012

:

:

Datum rapportage 19-04-2012:

Nr.

1

Labnr.

M120401660

Monsteromschrijving

01-1-2

Monstersoort

Grondwater

Datum bemonstering

18-04-2012:

Labcomcode: 1204054GRV:



GRONDVITAAL

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

BIJLAGE 4  Streef- en Interventiewaarden 



GRONDVITAAL BV 
Bodemonderzoek / Asbestinventarisatie 
Voorthuizerstraat 256, 3881 SN  PUTTEN 
 
Achtergrondwaarden voor grond (voor standaardbodem). 
Streefwaarden grondwater en interventiewaarden grond en grondwater voor standaardbodem (10% organisch  stof 
en 25 % lutum). 
Grond / sediment in mg/kg d.s., grondwater in µg/l; tenzij anders vermeld. 
 

 
Stof    Grond/sediment (mg/kg d.s.)  Grondwater (µg/l) 
    droge stof)  
       
    Achtergrond- Interventie-  Streef-  Interventie- 
    waarde  waarde   waarde  waarde  
 

 

GRONDVITAAL

1. Metalen 
antimoon       4,0    22       -      20 
arseen      20    76     10      60 
barium    190  920*     50    625 
cadmium       0,6    13       0,4        6 
chroom      55       -       1      30 
chroom III       -  180       -         - 
chroom IV       -    78       -         - 
cobalt      15  190     20    100 
koper      40  190     15      75 
kwik        0,15       -       0,05        0,3 
kwik (anorganisch)      0,15    36       -        - 
kwik (organisch)       0,15      4       -        - 
lood      50  530     15      75 
molybdeen       1,5  190       5    300 
nikkel      80  100     15      75 
zink    140  720     65    800 
 
2. Overige anorganische stoffen 
chloride (mg Cl/l)       -     -   100  mg/l        - 
cyanide (vrij)       3,0    20       5  1500 
cyanide (complex)      5,5    50     10  1500 
thiocyanaten (som)      6,0    20       -  1500 
 
3. Aromatische verbindingen 
benzeen        0,01      1,1       0,2      30 
ethylbenzeen       0,03  110       4    150 
tolueen        0,01    32       7  1000 
xylenen (som)       0,1    17       0,2      70 
styreen (vinylbenzeen)      0,25    86       6    300 
fenol        0,25    14       0,2  2000 
cresolen (som)       0,30    13       0,2    200 
dodecylbenzeen       0,35      -       -         - 
aromatische oplosmiddelen (som)     2,5      -       -         - 
 
 
 
* De interventiewaarde voor barium geldt alleen voor die situaties waarbij duidelijk sprake is van antropogene verontreiniging. 



GRONDVITAAL BV 
Bodemonderzoek / Asbestinventarisatie 
Voorthuizerstraat 256, 3881 SN  PUTTEN 
 
Achtergrondwaarden voor grond (voor standaardbodem). 
Streefwaarden grondwater en interventiewaarden grond en grondwater voor standaardbodem (10% organisch  stof 
en 25 % lutum). 
Grond / sediment in mg/kg d.s., grondwater in µg/l; tenzij anders vermeld. 
 

 
Stof    Grond/sediment (mg/kg d.s.)  Grondwater (µg/l) 
    droge stof)  
       
    Achtergrond- Interventie-  Streef-  Interventie- 
    waarde  waarde   waarde  waarde  
 

 

GRONDVITAAL

4. Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen (PAK's). 
naftaleen          0,01      70 
fenantreen          0,003        5 
antraceen          0,0007        5 
fluorantheen          0,003        1 
chryseen          0,003        0,2 
benzo(a)antraceen         0,0001        0,5 
benzo(a)pyreen          0,0005        0,05 
benzo(k)fluorantheen         0,0004        0,05 
indeno(1,2,3-cd)pyreen         0,0004        0,05 
benzo(ghi)peryleen         0,0003        0,05 
PAK (som 10)       1,5    40     -        - 
 
5. Gechloreerde koolwaterstoffen 
a. (vluchtige chloorkoolwaterstoffen 
monochlooretheen (vinylchloride)   0,1        0,1     0,01          5 
dichloormetaan     0,1        3,9     0,01    1000 
1,1-dichloorethaan    0,2      15     7      900 
1,2-dichloorethaan    0,2        6,4     7      400 
1,1-dichlooretheen    0,3        0,3     0,01        10 
1,2-dichlooretheen (som)    0,3        1     0,01        20 
Dichloorpropanen (som)    0,8        2     0,8        80 
Trichloormethaan (chloroform)   0,25        5,6     6      400 
1,1,1-trichloorethaan    0,25      15     0,01      300 
1,1,2-trichloorethaan    0,30      10     0,01      130 
Trichlooretheen (tri)    0,25        2,5   24      500 
Tetrachloormethaan (tetra)    0,30        0,7     0,01        10 
tetrachlooretheen  (per)    0,15        8,8     0,01        40 
 
b. chloorbenzenen 
monochloorbenzenen    0,20      15     7      180 
dichloorbenzenen (som)    2,0      19     3        50 
trichloorbenzenen (som)    0,015      11     0,01        10 
tetrachloorbenzenen (som)   0,0090        2,2     0,01          2,5 
pentachloorbenzenen    0,0025        6,7     0,003          1 
hexachloorbenzeen    0,0085        2,0     0,00009         0,5 
 
c. chloorfenolen 
monochloorfenolen (som)    0,045        5,4     0,3      100 
dichloorfenolen (som)    0,20      22     0,2        30 
trichloorfenolen (som)    0,0030      22     0,03        10 
tetrachloorfenolen (som)    0,015      21     0,01        10 
pentachloorfenol     0,0030      12     0,04          3 



GRONDVITAAL BV 
Bodemonderzoek / Asbestinventarisatie 
Voorthuizerstraat 256, 3881 SN  PUTTEN 
 
Achtergrondwaarden voor grond (voor standaardbodem). 
Streefwaarden grondwater en interventiewaarden grond en grondwater voor standaardbodem (10% organisch  stof 
en 25 % lutum). 
Grond / sediment in mg/kg d.s., grondwater in µg/l; tenzij anders vermeld. 
 

 
Stof    Grond/sediment (mg/kg d.s.)  Grondwater (µg/l) 
    droge stof)  
       
    Achtergrond- Interventie-  Streef-  Interventie- 
    waarde  waarde   waarde  waarde  
 

 

GRONDVITAAL

d. Polychloorbifenylen (PCB’s) 
PCB’s (som 7)     0,020        1     0,01          0,01 
 
e. overige gechloreerde koolwaterstoffen 
Monochlooranilinen (som)    0,20      50     -        30 
Pentachlooraniline    0,15        -     -           - 
Dioxine (som I-TEQ)    0,000055       0,00018    -           - 
Chloornaftaleen (som)    0,070      23     -          6 
 
6. Bestrijdingsmiddelen 
a. organochloorbestrijdingsmiddelen 
chloordaan (som)     0,0020        4     0,02 ng/l         0,2 
DDT (som)     0,20        1,7     -           - 
DDE (som)     0,10        2,3     -           - 
DDD (som)     0,020      34     -           - 
DDT/DDE/DDD (som)    -        -     0,004 ng/l         0,01 
aldrin      -        0,32     0,009 ng/l          - 
dieldrin      -        -     0,1 ng/l           - 
endrin      -        -     0,04 ng/l          - 
isodrin      -        -     -           - 
telodrin      -        -     -           - 
Drins (som)     0,015        4     -          0,1 
Endosulfansulfaat    -        -     -           - 
α-endosulfan     0,00090       4     0,2 ng/l          5 
α-HCH      0,0010      17   33 ng/l           - 
ß-HCH      0,0020        1,6     8 ng/l           - 
γ-HCH (lindaan)     0,0030        1,2     9 ng/l           - 
δ-HCH      -        -     -           - 
HCH-verbindingen (som)    -        -     0,05          1 
Heptachloor     0,00070       4     0,005 ng/l         0,3 
Heptachloorepoxide (som)    0,0020        4     0,005 ng/l         3 
Hexachloorbutadieen    0,003        -     -           - 
Organochloorhoudende bestrijdings- 
middelen (som landbodem)   0,40        -     -           - 
 
b. organofosforpesticiden 
azinfos-methyl     0,0075        -     -           - 
 
c. organotin bestrijdingsmiddelen 
organotinverbindingen (som)   0,15        2,5     0,05 - 16 ng/l         0,7 
tributyltin     0,065        -     -           - 
 
d. chloorfenoxy-azijnzuur herbiciden 
MCPA      0,55        4     0,02        50 



GRONDVITAAL BV 
Bodemonderzoek / Asbestinventarisatie 
Voorthuizerstraat 256, 3881 SN  PUTTEN 
 
Achtergrondwaarden voor grond (voor standaardbodem). 
Streefwaarden grondwater en interventiewaarden grond en grondwater voor standaardbodem (10% organisch  stof 
en 25 % lutum). 
Grond / sediment in mg/kg d.s., grondwater in µg/l; tenzij anders vermeld. 
 

 
Stof    Grond/sediment (mg/kg d.s.)  Grondwater (µg/l) 
    droge stof)  
       
    Achtergrond- Interventie-  Streef-  Interventie- 
    waarde  waarde   waarde  waarde  
 

 

GRONDVITAAL

e. overige bestrijdingsmiddelen 
atrazine      0,35        0,71   29 ng/l      150 
carbaryl      0,15        0,45     2 ng/l        50 
carbofuran     0,017        0,017    9 ng/l      100 
4-chloormethylfenolen (som)   0,60        -     -           - 
Niet-chloorhoudende bestrijdings- 
middelen (som)     0,090        -     -           - 
 
7. overige stoffen 
Asbest      -    100     -           - 
cyclohexanon     0,1    150     0,5  15000 
dimethyl ftalaat     2,0      82     -           - 
diethyl ftalaat     0,045      53     -           - 
di-isobutyl ftalaat     0,045      17     -           - 
dibutyl ftalaat     0,045      36     -           - 
butyl benzylftalaat    0,070      48     -           - 
dihxyl ftalaan     0,070    220     -           - 
di(2-ethylhexy)ftalaat    0,070      60     -           - 
ftalaten (som)     -        -     0,5          5 
minerale olie              190              5000   50      600 
pyridine      0,15      11     0,5        30 
tetrahydrofuran     0,45        7     0,5      300 
tetrahydrothiofeen    1,5        8,8     0,5    5000 
tribroommethaan (bromoform)   0,20      75     -      630 
ethyleenglycol     5,0        -     -           - 
diethyleenglycol     8,0        -     -           - 
acrylonitril     1,0        -     -           - 
fomaldehyde     0,1        -     -           - 
isopropanol (2-propanol)    0,75        -     -           - 
methanol     3,0        -     -           - 
butanol (1-butanol)    2,0        -     -           - 
butylacetaar     2,0        -     -           - 
ethylacetaat     2,0        -     -           - 
methyl-tert-butyl ether (MTBE)   0,20        -     -           - 
methylethylketon     2,0        -     -           - 
 



 
2001+2002 

GRONDVITAAL

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

VERKENNEND BODEMONDERZOEK 
op de hoek van de 

Nachtegaalweg met de Wesselseweg te Kootwijkerbroek 
 
 
 
Opdrachtgever : Dhr. S. van den Bosch 
Adres   : Wesselseweg 142 
Postcode, plaats : 3774 RL Kootwijkerbroek 

Contactpersoon : - 
Telefoonnummer  : 06-53308390 
 
Betreft  : Verkennend bodemonderzoek conform NEN 5740 
 
Projectnummer : 1219072 Versie : 01 
 
Rapportage datum : 25 april 2012 
 
Uitvoering  : Grondvitaal BV 
Adres   : Voorthuizerstraat 256 
Postcode, plaats : 3881 SN Putten 
Tel. / fax   : tel. 0341 491323   fax. 0341 491806 
E-mail adres  : info@grondvitaal.nl 
 
Contactpersoon : Mevr. J. Mertens 



GRONDVITAAL

INHOUDSOPGAVE 
 
 
-1.  ALGEMENE OMSCHRIJVING 
 
-1.1  Algemeen 

-1.2  Korte omschrijving 

-1.3  Doel van het onderzoek 

 
 
-2.  OMSCHRIJVING VAN HET ONDERZOEK 
 
-2.1  Historisch onderzoek en visuele waarneming 

-2.2  Onderzoekshypothese 

-2.3  Uitvoering van het onderzoek 

-2.4  Geohydrologie 

-2.5  Veldwerk wijze van uitvoering 

-2.6  Resultaten veldwerk 

 
 
-3.  LABORATORIUMONDERZOEK 
 
-3.1  Omschrijving 

-3.2  Resultaten van het laboratoriumonderzoek 

-3.3  Interpretatie van het laboratoriumonderzoek 

-3.4  Overzicht analyseresultaten 

 
 
-4.  SAMENVATTING, CONCLUSIE en AANBEVELING 
 
-4.1  Samenvatting 

-4.2  Conclusie 

-4.3  Aanbeveling 

 
 
BIJLAGEN: 
 
1.  Boorpuntenoverzicht,  

  Kadastrale situatie, 

  Topografische aanduiding (kaartcoördinaten)  

2.  Boorprofielen 

3.  Analyseresultaten 

4.  Achtergrond-, streef- en Interventiewaarden standaardbodem (VROM) 



 
 

Projectnummer : 1219072  
Versie : 01 
Revisiestatus : definitief  

Rapportagedatum : 23 april 2012 
Autorisatiedatum : 25 april 2012 

 

2 

1 SAMENVATTING 
 
Soort onderzoek Verkennend bodemonderzoek 

Aanleiding Aanvraag bouwvergunning 

Doel Vaststellen of er sprake is van verontreiniging in de grond / grondwater 

Opzet NEN 5740 ONV (onverdacht) 

  

Perceel op de hoek van de Nachtegaalweg met de Wesselseweg Locatie 

te Kootwijkerbroek 

Gemeente Garderen 

Sectie G 

Kadastraal bekend 

Nummer 1911 

Oppervlakte 3.000 m² 

Terreingebruik Agrarisch (akkerland) 

Terreingebruik omgeving Agrarisch, tegenover industrieterreintje 

Hypothese Onverdacht 
0,5 m–mv 1,0 m–mv 2,0 m–mv 2,5 m–mv peilbuis Aantal boringen / peilbuizen 

9 - 2 - 1 

  

Bodemopbouw donkerbeige tot grijs matig fijn tot zeer fijn zand 

Grondwaterstand 0,9 m–mv 

Zintuiglijke waarnemingen Geen 
 > achtergrond- 

waarde 
> tussenwaarde > interventie-

waarde 
Bovengrond koper - - 

Resultaten grond 

Ondergrond - - - 
 > streefwaarde > tussenwaarde > interventie- 

waarde 
Resultaten grondwater 

Grondwater koper - - 

Hypothese wordt formeel verworpen 

Verontreiniging vormt geen aanleiding tot nader onderzoek 

Conclusies 

Er zijn o.i. geen belemmeringen voor de gewenste activiteiten 

 



 
 

Projectnummer : 1219072  
Versie : 01 
Revisiestatus : definitief  

Rapportagedatum : 23 april 2012 
Autorisatiedatum : 25 april 2012 

 

3 

2 ALGEMENE OMSCHRIJVING 
 
2.1 Algemeen 
 
In april 2012 is aan Grondvitaal BV te Putten opdracht verstrekt voor het uitvoeren van een milieutechnisch 
bodemonderzoek op een terrein aan de: Nachtegaalweg (hoek) Wesselseweg te Kootwijkerbroe k. 
Voor terreinsituatie zie bijlage 1. 
 
 
Opdrachtgever: Dhr. S. van den Bosch 
Adres: Wesselseweg 142 
  
 
Contactpersoon: Dhr. S. van den Bosch 
Telefoon: 06-53308390 
 
 
Bemonstering Grondvitaal BV ISO 9001:2008 en BRL SIKB 2000 GECERTIFICEERD 
en rapportage Voorthuizerstraat 256  
 3881 SN PUTTEN 
 
Telefoon 0341 491323 
Fax 0341 491806 
E-mail info@grondvitaal.nl   
 
 
Analyses: Acmaa B.V. Milieulaboratorium RVA TESTEN GEACCREDITEERD 
 Hazenweg 30 
 7556 BM Hengelo 
 
Telefoon 074 2560600 
E-mail info@acmaa.nl   
 
 
 
2.2 Omschrijving situatie 
 
De onderzoekslocatie is in gebruik als maïsland (momenteel met gras begroeid). 
 
Het te onderzoeken terreingedeelte is onverhard.  
 
De aanleiding tot het onderzoek is: de aanvraag van een omgevingsvergunning. 
 
Het uitgevoerde onderzoek strekt zich uit over een oppervlak van ± 3.000 m² (zoals op bijlage 1 
aangegeven). 
 
 
 
2.3 Doel van het onderzoek 
 
Het doel van het verkennend bodemonderzoek is het vaststellen van de milieuhygiënische kwaliteit van de 
bodem met betrekking tot de eventuele aanwezigheid van bodemverontreiniging in de grond en het 
freatisch grondwater. 



 
 

Projectnummer : 1219072  
Versie : 01 
Revisiestatus : definitief  

Rapportagedatum : 23 april 2012 
Autorisatiedatum : 25 april 2012 

 

4 

3 OMSCHRIJVING VAN HET UITGEVOERDE ONDERZOEK 
 
3.1 Historisch onderzoek en visuele waarneming  
 
Adres onderzoekslocatie: Perceel op de hoek van de Nachtegaalweg met de Wesselseweg te 

Kootwijkerbroek 
 
Kadastrale gemeente: Garderen  sectie G nr. 1911 (gedeeltelijk) 
 
Omgeving: Agrarisch 
 
Kaartcoördinaat: X = 173,3 / Y = 462,3 
 
 
Het historisch vooronderzoek is uitgevoerd conform NEN 5725. Tijdens het vooronderzoek zijn de hierna te 
noemen bronnen geraadpleegd waaruit de volgende voor het onderzoek van belang zijnde gegevens 
bekend zijn geworden: 
 
Overzicht voorinformatie 

Bron Informatie 

Opdrachtgever / 
contactpersoon 

Er hebben voor zover bekend op de onderzoekslocatie geen 
bedrijfsmatige activiteiten plaatsgevonden waardoor de bodem is 
verontreinigd. Voor zover bekend zijn op de locatie geen olietanks of 
andere verontreinigingsbronnen aanwezig (of aanwezig geweest). 
 
Het te onderzoeken terreingedeelte is bestemd voor de nieuwbouw van 
een dubbele woning met garages. 

Archief Grondvitaal BV Geen gegevens 

Bouwarchief gemeente 
Barneveld 

Geen gegevens 

Milieu-/Hinderwetarchief 
gemeente Barneveld 

Dossiernummer 1.777.13 40/1982 Nachtegaalweg 12  Kootwijkerbroek 
Hinderwet-
vergunning 

Oprichten en in werking hebben en houden van een 
veehouderij met mestopslag en een bovengrondse 
tank voor opslag 1.200 liter dieselolie (daken schuren 
asbestcement (abc) golfplaten) 
 

Dossiernummer 1.77.13 12756 17/1984 Nachtegaalweg 12  
Kootwijkerbroek 

Hinderwet-
vergunning 

Vergunning voor het uitbreiden van het bedrijf met een 
veeschuur 
 

Dossiernummer (geen nr.) Wesselseweg 142  Kootwijkerbroek 
Bouwvergunning 1962, Vernieuwen en uitbreiden schuur 
Bouwvergunning 1971, Bouw varkensschuur (dak abc golfplaten) 
Hinderwet- 
vergunning 

1982, Oprichten en in werking hebben en houden van 
een veehouderij met mestopslag en een 
bovengrondse tank voor opslag 2.400 liter dieselolie 
(daken schuren asbestcement (abc) golfplaten)  

Bodemarchief gemeente 
Barneveld 

Dossiernummer 106254 / 1.777.212 Bodemonderzoeken 1-1-2004 – 
31-12-2004 

Uitvoerende Grondvitaal BV 
Projectnummer 20029279 
Adres Wesselseweg 172  Kootwijkerbroek 
Rapportdatum 8-1-2003 
Op basis van het onderzoek wordt geconcludeerd dat zowel in de boven-, 
de ondergrond en het grondwater geen van de geanalyseerde 
parameters is aangetoond in een gehalte boven de streefwaarden. 
 
 
 



 
 

Projectnummer : 1219072  
Versie : 01 
Revisiestatus : definitief  

Rapportagedatum : 23 april 2012 
Autorisatiedatum : 25 april 2012 

 

5 

Dossiernummer pos / 22338 1.777.212 Bodemonderzoeken 2003-2003 
Uitvoerende Midden Nederland Milieu B.V. 
Projectnummer VO/VDB/2003/026 
Adres Nachtegaalweg nr. 12  (nu nr. 10) Kootwijkerbroek 
Rapportdatum 11-3-2003 
Ter plaatse van de beide voormalige bovengrondse dieseltanks (locatie A 
en B) is geen van de geanalyseerde parameters aangetoond in een 
gehalte boven de toenmalige streefwaarde. Ter plaatse van locatie C is 
het grondwater licht verontreinigd met cadmium, chroom, koper, nikkel en 
xylenen. In de ondergrond van de gehele locatie is geen van de 
geanalyseerde parameters aangetoond in een gehalte boven de 
streefwaarde.  
Dossiernummer 107385 / 1.777.212 Bodemonderzoeken 1-1-2007 – 

31-12-2007 
Uitvoerende Midden Nederland Milieu B.V. 
Projectnummer VO/VDB/2007/031 
Adres Nachtegaalweg naast nr. 12 
Rapportdatum 3-4-2007 
Op basis van het onderzoek wordt geconcludeerd dat in de boven- en 
ondergrond geen van de geanalyseerde parameters is aangetoond in 
een gehalte boven de toenmalige streefwaarde. In het grondwater is een 
matig verhoogd gehalte nikkel aangetoond (verhoogde 
achtergrondwaarde).  

Tankenbestand gemeente 
Barneveld 

Uit de informatie van de gemeente Barneveld is gebleken dat geen 
informatie over boven of ondergrondse tanks aanwezig is. 

Bodemkwaliteitskaart De gemeente Barneveld beschikt nog niet over een bodemkwaliteitskaart. 
Wel is echter bekend dat in de gemeente Barneveld met grote regelmaat 
matig tot sterk verhoogde gehalten aan zware metalen in het grondwater 
worden aangetroffen. Deze worden vermoedelijk veroorzaakt door het 
jarenlange intensieve agrarische gebruik van de omgeving. Er is in het 
grondwater hoogstwaarschijnlijk sprake van verhoogde 
achtergrondgehalten aan zware metalen. 

Bodemloket 
(www.bodemloket.nl ) 

Geen gegevens 

Bodemloket provincie 
Gelderland / Utrecht 

Uit de asbestkansenkaart blijkt dat op de locatie geen asbest wordt 
verwacht. Verder zijn er geen aanvullende gegevens. 
 

Dempingen / ophogingen, 
puinverhardingen, asbest 

Voor zover bekend is het te onderzoeken terrein niet opgehoogd. Tevens 
zijn geen aanwijzingen voor puinverhardingslagen of asbesthoudende 
materialen op of in de bodem bekend geworden. 

Visuele inspectie en 
waarneming door veldwerker 

Uit de visuele inspectie van de onderzoekslocatie, voorafgaand aan en 
tijdens de uitvoering van het veldwerk, zijn geen aanwijzingen voor 
bodembelastende activiteiten of bodemvreemde materialen bekend 
geworden.  

 
Samenvatting relevante gegevens 

* Door de opdrachtgever is geen informatie verstrekt waaruit blijkt dat de bodem op enigerlei wijze 
is verontreinigd. 

* Uit de geraadpleegde bronnen (diverse bodemonderzoeken) zijn geen voor de onderzoekslocatie 
relevante gegevens bekend geworden waaruit blijkt dat op omliggende percelen 
grensoverschrijdende bodemverontreiniging is aangetroffen. 

* Er zijn geen relevante gegevens met betrekking tot olietanks bekend geworden. 
* Er is geen informatie over asbestverdachte materialen of puinverhardingen op of in de bodem bekend 

geworden. 
* Tijdens de terreininspectie zijn geen gegevens bekend geworden waaruit een bodembelasting op 

de onderzoekslocatie is af te leiden. 
 
 
 



 
 

Projectnummer : 1219072  
Versie : 01 
Revisiestatus : definitief  

Rapportagedatum : 23 april 2012 
Autorisatiedatum : 25 april 2012 

 

6 

3.2 Onderzoekshypothese 
 
Op grond van het uitgevoerde historisch onderzoek is de hypothese voor het te onderzoeken terrein: 
"NIET VERDACHTE LOCATIE" 
 
Motivering: 
Uit de tijdens het vooronderzoek verkregen informatie zijn geen concrete aanwijzingen voor een 
bodemverontreiniging binnen de onderzoekslocatie of directe omgeving bekend geworden. Uit de bekende 
bodemonderzoeken uit de omgeving blijkt dat slechts lichte verontreinigingen zijn aangetroffen. 
 
 
 
3.3 Uitvoering van het onderzoek 
 
Uitvoering van het onderzoek heeft plaatsgevonden overeenkomstig NEN 5740 ONV (onverdacht) en 
aanverwante normen en richtlijnen m.b.t. het nemen van de monsters en de behandeling daarvan. 
 
De analyseresultaten zijn beoordeeld overeenkomstig: 
– de streefwaarden grondwater en de interventiewaarden grond en grondwater zoals vastgesteld door 

het Ministerie van VROM in de Circulaire Bodemsanering 2009, ingaande per 1 april 2009 
(Staatscourant 7 april 2009, nr. 67). 

– de achtergrondwaarden voor grond (en baggerspecie) zoals vastgesteld door het Ministerie van 
VROM in de Regeling bodemkwaliteit onder nummer DJZ2007124397, ingaande per 13 december 
2007. 

 
De hierbij van toepassing zijnde onderzoeksstrategie kan van voldoende omvang geacht worden om te 
kunnen beoordelen of op de betreffende locatie, redelijkerwijs gesproken inderdaad geen verontreinigende 
stoffen aanwezig zijn in de grond of in het freatisch grondwater. 
 
De werkzaamheden zijn uitgevoerd onder het BRL SIKB 2000 gecertificeerd kwaliteitssysteem van 
Grondvitaal BV (Lloyd’s Register certificaat nr. 661898) en onderliggende protocollen 2001 en 2002. 
 
Partijdigheid: 
Grondvitaal BV heeft op geen enkele wijze een relatie met de opdrachtgever en/of de onderzoekslocatie 
waarop het onderzoek betrekking heeft, zoals bedoeld in de BRL SIKB 2000. In het kwaliteitssysteem van 
Grondvitaal BV is vastgelegd dat op beïnvloeding van medewerkers door derden niet wordt ingegaan. 
Pogingen tot beïnvloeding van het onderzoek en/of onderzoeksresultaten worden vastgelegd. Een wijziging 
op verzoek van de opdrachtgever in de onderzoeksstrategie wordt altijd vooraf besproken. Als een 
gewijzigde onderzoeksstrategie niet binnen de reikwijdte van de BRL SIKB 2000 valt, worden de 
onderzoeksgegevens niet onder certificaat gerapporteerd. 
 
Grondvitaal BV garandeert de uitvoering van een volledig onafhankelijk en onpartijdig onderzoek. 
 
 
 
3.4 Geohydrologie 
 
Grondwaterkaart van Nederland, GWK37  
Maaiveldhoogte 15,3 m+NAP 
Diepte freatisch grondwater 0,9 m–mv 
Stijghoogte volgens isohypsenpatroon 13 m+NAP 
Grondwaterstromingsrichting Noordwestwest 
Deklaag aanwezig? Nee 
Dikte eerste watervoerend pakket (1e WVP) 16 m 
Dikte eerste scheidende laag (1e SL) 8 m 
Geologie Formatie van Twente (fijn zand, 1e WVP) 

Eemformatie (klei, 1e SL) 
Zout of brak grondwater Nee 
Ligging t.o.v. grondwaterbeschermingsgebied Ligging niet binnen of op korte afstand 



 
 

Projectnummer : 1219072  
Versie : 01 
Revisiestatus : definitief  

Rapportagedatum : 23 april 2012 
Autorisatiedatum : 25 april 2012 

 

7 

3.5 Veldwerk 
 
Het veldwerk is uitgevoerd door milieukundig medewerker E.R. Aughuet op 2 april, (11 april herplaatsen 
peilbuis aangezien de eerste bij grondbewerking verloren is gegaan) en 18 april 2012. 
Verdeeld over de onderzoekslocatie zijn in totaal 12 handboringen uitgevoerd (zie bijlage 1 voor 
boorpuntenoverzicht). 
 
Uitgevoerde boringen 
 

Boringen 
tot 0,5 m-
mv 

Boringen 
tot 1,0 m-
mv 

Boringen 
tot 2,0 m–
mv 

Boringen 
tot 2,5 m–
mv 

Boringen 
met 
peilbuis 

Aantal 
analyses 
mengmonster 
bovengrond 

Aantal 
analyses 
mengmonster 
ondergrond 

Aantal 
analyses 
grondwater 

Onverdacht onderzoeksgebied 

9 - 2 - 1 2 1 1 

 
Voor samenstelling van de mengmonsters zie onder 4.1 laboratoriumonderzoek. 
 
Peilfilters algemeen 
Het peilfilter is omstort met filterzand en daarna ruim afgepompt. De bemonstering van het grondwater 
heeft een week na het plaatsen van het peilfilter plaatsgevonden. Alvorens het grondwater te bemonsteren 
is het peilfilter opnieuw ruim afgepompt. Direct na de bemonstering van het grondwater zijn de zuurgraad, 
elektrische geleidbaarheid en temperatuur gemeten. 
 
In het veld gemeten waarden: 
Filterstelling 1,7 – 2,7 meter beneden het maaiveld 
Grondwaterpeil 0,90 meter beneden het maaiveld 
pH-waarde 6,11  
Geleidingsvermogen 437 µS/cm 
Temperatuur 8,9 °C 
 
Voor een overzicht van de boorpunten wordt verwezen naar bijlage 1. Aangezien de onderzoekslocatie 
moeilijk uit te zetten was in het veld is abusievelijk één boring buiten de daadwerkelijke onderzoekslocatie 
geplaatst. De invloed hiervan op de betrouwbaarheid van het onderzoek wordt echter nihil geacht 
aangezien de boring wel op het zelfde akkerland is geplaatst. 
 
 
 
3.6 Resultaten veldwerk 
 
De bodemprofielen zijn weergegeven in bijlage 2. 
 
Omschrijving bodemopbouw en samenstelling 
In de onderstaande tabel wordt een overzicht gegeven van de globale bodemopbouw op de 
onderzoekslocatie. 
 

Traject (m-mv) Lithologische beschrijving Kleur 
0,0 – 0,4 matig fijn, zwak siltig, zwak humeus, zwak grindig zand donkerbeige 
0,4 – 1,0 matig fijn, zwak siltig, zwak grindig zand neutraalbeige 
1,0 – 2,2 zeer fijn, zwak siltig, zwak grindig zand neutraalgrijs 
2,2 – 2,7 matig fijn, zwak siltig, zwak grindig zand neutraalgrijs 

 
Tijdens het uitvoeren van de monstername zijn geen bodemvreemde materialen of afwijkingen m.b.t. geur 
en kleur waargenomen. 
 
Asbest: 
Tijdens de monstername wordt de opgeboorde grond visueel op asbestverdacht materiaal gecontroleerd. 
Puinhoudende monsters worden volgens standaardprocedure op 16 mm uitgezeefd waarbij de grove 
zeeffractie op asbestverdacht materiaal wordt gecontroleerd. Er is tijdens de monstername geen puin of 
asbestverdacht materiaal aangetroffen. 



 
 

Projectnummer : 1219072  
Versie : 01 
Revisiestatus : definitief  

Rapportagedatum : 23 april 2012 
Autorisatiedatum : 25 april 2012 

 

8 

4 LABORATORIUMONDERZOEK 
 
4.1 Omschrijving en samenstelling mengmonsters 
 
Het laboratoriumonderzoek is uitgevoerd door Acmaa B.V. Milieulaboratorium te Hengelo. 
In het laboratorium zijn de mengmonsters samengesteld en heeft vervolgens het chemisch onderzoek 
plaatsgevonden overeenkomstig het standaardpakket (NEN 5740 paragraaf 5.1.3). 
 

a) grond b) grondwater 
Lutum  Zware metalen barium, cadmium, kobalt, koper, kwik, 

lood, molybdeen, nikkel, zink 

Organische stof  Vluchtige aromatische 
koolwaterstoffen 

benzeen, tolueen, ethylbenzeen, som-
xylenen, styreen, naftaleen 

Zware metalen barium, cadmium, kobalt, koper, 
kwik, lood, molybdeen, nikkel, 
zink 

Vluchtige chloorhoudende 
oplosmiddelen 

1,2-dichloorethaan, cis-1,2-
dichlooretheen, trichloormethaan, 1,1,1-
trichloorethaan, 1,1,2-trichloorethaan, 
trichlooretheen, tetrachloormethaan, 
tetrachlooretheen, monochloorbenzeen, 
dichloorbenzenen 

Minerale olie C10-C40 Minerale olie C10-C40 

Som PCB’s Polychloorbifenylen   

PAK som 10 Polycyclische aromatische 
koolwaterstoffen 

  

 
 
Mengmonster Boring Traject analysepakket 

1 4+6+6 0,00 - 0,50 m-mv a) 
2 7+8+9+10+11+12 0,00 - 0,50 m-mv a) 
3 1 0,50 - 2,00  m-mv a) 
 3 0,50 - 2,00 m-mv  
 11 0,50 - 2,00 m-mv  

 
Grondwater peilbuis Filterstelling analysepakket 

1-1-1 1 1,70 - 2,70 m-mv b) 
 
 
 
4.2 Resultaten en interpretatie van het laboratoriu monderzoek 
 
De analyseresultaten van het laboratorium onderzoek zijn weergegeven in bijlage 3 van dit rapport. Op de 
achtergrond- en interventiewaarden voor anorganische verbindingen (zware metalen) in de grond, is 
afhankelijk van het lutumgehalte en/of organische stofgehalte een correctieformule toegepast: 
 
Ib  = Ist x (A+B x %lutum+C x %org.stof) 
 (A+B x 25+C x 10) 
 
 
A, B en C = constanten afhankelijk van de stof. 
Ib = interventiewaarde voor de te beoordelen bodem (mg/kg). 
Ist = interventiewaarde voor de standaardbodem (mg/kg). 
% lutum = het gemeten percentage lutum. 
% org.stof = het gemeten percentage organische stof. 
 
 
Voor organische verbindingen is de volgende correctieformule toegepast: 
 
Ib  = Ist  x  % org.stof 
 10 
 



 
 

Projectnummer : 1219072  
Versie : 01 
Revisiestatus : definitief  

Rapportagedatum : 23 april 2012 
Autorisatiedatum : 25 april 2012 

 

9 

4.3 Overzicht analyseresultaten 
 
In het hierna volgende overzicht zijn de analyseresultaten weergegeven. 
 
Uitgangspunten grond: 
AW-waarde: achtergrondwaarde (met toepassing van de correctieformule). 
I-waarde: interventiewaarde (met toepassing van de correctieformule). 
(AW+I)/2: grenswaarde voor nader onderzoek (tussenwaarde). 
 
Uitgangspunten grondwater: 
S-waarde: streefwaarde 
I-waarde: interventiewaarde. 
(S+I)/2: grenswaarde voor nader onderzoek (tussenwaarde). 
 
Voor de streefwaarden grondwater, de interventiewaarden grond en grondwater en de 
achtergrondwaarden grond voor een standaardbodem (10 % organische stof en 25% lutum), zie bijlage 4. 
Voor toepassing van de correctieformules is uitgegaan van de analytisch bepaalde organische stof- en 
lutumpercentages. 
 
Analyseresultaten 
 
1 M120400106 Grond Mm1: 1+2+3+4+5+6 
 
Parameter Eenheid */- 1 AW T I 
Mvb. SIKB AS3000    +    
Droge stof % (m/m)   85.2    
Organische stof % van ds   3.2    
Korrelgrootteverdeling 
Lutum (korrelfractie < 2 µm) % van ds   1.5    
Metalen 
Barium mg/kg ds -  14   237 
Cadmium mg/kg ds -  <0.30 0.37 4.2 8.0 
Kobalt mg/kg ds -  <3.0 4.3 29 54 
Koper mg/kg ds -  18 20 58 96 
Kwik mg/kg ds -  <0.10 0.11 13 25 
Lood mg/kg ds -  <10 32 188 344 
Molybdeen mg/kg ds -  <1.5 1.5 96 190 
Nikkel mg/kg ds -  <5.0 12 23 34 
Zink mg/kg ds -  39 61 187 313 
Minerale olie 
Minerale olie C10 - C40 mg/kg ds -  <38 61 830 1600 
Polychloorbifenylen 
PCB (som 7) mg/kg ds -  0.0049 0.0064 0.16 0.32 
Polycyclische aromatische koolwaterstoffen (VROM) 
Totaal PAK 10 VROM mg/kg ds -  0.36 1.5 21 40 
 
1 M120400107 Grond Mm2: 7+8+9+10+11+12 
 
Parameter Eenheid */- 1 AW T I 
Mvb. SIKB AS3000    +    
Droge stof % (m/m)   85.4    
Organische stof % van ds   2.8    
Korrelgrootteverdeling 
Lutum (korrelfractie < 2 µm) % van ds   2.0    
Metalen 
Barium mg/kg ds -  12   237 
Cadmium mg/kg ds -  <0.30 0.36 4.1 7.8 
Kobalt mg/kg ds -  <3.0 4.3 29 54 
Koper mg/kg ds +  21 20 57 94 
Kwik mg/kg ds -  <0.10 0.11 13 25 
Lood mg/kg ds -  <10 32 187 342 
Molybdeen mg/kg ds -  <1.5 1.5 96 190 
Nikkel mg/kg ds -  <5.0 12 23 34 
Zink mg/kg ds -  35 60 185 310 
Minerale olie 
Minerale olie C10 - C40 mg/kg ds -  <38 53 727 1400 
Polychloorbifenylen 
PCB (som 7) mg/kg ds -  0.0049 0.0056 0.14 0.28 
Polycyclische aromatische koolwaterstoffen (VROM) 
Totaal PAK 10 VROM mg/kg ds -  0.35 1.5 21 40 



 
 

Projectnummer : 1219072  
Versie : 01 
Revisiestatus : definitief  

Rapportagedatum : 23 april 2012 
Autorisatiedatum : 25 april 2012 

 

10 

1 M120400108 Grond Mm3: 1+3+11 
 
Parameter Eenheid */- 1 AW T I 
Mvb. SIKB AS3000    +    
Droge stof % (m/m)   84.5    
Organische stof % van ds   <1.0    
Korrelgrootteverdeling 
Lutum (korrelfractie < 2 µm) % van ds   2.7    
Metalen 
Barium mg/kg ds -  16   258 
Cadmium mg/kg ds -  <0.30 0.35 4.0 7.6 
Kobalt mg/kg ds -  <3.0 4.6 31 58 
Koper mg/kg ds -  <5.0 20 57 94 
Kwik mg/kg ds -  <0.10 0.11 13 25 
Lood mg/kg ds -  <10 32 187 341 
Molybdeen mg/kg ds -  <1.5 1.5 96 190 
Nikkel mg/kg ds -  <5.0 13 24 36 
Zink mg/kg ds -  <10 61 188 314 
Minerale olie 
Minerale olie C10 - C40 mg/kg ds -  <38 38 519 1000 
Polychloorbifenylen 
PCB (som 7) mg/kg ds (-)  0.0049 0.0040 0.10 0.20 
Polycyclische aromatische koolwaterstoffen (VROM) 
Totaal PAK 10 VROM mg/kg ds -  0.35 1.5 21 40 
 
1 M120401660 Grondwater 01-1-2 
 
Parameter Eenheid */- 1 S T I 
Mvb. SIKB AS3000    +    
Metalen 
Barium µg/l -  43 50 338 625 
Cadmium µg/l -  <0.3 0.40 3.2 6.0 
Kobalt µg/l -  3.1 20 60 100 
Koper µg/l +  44 15 45 75 
Kwik µg/l -  <0.05 0.050 0.17 0.30 
Lood µg/l -  <5.0 15 45 75 
Molybdeen µg/l -  <5.0 5.0 153 300 
Nikkel µg/l -  10 15 45 75 
Zink µg/l -  <10 65 433 800 
Vluchtige aromatische koolwaterstoffen 
Benzeen µg/l -  <0.20 0.20 15 30 
Tolueen µg/l -  <0.20 7.0 504 1000 
Ethylbenzeen µg/l -  <0.20 4.0 77 150 
Xyleen (som meta + para) µg/l   <0.10    
2-Xyleen (ortho-Xyleen) µg/l   <0.10    
Xylenen (som) µg/l -  0.14 0.20 35 70 
Styreen (Vinylbenzeen) µg/l -  <0.20 6.0 153 300 
Naftaleen µg/l (-)  <0.05 0.010 35 70 
Minerale olie 
Minerale olie C10 - C40 µg/l -  <50 50 325 600 
Vluchtige organische halogeen verbindingen 
Dichloormethaan µg/l (-)  <0.20 0.010 500 1000 
1,1-Dichloorethaan µg/l -  <0.50 7.0 454 900 
1,2-Dichloorethaan µg/l -  <0.10 7.0 204 400 
1,1-Dichlooretheen µg/l (-)  <0.10 0.010 5.0 10 
Trichloormethaan (Chloroform) µg/l -  <0.10 6.0 203 400 
Tetrachloormethaan (Tetra) µg/l (-)  <0.10 0.010 5.0 10 
1,1,1-Trichloorethaan µg/l (-)  <0.10 0.010 150 300 
1,1,2-Trichloorethaan µg/l (-)  <0.10 0.010 65 130 
Trichlooretheen (Tri) µg/l -  <0.10 24 262 500 
Tetrachlooretheen (Per) µg/l (-)  <0.10 0.010 20 40 
Vinylchloride µg/l (-)  <0.10 0.010 2.5 5.0 
Tribroommethaan (Bromoform) µg/l -  <0.50   630 
Dichl.ethenen (som cis+trans) µg/l (-)  0.14 0.010 10 20 
Dichloorethenen (som) µg/l   0.21    
Dichloorpropanen (som) µg/l -  0.21 0.80 40 80 
 
Legenda 
(-) = De niet verhoogde rapportagegrens is hoger dan de streefwaarde. 
(v) = Verhoogde rapportagegrens (meetwaarde is vermenigvuldigd met 0.7 voor de toetsing). 
 = = Er is geen toetsingwaarde voor deze parameter. 
- = = Resultaat is kleiner dan streefwaarde. 
+ = = Resultaat is groter dan streefwaarde. 
++ = = Resultaat is groter dan tussenwaarde. 
+++ = = Resultaat is groter dan interventiewaarde. 



 
 

Projectnummer : 1219072  
Versie : 01 
Revisiestatus : definitief  

Rapportagedatum : 23 april 2012 
Autorisatiedatum : 25 april 2012 

 

11 

5 SAMENVATTING, CONCLUSIE en AANBEVELING 
 
5.1 Samenvatting 
 
De resultaten van het verrichte verkennend onderzoek naar een eventuele bodemverontreiniging op het 
onderzochte perceel op de hoek van de Nachtegaalweg met de Wess elseweg te Kootwijkerbroek , 
kunnen als volgt worden samengevat: 
 
 
Mengmonster Type > achtergrondwaarde > tussenwaarde  > interventiewaarde 

1 bovengrond - -  
2 bovengrond -koper - - 
3 ondergrond - - - 

 
Grondwatermonster peilbuis > streefwaarde > tussenw aarde > interventiewaarde 

1  koper - - 
 
 
 
5.2 Conclusie 
 
De onderzoekshypothese ”niet verdacht” kan op grond van de analyseresultaten van de grond- en 
grondwatermonsters grotendeels worden bevestigd.  
 
Hoewel bij een overschrijding van de streefwaarde door één of meer parameters formeel de kwalificatie 
verdacht van toepassing is, blijkt de in het bovengrondmengmonster 2 en het grondwatermonster 
aangetroffen lichte verontreiniging met koper zo marginaal te zijn dat dit niet leidt tot de status van 
verdachte locatie. In de gemeente Barneveld worden verhoogde gehalten zware metalen regelmatig in de 
bodem aangetroffen. 
 
De aangetroffen concentraties geven geen aanleiding tot aanvullend onderzoek. De invloed hiervan op de 
volksgezondheid en het milieu is nihil. 
 



 
 

Projectnummer : 1219072  
Versie : 01 
Revisiestatus : definitief  

Rapportagedatum : 23 april 2012 
Autorisatiedatum : 25 april 2012 

 

12 

5.3 Aanbeveling 
 
Bovengrond: 
 
Uit de toetsing van de analyseresultaten aan de Circulaire Bodemsanering 2009 blijkt dat in het  
bovengrondmengmonster 2 vanaf het maaiveld tot 0,5 m-mv een lichte overschrijding van de 
achtergrondwaarde is aangetroffen met koper.  
In mengmonster 1 is geen overschrijding van de achtergrondwaarde aangetroffen. 
Met betrekking tot het voorgenomen gebruik van de onderzochte locatie, zijn milieutechnisch geen 
bezwaren aan te geven. 
 
 
 
Ondergrond: 
 
Uit de toetsing van de analyseresultaten aan de Circulaire Bodemsanering 2009 blijkt dat de gemeten 
gehalten in de ondergrond vanaf 0,5 tot 2,0 m-mv beneden de achtergrondwaarden liggen. Met betrekking 
tot het voorgenomen gebruik van de onderzochte locatie, zijn milieutechnisch geen beperkingen aan te 
geven.  
 
 
 
Grondwater: 
 
Uit de toetsing van de analyseresultaten aan de Circulaire Bodemsanering 2009 blijkt dat het grondwater 
licht verontreinigd is met koper. 
De concentraties zijn niet van een omvang waardoor de volksgezondheid of het milieu mogelijk schade zal 
worden toegebracht. Met betrekking tot het voorgenomen gebruik van de onderzochte locatie, zijn 
milieutechnisch geen bezwaren aan te geven. 
 
 
 
Asbest: 
 
Tijdens de terreininspectie en de monstername van de grond zijn geen asbestverdachte materialen op of 
in de bodem aangetroffen. 



GRONDVITAAL

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

BIJLAGE 1  Overzicht boorpunten 
    Kadastrale situatie 
    Topografische aanduiding 



9

1911

3912

3666

GRONDVITAAL

Z

W O

N

 GRONDVITAAL BV
BODEMONDERZOEK / ASBESTINVENTARISATIE

VOORTHUIZERSTRAAT 256
3881 SN PUTTEN
TEL. 0341 491323 / FAX 491806

Opdrachtgever

Adres - woonplaats

Locatieadres

Datum:

:
:

:

Projectnummer:

GET. SCHAAL: BIJLAGE  1

Boring tot 0,5 m. -mv.

Boring tot 2,0 m. -mv.

Boring met peilfilter

Begrenzing onderzoekslocatie

Boring tot 1,0 m. -mv

RENVOOI

Te bouwen

OVERZICHT BOORPUNTEN

01

02

03

04

05

06

07

08

09

10

11

12

N
ac

ht
eg

aa
lw

eg

Wesselseweg

1219072

EA 1 : 400

Nachtegaalweg / Wesselseweg, Kootwijkerbroek

S. van den Bosch

Wesselseweg 142, 3774 RL Kootwijkerbroek

Bouwblok

April 2012

Akker

Greppel

Greppel

Sloot



GRONDVITAAL

Z

W O

N
RENVOOI

perceelsgrens

onderzoekslocatie vooronderzoek

geografisch besluitvormingsgebied:
een bouwkavel

onderzoekslocatie bodemonderzoek

1911

Kadastrale gemeente

Sectie

Perceel

Schaal

G

GARDEREN

1 : 2000

14

17

N
ac

ht
eg

aa
lw

eg

13

11a

11

9

19

14

10
7b

7a

6 7

5

4 Nac
ht

eg
aa

lw
eg

12A

12

10

W
esselsew

eg

140

140a

142

Wesselseweg

D
e S

pil

De Bonkelaar

3

3877

3878

3879

3835

3686

3685

1882

3612

3491

3611

2797

1911

3913

3492

3912

27
99

3666

3742

3141

2800

3336

3269

2823

3270

3909

2798
3911

3908 3914

2822

2232

3542

3541

1914

 GRONDVITAAL BV
BODEMONDERZOEK / ASBESTINVENTARISATIE

VOORTHUIZERSTRAAT 256
3881 SN PUTTEN
TEL. 0341 491323 / FAX 491806

Opdrachtgever

Adres - woonplaats

Locatieadres

Datum:

:
:

:

Projectnummer:

GET. SCHAAL: BIJLAGE  1

1219072

EA 1 : 2000

Nachtegaalweg / Wesselseweg, Kootwijkerbroek

S. van den Bosch

Wesselseweg 142, 3774 RL Kootwijkerbroek

April 2012




GRONDVITAAL

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

BIJLAGE 2  Bodemprofielen 



Legenda (conform NEN 5104)

grind

Grind, siltig

Grind, zwak zandig

Grind, matig zandig

Grind, sterk zandig

Grind, uiterst zandig

zand

Zand, kleiïg

Zand, zwak siltig

Zand, matig siltig

Zand, sterk siltig

Zand, uiterst siltig

veen

Veen, mineraalarm

Veen, zwak kleiïg

Veen, sterk kleiïg

Veen, zwak zandig

Veen, sterk zandig

klei

Klei, zwak siltig

Klei, matig siltig

Klei, sterk siltig

Klei, uiterst siltig

Klei, zwak zandig

Klei, matig zandig

Klei, sterk zandig

leem

Leem, zwak zandig

Leem, sterk zandig

overige toevoegingen

zwak humeus

matig humeus

sterk humeus

zwak grindig

matig grindig

sterk grindig

geur

geen geur

zwakke geur

matige geur

sterke geur

uiterste geur

olie

geen olie-water reactie

zwakke olie-water reactie

matige olie-water reactie

sterke olie-water reactie

uiterste olie-water reactie

p.i.d.-waarde

>0

>1

>10

>100

>1000

>10000

monsters

geroerd monster

ongeroerd monster

overig

bijzonder bestanddeel

Gemiddeld hoogste grondwaterstand

grondwaterstand

Gemiddeld laagste grondwaterstand

slib

water

peilbuis

filter

casing

bentoniet afdichting

blinde buis

hoogste grondwaterstand

gemiddelde grondwaterstand

laagste grondwaterstand



Projectnummer: 1219072

Locatieadres: Nachtegaalweg / Wesselseweg
Opdrachtgever: Dhr. S. van den Bosch

Projectleider: J.W. Mertens

Boormeester: E.R. Aughuet

Datum: 02-04-2012

Bijlage 2Postcode, Plaats: 3774 PG Kootwijkerbroek

GRONDVITAAL

getekend volgens NEN 5104

Boring: 01

Datum: 02-04-2012
GWS (cm.) : 120
Opmerking: Opnieuw geplaatst 11-04-2012, was weggereden.

0

50

100

150

200

250

1

2

3

4

gras0

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, zwak 
wortelhoudend, zwak 
roesthoudend, donkerbeige

20

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
grindig, matig roesthoudend, 
donkeroranje

60

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
grindig, resten roest, neutraalbeige

120

Zand, zeer fijn, matig siltig, zwak 
grindig, neutraalgrijs

220

Zand, matig fijn, matig siltig, zwak 
grindig, neutraalgrijs

270

Boring: 02

Datum: 02-04-2012
GWS (cm.) :
Opmerking:

0

50

1

gras0

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, zwak 
wortelhoudend, resten roest, 
donkerbeige

40

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
grindig, resten grind, zwak 
roesthoudend, neutraalbruin

50



Projectnummer: 1219072

Locatieadres: Nachtegaalweg / Wesselseweg
Opdrachtgever: Dhr. S. van den Bosch

Projectleider: J.W. Mertens

Boormeester: E.R. Aughuet

Datum: 02-04-2012

Bijlage 2Postcode, Plaats: 3774 PG Kootwijkerbroek

GRONDVITAAL

getekend volgens NEN 5104

Boring: 03

Datum: 02-04-2012
GWS (cm.) : 110
Opmerking:

0

50

100

150

200

1

2

3

4

gras0

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, zwak 
wortelhoudend, resten roest, 
donkerbeige

40

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
grindig, matig roesthoudend, 
neutraalbeige

70

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
grindig, resten roest, neutraalbeige

110

Zand, zeer fijn, matig siltig, zwak 
grindig, neutraalgrijs

200

Boring: 04

Datum: 02-04-2012
GWS (cm.) :
Opmerking:

0

50

1

gras0

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, resten 
wortels, resten roest, donkerbeige

40

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
grindig, zwak roesthoudend, 
neutraalbruin

50

Boring: 05

Datum: 02-04-2012
GWS (cm.) :
Opmerking:

0

50

1

gras0

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, zwak 
wortelhoudend, zwak 
roesthoudend, donkerbeige

30

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
grindig, zwak roesthoudend, 
resten wortels, donkerbruin

50

Boring: 06

Datum: 02-04-2012
GWS (cm.) :
Opmerking:

0

50

1

gras0

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, zwak 
wortelhoudend, resten roest, 
donkerbeige

40

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
grindig, zwak roesthoudend, 
neutraalbeige

50

Boring: 07

Datum: 02-04-2012
GWS (cm.) :
Opmerking:

0

50

1

gras0

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, zwak 
wortelhoudend, resten roest, 
donkerbeige

20

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
grindig, matig roesthoudend, 
neutraalbruin

50

Boring: 08

Datum: 02-04-2012
GWS (cm.) :
Opmerking:

0

50

1

gras0

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, resten 
roest, zwak wortelhoudend, 
donkerbeige

40

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
grindig, zwak roesthoudend, 
neutraalbeige

50



Projectnummer: 1219072

Locatieadres: Nachtegaalweg / Wesselseweg
Opdrachtgever: Dhr. S. van den Bosch

Projectleider: J.W. Mertens

Boormeester: E.R. Aughuet

Datum: 02-04-2012

Bijlage 2Postcode, Plaats: 3774 PG Kootwijkerbroek

GRONDVITAAL

getekend volgens NEN 5104

Boring: 09

Datum: 02-04-2012
GWS (cm.) :
Opmerking:

0

50

1

gras0

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, zwak 
wortelhoudend, resten grind, 
resten roest, donkerbeige

20

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, zwak 
roesthoudend, resten wortels, 
donkerbruin

50

Boring: 10

Datum: 02-04-2012
GWS (cm.) :
Opmerking:

0

50

1

gras0

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, matig 
wortelhoudend, resten roest, 
donkerbeige

20

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, resten 
roest, donkerbruin

50

Boring: 11

Datum: 02-04-2012
GWS (cm.) : 100
Opmerking:

0

50

100

150

200

1

2

3

4

gras0

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, zwak 
wortelhoudend, resten roest, 
donkerbeige

20

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
grindig, zwak roesthoudend, 
neutraalbruin

50

Zand, matig fijn, zwak siltig, matig 
grindig, resten roest, neutraalbeige

90

Zand, zeer fijn, matig siltig, zwak 
grindig, neutraalgrijs

200

Boring: 12

Datum: 02-04-2012
GWS (cm.) :
Opmerking:

0

50

1

gras0

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
humeus, zwak grindig, zwak 
wortelhoudend, resten roest, 
donkerbeige

30

Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak 
grindig, matig roesthoudend, 
donkeroranje

50



GRONDVITAAL

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

BIJLAGE 3  Analyseresultaten 



Parameter Eenheid 1 2 3Intern ref.nr.

S Mvb. SIKB AS3000 MVB-VBH-AS3000-G01 ++ +

S Droge stof % (m/m)DIV-DS-G01 85,485,2 84,5

S Organische stof % van ds (1) (1) (1)DIV-ORG-G01 2,83,2 <1,0

Korrelgrootteverdeling

S Lutum (korrelfractie < 2 µm) % van dsDIV-LUT-G01 2,01,5 2,7

Metalen

S Barium mg/kg dsICP-BEP-01 1214 16

S Cadmium mg/kg dsICP-BEP-01 <0,30<0,30 <0,30

S Kobalt mg/kg dsICP-BEP-01 <3,0<3,0 <3,0

S Koper mg/kg dsICP-BEP-01 2118 <5,0

S Kwik mg/kg dsMet-Hg-01 <0,10<0,10 <0,10

S Lood mg/kg dsICP-BEP-01 <10<10 <10

S Molybdeen mg/kg dsICP-BEP-01 <1,5<1,5 <1,5

S Nikkel mg/kg dsICP-BEP-01 <5,0<5,0 <5,0

S Zink mg/kg dsICP-BEP-01 3539 <10

Minerale olie

S Minerale olie C10 - C40 mg/kg dsGC3-OLIE-01 <38<38 <38

Minerale olie C10 - C12 mg/kg dsGC3-OLIE-01 <20<20 <20

Minerale olie C12 - C22 mg/kg dsGC3-OLIE-01 <20<20 <20

Minerale olie C22 - C30 mg/kg dsGC3-OLIE-01 <20<20 <20

Minerale olie C30 - C40 mg/kg dsGC3-OLIE-01 <20<20 <20

Chromatogram -- -

Polychloorbifenylen

S PCB 28 mg/kg dsLV-GCMS-01 <0,0010<0,0010 <0,0010

S PCB 52 mg/kg dsLV-GCMS-01 <0,0010<0,0010 <0,0010

S PCB 101 mg/kg dsLV-GCMS-01 <0,0010<0,0010 <0,0010

S PCB 118 mg/kg dsLV-GCMS-01 <0,0010<0,0010 <0,0010

Onderzoeksrapport

Opdrachtgever Grondvitaal

Aanvrager Dhr. J. Mertens

Opdrachtgever:

:

:

Adres Voorthuizenstraat 256:

Postcode en plaats 3881 SN Putten:

Pagina: 1 van 3

Opdrachtcode 1219072

Rapportnummer P120400040 (v1)

Opdrachtgegevens:

:

:

Opdracht omschr. Nachtegaalweg/Wesselseweg, Kootwijkerbroek:

Bemonsterd door Opdrachtgever:

Monstergegevens:

Datum opdracht 02-04-2012

Startdatum 02-04-2012

:

:

Datum rapportage 06-04-2012:

Resultaten:

Nr.

1

2

3

Labnr.

M120400106

M120400107

M120400108

Monsteromschrijving

Mm1: 1+2+3+4+5+6

Mm2: 7+8+9+10+11+12

Mm3: 1+3+11

Monstersoort

Grond

Grond

Grond

Datum bemonstering

02-04-2012

02-04-2012

02-04-2012

:

:

:

Zie volgende pagina

Labcomcode: 1204007GRV:



Parameter Eenheid 1 2 3Intern ref.nr.

Polychloorbifenylen

S PCB 138 mg/kg dsLV-GCMS-01 <0,0010<0,0010 <0,0010

S PCB 153 mg/kg dsLV-GCMS-01 <0,0010<0,0010 <0,0010

S PCB 180 mg/kg dsLV-GCMS-01 <0,0010<0,0010 <0,0010

S PCB (som 7) mg/kg ds (2) (2) (2)LV-GCMS-01 0,00490,0049 0,0049

Polycyclische aromatische koolwaterstoffen (VROM)

S Naftaleen mg/kg dsHPLC-PAK-02 <0,05<0,05 <0,05

S Fenanthreen mg/kg dsHPLC-PAK-02 <0,05<0,05 <0,05

S Anthraceen mg/kg dsHPLC-PAK-02 <0,05<0,05 <0,05

S Fluorantheen mg/kg dsHPLC-PAK-02 <0,05<0,05 <0,05

S Benzo(a)anthraceen mg/kg dsHPLC-PAK-02 <0,05<0,05 <0,05

S Chryseen mg/kg dsHPLC-PAK-02 <0,05<0,05 <0,05

S Benzo(k)fluorantheen mg/kg dsHPLC-PAK-02 <0,05<0,05 <0,05

S Benzo(a)pyreen mg/kg dsHPLC-PAK-02 <0,05<0,05 <0,05

S Benzo(g,h,i)peryleen mg/kg dsHPLC-PAK-02 <0,05<0,05 <0,05

S Indeno(1,2,3-c,d)pyreen mg/kg dsHPLC-PAK-02 <0,05<0,05 <0,05

S Totaal PAK 10 VROM mg/kg ds (2) (2) (2)HPLC-PAK-02 0,350,36 0,35

S = door RvA geaccrediteerd conform SIKB AS3000.

Opmerkingen:

1 = Organische stof is als gloeiverlies bepaald en gecorrigeerd voor het gemeten gehalte aan lutum.

2 = Bij de som zijn de waarden "< rapportagegrens" vermenigvuldigd met factor 0,7 zoals beschreven in 'AS3000, bijlage 3'.

Opmerking opdracht:

M120400106, M120400107, M120400108

Van bovenstaande monsters zijn de metalen analyses in duplo uitgevoerd. De spreiding valt binnen de criteria zoals deze door ACMAA zijn

opgesteld.

Verpakkingen bij monster:  M120400106 ( Mm1: 1+2+3+4+5+6 ) 

01-1 AM01011164500

02-1 AM01016912500

03-1 AM01016911500

Onderzoeksrapport

Opdrachtgever Grondvitaal

Aanvrager Dhr. J. Mertens

Opdrachtgever:

:

:

Adres Voorthuizenstraat 256:

Postcode en plaats 3881 SN Putten:

Pagina: 2 van 3

Opdrachtcode 1219072

Rapportnummer P120400040 (v1)

Opdrachtgegevens:

:

:

Opdracht omschr. Nachtegaalweg/Wesselseweg, Kootwijkerbroek:

Bemonsterd door Opdrachtgever:

Monstergegevens:

Datum opdracht 02-04-2012

Startdatum 02-04-2012

:

:

Datum rapportage 06-04-2012:

Resultaten:

Nr.

1

2

3

Labnr.

M120400106

M120400107

M120400108

Monsteromschrijving

Mm1: 1+2+3+4+5+6

Mm2: 7+8+9+10+11+12

Mm3: 1+3+11

Monstersoort

Grond

Grond

Grond

Datum bemonstering

02-04-2012

02-04-2012

02-04-2012

:

:

:

Labcomcode: 1204007GRV:



Verpakkingen bij monster:  M120400106 ( Mm1: 1+2+3+4+5+6 ) 

04-1 AM01008644500

05-1 AM01016767500

06-1 AM01009394500

Verpakkingen bij monster:  M120400107 ( Mm2: 7+8+9+10+11+12 ) 

07-1 AM01016824500

08-1 AM01008651500

09-1 AM01016921500

10-1 AM01016916500

11-1 AM01016904500

12-1 AM01016907500

Verpakkingen bij monster:  M120400108 ( Mm3: 1+3+11 ) 

01-2 AM0101691010050

01-3 AM01011209150100

01-4 AM01016637200150

03-2 AM0101665610050

03-3 AM01016900150100

03-4 AM01016908200150

11-2 AM0101690610050

11-3 AM01016915150100

11-4 AM01016917200150

Hoofd lab. ing. H. Punte

Handtekening:

Dit rapport mag niet anders dan in z'n geheel worden gereproduceerd zonder de schriftelijke toestemming van het laboratorium.

De resultaten hebben uitsluitend betrekking op de monsters, zoals die door u voor analyse ter beschikking werden gesteld.

Nadere informatie over de toegepaste methodes en prestatiekenmerken is beschikbaar en kan op aanvraag worden verkregen. Tevens is de informatiegids te raadplegen op de website www.acmaa.nl.

Onderzoeksrapport

Opdrachtgever Grondvitaal

Aanvrager Dhr. J. Mertens

Opdrachtgever:

:

:

Adres Voorthuizenstraat 256:

Postcode en plaats 3881 SN Putten:

Pagina: 3 van 3

Opdrachtcode 1219072

Rapportnummer P120400040 (v1)

Opdrachtgegevens:

:

:

Opdracht omschr. Nachtegaalweg/Wesselseweg, Kootwijkerbroek:

Bemonsterd door Opdrachtgever:

Monstergegevens:

Datum opdracht 02-04-2012

Startdatum 02-04-2012

:

:

Datum rapportage 06-04-2012:

Nr.

1

2

3

Labnr.

M120400106

M120400107

M120400108

Monsteromschrijving

Mm1: 1+2+3+4+5+6

Mm2: 7+8+9+10+11+12

Mm3: 1+3+11

Monstersoort

Grond

Grond

Grond

Datum bemonstering

02-04-2012

02-04-2012

02-04-2012

:

:

:

Labcomcode: 1204007GRV:



Parameter Eenheid 1Intern ref.nr.

Mvb. SIKB AS3000 MVB-VBH-AS3000-W01 +

Metalen

S Barium µg/lICP-BEP-01 43

S Cadmium µg/lICP-BEP-01 <0,3

S Kobalt µg/lICP-BEP-01 3,1

S Koper µg/lICP-BEP-01 44

S Kwik µg/lMet-Hg-01 <0,05

S Lood µg/lICP-BEP-01 <5,0

S Molybdeen µg/lICP-BEP-01 <5,0

S Nikkel µg/lICP-BEP-01 10

S Zink µg/lICP-BEP-01 <10

Vluchtige aromatische koolwaterstoffen

S Benzeen µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,20

S Tolueen µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,20

S Ethylbenzeen µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,20

S Xyleen (som meta + para) µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S 2-Xyleen (ortho-Xyleen) µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S Xylenen (som) µg/l (1,2)GC-VLUCHTIG-01 0,14

S Styreen (Vinylbenzeen) µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,20

S Naftaleen µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,05

Minerale olie

S Minerale olie C10 - C40 µg/lGC3-OLIE-01 <50

Minerale olie C10 - C12 µg/lGC3-OLIE-01 <50

Minerale olie C12 - C22 µg/lGC3-OLIE-01 <50

Minerale olie C22 - C30 µg/lGC3-OLIE-01 <50

Minerale olie C30 - C40 µg/lGC3-OLIE-01 <50

Chromatogram -

Onderzoeksrapport

Opdrachtgever Grondvitaal

Aanvrager Dhr. J. Mertens

Opdrachtgever:

:

:

Adres Voorthuizenstraat 256:

Postcode en plaats 3881 SN Putten:

Pagina: 1 van 3

Opdrachtcode 1219072

Rapportnummer P120400606 (v1)

Opdrachtgegevens:

:

:

Opdracht omschr. Nachtegaalweg/Wesselseweg, Kootwijkerbroek:

Bemonsterd door Opdrachtgever:

Monstergegevens:

Datum opdracht 18-04-2012

Startdatum 18-04-2012

:

:

Datum rapportage 19-04-2012:

Resultaten:

Nr.

1

Labnr.

M120401660

Monsteromschrijving

01-1-2

Monstersoort

Grondwater

Datum bemonstering

18-04-2012:

Zie volgende pagina

Labcomcode: 1204054GRV:



Parameter Eenheid 1Intern ref.nr.

Vluchtige organische halogeen verbindingen

S Dichloormethaan µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,20

S 1,1-Dichloorethaan µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,50

S 1,2-Dichloorethaan µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S 1,1-Dichlooretheen µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S Trans-1,2-Dichlooretheen µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S Cis-1,2-Dichlooretheen µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S 1,1-Dichloorpropaan µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S 1,2-Dichloorpropaan µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S 1,3-Dichloorpropaan µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S Trichloormethaan (Chloroform) µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S Tetrachloormethaan (Tetra) µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S 1,1,1-Trichloorethaan µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S 1,1,2-Trichloorethaan µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S Trichlooretheen (Tri) µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S Tetrachlooretheen (Per) µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S Vinylchloride µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,10

S Tribroommethaan (Bromoform) µg/lGC-VLUCHTIG-01 <0,50

S Dichl.ethenen (som cis+trans) µg/l (1,2)GC-VLUCHTIG-01 0,14

S Dichloorethenen (som) µg/l (2)GC-VLUCHTIG-01 0,21

S Dichloorpropanen (som) µg/l (2)GC-VLUCHTIG-01 0,21

S = door RvA geaccrediteerd conform SIKB AS3000.

Opmerkingen:

1 = Methode vluchtige aromatische en gehalogeneerde koolwaterstoffen : GC-MS

2 = Bij de som zijn de waarden "< rapportagegrens" vermenigvuldigd met factor 0,7 zoals beschreven in 'AS3000, bijlage 3'.

Verpakkingen bij monster:  M120401660 ( 01-1-2 ) 

01-1 AC340560270170

01-2 AC473228270170

Onderzoeksrapport

Opdrachtgever Grondvitaal

Aanvrager Dhr. J. Mertens

Opdrachtgever:

:

:

Adres Voorthuizenstraat 256:

Postcode en plaats 3881 SN Putten:

Pagina: 2 van 3

Opdrachtcode 1219072

Rapportnummer P120400606 (v1)

Opdrachtgegevens:

:

:

Opdracht omschr. Nachtegaalweg/Wesselseweg, Kootwijkerbroek:

Bemonsterd door Opdrachtgever:

Monstergegevens:

Datum opdracht 18-04-2012

Startdatum 18-04-2012

:

:

Datum rapportage 19-04-2012:

Resultaten:

Nr.

1

Labnr.

M120401660

Monsteromschrijving

01-1-2

Monstersoort

Grondwater

Datum bemonstering

18-04-2012:

Labcomcode: 1204054GRV:



Hoofd lab. ing. H. Punte

Handtekening:

Dit rapport mag niet anders dan in z'n geheel worden gereproduceerd zonder de schriftelijke toestemming van het laboratorium.

De resultaten hebben uitsluitend betrekking op de monsters, zoals die door u voor analyse ter beschikking werden gesteld.

Nadere informatie over de toegepaste methodes en prestatiekenmerken is beschikbaar en kan op aanvraag worden verkregen. Tevens is de informatiegids te raadplegen op de website www.acmaa.nl.

Onderzoeksrapport

Opdrachtgever Grondvitaal

Aanvrager Dhr. J. Mertens

Opdrachtgever:

:

:

Adres Voorthuizenstraat 256:

Postcode en plaats 3881 SN Putten:

Pagina: 3 van 3

Opdrachtcode 1219072

Rapportnummer P120400606 (v1)

Opdrachtgegevens:

:

:

Opdracht omschr. Nachtegaalweg/Wesselseweg, Kootwijkerbroek:

Bemonsterd door Opdrachtgever:

Monstergegevens:

Datum opdracht 18-04-2012

Startdatum 18-04-2012

:

:

Datum rapportage 19-04-2012:

Nr.

1

Labnr.

M120401660

Monsteromschrijving

01-1-2

Monstersoort

Grondwater

Datum bemonstering

18-04-2012:

Labcomcode: 1204054GRV:



GRONDVITAAL

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

BIJLAGE 4  Streef- en Interventiewaarden 



GRONDVITAAL BV 
Bodemonderzoek / Asbestinventarisatie 
Voorthuizerstraat 256, 3881 SN  PUTTEN 
 
Achtergrondwaarden voor grond (voor standaardbodem). 
Streefwaarden grondwater en interventiewaarden grond en grondwater voor standaardbodem (10% organisch  stof 
en 25 % lutum). 
Grond / sediment in mg/kg d.s., grondwater in µg/l; tenzij anders vermeld. 
 

 
Stof    Grond/sediment (mg/kg d.s.)  Grondwater (µg/l) 
    droge stof)  
       
    Achtergrond- Interventie-  Streef-  Interventie- 
    waarde  waarde   waarde  waarde  
 

 

GRONDVITAAL

1. Metalen 
antimoon       4,0    22       -      20 
arseen      20    76     10      60 
barium    190  920*     50    625 
cadmium       0,6    13       0,4        6 
chroom      55       -       1      30 
chroom III       -  180       -         - 
chroom IV       -    78       -         - 
cobalt      15  190     20    100 
koper      40  190     15      75 
kwik        0,15       -       0,05        0,3 
kwik (anorganisch)      0,15    36       -        - 
kwik (organisch)       0,15      4       -        - 
lood      50  530     15      75 
molybdeen       1,5  190       5    300 
nikkel      80  100     15      75 
zink    140  720     65    800 
 
2. Overige anorganische stoffen 
chloride (mg Cl/l)       -     -   100  mg/l        - 
cyanide (vrij)       3,0    20       5  1500 
cyanide (complex)      5,5    50     10  1500 
thiocyanaten (som)      6,0    20       -  1500 
 
3. Aromatische verbindingen 
benzeen        0,01      1,1       0,2      30 
ethylbenzeen       0,03  110       4    150 
tolueen        0,01    32       7  1000 
xylenen (som)       0,1    17       0,2      70 
styreen (vinylbenzeen)      0,25    86       6    300 
fenol        0,25    14       0,2  2000 
cresolen (som)       0,30    13       0,2    200 
dodecylbenzeen       0,35      -       -         - 
aromatische oplosmiddelen (som)     2,5      -       -         - 
 
 
 
* De interventiewaarde voor barium geldt alleen voor die situaties waarbij duidelijk sprake is van antropogene verontreiniging. 



GRONDVITAAL BV 
Bodemonderzoek / Asbestinventarisatie 
Voorthuizerstraat 256, 3881 SN  PUTTEN 
 
Achtergrondwaarden voor grond (voor standaardbodem). 
Streefwaarden grondwater en interventiewaarden grond en grondwater voor standaardbodem (10% organisch  stof 
en 25 % lutum). 
Grond / sediment in mg/kg d.s., grondwater in µg/l; tenzij anders vermeld. 
 

 
Stof    Grond/sediment (mg/kg d.s.)  Grondwater (µg/l) 
    droge stof)  
       
    Achtergrond- Interventie-  Streef-  Interventie- 
    waarde  waarde   waarde  waarde  
 

 

GRONDVITAAL

4. Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen (PAK's). 
naftaleen          0,01      70 
fenantreen          0,003        5 
antraceen          0,0007        5 
fluorantheen          0,003        1 
chryseen          0,003        0,2 
benzo(a)antraceen         0,0001        0,5 
benzo(a)pyreen          0,0005        0,05 
benzo(k)fluorantheen         0,0004        0,05 
indeno(1,2,3-cd)pyreen         0,0004        0,05 
benzo(ghi)peryleen         0,0003        0,05 
PAK (som 10)       1,5    40     -        - 
 
5. Gechloreerde koolwaterstoffen 
a. (vluchtige chloorkoolwaterstoffen 
monochlooretheen (vinylchloride)   0,1        0,1     0,01          5 
dichloormetaan     0,1        3,9     0,01    1000 
1,1-dichloorethaan    0,2      15     7      900 
1,2-dichloorethaan    0,2        6,4     7      400 
1,1-dichlooretheen    0,3        0,3     0,01        10 
1,2-dichlooretheen (som)    0,3        1     0,01        20 
Dichloorpropanen (som)    0,8        2     0,8        80 
Trichloormethaan (chloroform)   0,25        5,6     6      400 
1,1,1-trichloorethaan    0,25      15     0,01      300 
1,1,2-trichloorethaan    0,30      10     0,01      130 
Trichlooretheen (tri)    0,25        2,5   24      500 
Tetrachloormethaan (tetra)    0,30        0,7     0,01        10 
tetrachlooretheen  (per)    0,15        8,8     0,01        40 
 
b. chloorbenzenen 
monochloorbenzenen    0,20      15     7      180 
dichloorbenzenen (som)    2,0      19     3        50 
trichloorbenzenen (som)    0,015      11     0,01        10 
tetrachloorbenzenen (som)   0,0090        2,2     0,01          2,5 
pentachloorbenzenen    0,0025        6,7     0,003          1 
hexachloorbenzeen    0,0085        2,0     0,00009         0,5 
 
c. chloorfenolen 
monochloorfenolen (som)    0,045        5,4     0,3      100 
dichloorfenolen (som)    0,20      22     0,2        30 
trichloorfenolen (som)    0,0030      22     0,03        10 
tetrachloorfenolen (som)    0,015      21     0,01        10 
pentachloorfenol     0,0030      12     0,04          3 



GRONDVITAAL BV 
Bodemonderzoek / Asbestinventarisatie 
Voorthuizerstraat 256, 3881 SN  PUTTEN 
 
Achtergrondwaarden voor grond (voor standaardbodem). 
Streefwaarden grondwater en interventiewaarden grond en grondwater voor standaardbodem (10% organisch  stof 
en 25 % lutum). 
Grond / sediment in mg/kg d.s., grondwater in µg/l; tenzij anders vermeld. 
 

 
Stof    Grond/sediment (mg/kg d.s.)  Grondwater (µg/l) 
    droge stof)  
       
    Achtergrond- Interventie-  Streef-  Interventie- 
    waarde  waarde   waarde  waarde  
 

 

GRONDVITAAL

d. Polychloorbifenylen (PCB’s) 
PCB’s (som 7)     0,020        1     0,01          0,01 
 
e. overige gechloreerde koolwaterstoffen 
Monochlooranilinen (som)    0,20      50     -        30 
Pentachlooraniline    0,15        -     -           - 
Dioxine (som I-TEQ)    0,000055       0,00018    -           - 
Chloornaftaleen (som)    0,070      23     -          6 
 
6. Bestrijdingsmiddelen 
a. organochloorbestrijdingsmiddelen 
chloordaan (som)     0,0020        4     0,02 ng/l         0,2 
DDT (som)     0,20        1,7     -           - 
DDE (som)     0,10        2,3     -           - 
DDD (som)     0,020      34     -           - 
DDT/DDE/DDD (som)    -        -     0,004 ng/l         0,01 
aldrin      -        0,32     0,009 ng/l          - 
dieldrin      -        -     0,1 ng/l           - 
endrin      -        -     0,04 ng/l          - 
isodrin      -        -     -           - 
telodrin      -        -     -           - 
Drins (som)     0,015        4     -          0,1 
Endosulfansulfaat    -        -     -           - 
α-endosulfan     0,00090       4     0,2 ng/l          5 
α-HCH      0,0010      17   33 ng/l           - 
ß-HCH      0,0020        1,6     8 ng/l           - 
γ-HCH (lindaan)     0,0030        1,2     9 ng/l           - 
δ-HCH      -        -     -           - 
HCH-verbindingen (som)    -        -     0,05          1 
Heptachloor     0,00070       4     0,005 ng/l         0,3 
Heptachloorepoxide (som)    0,0020        4     0,005 ng/l         3 
Hexachloorbutadieen    0,003        -     -           - 
Organochloorhoudende bestrijdings- 
middelen (som landbodem)   0,40        -     -           - 
 
b. organofosforpesticiden 
azinfos-methyl     0,0075        -     -           - 
 
c. organotin bestrijdingsmiddelen 
organotinverbindingen (som)   0,15        2,5     0,05 - 16 ng/l         0,7 
tributyltin     0,065        -     -           - 
 
d. chloorfenoxy-azijnzuur herbiciden 
MCPA      0,55        4     0,02        50 



GRONDVITAAL BV 
Bodemonderzoek / Asbestinventarisatie 
Voorthuizerstraat 256, 3881 SN  PUTTEN 
 
Achtergrondwaarden voor grond (voor standaardbodem). 
Streefwaarden grondwater en interventiewaarden grond en grondwater voor standaardbodem (10% organisch  stof 
en 25 % lutum). 
Grond / sediment in mg/kg d.s., grondwater in µg/l; tenzij anders vermeld. 
 

 
Stof    Grond/sediment (mg/kg d.s.)  Grondwater (µg/l) 
    droge stof)  
       
    Achtergrond- Interventie-  Streef-  Interventie- 
    waarde  waarde   waarde  waarde  
 

 

GRONDVITAAL

e. overige bestrijdingsmiddelen 
atrazine      0,35        0,71   29 ng/l      150 
carbaryl      0,15        0,45     2 ng/l        50 
carbofuran     0,017        0,017    9 ng/l      100 
4-chloormethylfenolen (som)   0,60        -     -           - 
Niet-chloorhoudende bestrijdings- 
middelen (som)     0,090        -     -           - 
 
7. overige stoffen 
Asbest      -    100     -           - 
cyclohexanon     0,1    150     0,5  15000 
dimethyl ftalaat     2,0      82     -           - 
diethyl ftalaat     0,045      53     -           - 
di-isobutyl ftalaat     0,045      17     -           - 
dibutyl ftalaat     0,045      36     -           - 
butyl benzylftalaat    0,070      48     -           - 
dihxyl ftalaan     0,070    220     -           - 
di(2-ethylhexy)ftalaat    0,070      60     -           - 
ftalaten (som)     -        -     0,5          5 
minerale olie              190              5000   50      600 
pyridine      0,15      11     0,5        30 
tetrahydrofuran     0,45        7     0,5      300 
tetrahydrothiofeen    1,5        8,8     0,5    5000 
tribroommethaan (bromoform)   0,20      75     -      630 
ethyleenglycol     5,0        -     -           - 
diethyleenglycol     8,0        -     -           - 
acrylonitril     1,0        -     -           - 
fomaldehyde     0,1        -     -           - 
isopropanol (2-propanol)    0,75        -     -           - 
methanol     3,0        -     -           - 
butanol (1-butanol)    2,0        -     -           - 
butylacetaar     2,0        -     -           - 
ethylacetaat     2,0        -     -           - 
methyl-tert-butyl ether (MTBE)   0,20        -     -           - 
methylethylketon     2,0        -     -           - 
 



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

Bijlage 3  Akoestisch onderzoek

 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld) 103



www.SPAWNP.nl

Rapport 21800540.R01

Wesselseweg/Nachtegaalweg in Kootwijkerbroek
Akoestisch onderzoek Wet geluidhinder
Wegverkeerslawaai



Klinkenbergerweg 30a | 6711 MK EDE | 0318 614 383 info@SPAWNP.nl | SPAWNP.nl
Vrijlandstraat 33-c | 4337 EA  MIDDELBURG | 0118 227 466 Lid  NLINGENIEURS | kvk  0909.2661

Hoenderkamp 20 | 7812 VZ EMMEN | 0591 238 110 ISO 9001:2015 | btw NL8053.02.530.B01

D
E

N
K

K
R

A
C

H
T

IN
B

O
U

W
-

M
IL

IE
U

-
R

U
IM

T
E

Datum:
1 november 2018

Opdrachtgever: Gemeente Barneveld
De heer H. Stam
Postbus 63
3770 AB  BARNEVELD
H.Stam@barneveld.nl

Auteur:
De heer ing. L.F.A. Theuws

Rapport 21800540.R01

Wesselseweg/Nachtegaalweg in Kootwijkerbroek
Akoestisch onderzoek Wet geluidhinder
Wegverkeerslawaai



SPA WNP ingenieurs 21800540.R01

Pagina 2

INHOUD PAGINA

1. INLEIDING 4

2. WET GELUIDHINDER EN GEMEENTELIJK GELUIDBELEID 4
2.1 Wet geluidhinder 4
2.2 Gemeentelijk geluidbeleid 6

3. GEGEVENS MET BETREKKING TOT HET AKOESTISCH ONDERZOEK 7
3.1 Weg(verkeer)gegevens 7
3.2 Stedenbouwkundige gegevens 7

4. GEHANTEERDE ONDERZOEKSMETHODE 8

5. RESULTATEN EN BESPREKING 8
5.1 Beoordeling per gezoneerde weg 8
5.2 Cumulatie geluid en Bouwbesluit 10

6. SAMENVATTING EN CONCLUSIES 10



SPA WNP ingenieurs 21800540.R01

Pagina 3

FIGUREN

1 Situatie
1.1 Bouwplan en de ruime omgeving
1.2 Bouwplan en de directe omgeving

2 Akoestisch rekenmodel
2.1 Rekenmodel: wegverkeer
2.2 Rekenpunten

3 Geluidbelastingen per gezoneerde weg

4 Gecumuleerde geluidbelastingen wegverkeer

BIJLAGEN

1 Overzicht verkeersgegevens

2 Invoergegevens akoestisch rekenmodel

3 Geluidbelastingen per gezoneerde weg

4 Gecumuleerde geluidbelastingen wegverkeer

Dit document is eigendom van de opdrachtgever en mag door hem/haar worden gebruikt voor het doel waarvoor het is opgesteld.
Niets uit dit document mag worden vermenigvuldigd en/of openbaar gemaakt zonder voorafgaande schriftelijke toestemming van
de opdrachtgever en/of van SPA WNP ingenieurs. Kwaliteit en verbetering van product en proces zijn bij SPA WNP ingenieurs gewaar-
borgd middels een kwaliteitsmanagementsysteem dat is gecertificeerd volgens NEN-EN-ISO 9001:2015.



SPA WNP ingenieurs 21800540.R01

Pagina 4

1. INLEIDING

Op het perceel Wesselseweg 142/Nachtegaalweg in Kootwijkerbroek (gemeente Barneveld)
wil men één nieuwe woning realiseren. Nabij het plangebied liggen enkele drukke wegen. Ten
behoeve van de ruimtelijke onderbouwing van de plannen is een akoestisch onderzoek uitge-
voerd en is de situatie beoordeeld aan de hand van de Wet geluidhinder en het gemeentelijke
geluidbeleid. Doel van dit onderzoek is het bepalen van de geluidbelasting binnen het plan-
gebied voor zover deze wordt veroorzaakt door het relevante wegverkeer.

In figuur 1.1 is de ligging van het bouwplan en de ruime omgeving weergegeven. In figuur 1.2
is de indeling van het bouwplan en de directe omgeving weergegeven.

2. WET GELUIDHINDER EN GEMEENTELIJK GELUIDBELEID

2.1 Wet geluidhinder

Zones langs wegen

Volgens de Wet geluidhinder bevindt zich aan weerszijden van elke weg een geluidzone,
waarvan de breedte afhankelijk is van het aantal rijstroken van de weg en de aard van de
omgeving (stedelijk of buitenstedelijk gebied). Binnen deze zone gelden de grenswaarden van
de Wet geluidhinder.

Als het stedelijk gebied wordt gedefinieerd:
 het gebied binnen de bebouwde kom, doch, voor de toepassing van hoofdstukken VI (zones

langs wegen) en VII (zones langs spoorwegen) voor zover het betreft een autoweg of auto-
snelweg als bedoeld in het Reglement verkeersregels en verkeerstekens 1990, met uitzonde-
ring van het gebied binnen de bebouwde kom, voor zover liggend binnen de zone langs die
autoweg of autosnelweg.

Het buitenstedelijk gebied wordt gedefinieerd als:
 het gebied buiten de bebouwde kom alsmede, voor de toepassing van hoofdstukken VI (zo-

nes langs wegen) en VII (zones langs spoorwegen) voor zover het betreft een autoweg of
autosnelweg als bedoeld in het Reglement verkeersregels en verkeerstekens 1990, het ge-
bied binnen de bebouwde kom, voor zover liggend binnen de zone langs die autoweg of
autosnelweg.

Voor de breedte van de geluidzones gelden de in tabel 1 gegeven waarden.

Tabel 1: Overzicht zonebreedte

Aard van het gebied Aantal rijstroken Zonebreedte aan weerszijden van de weg*
[in m]

Stedelijk gebied 1 of 2
3 of meer

200
350

Buitenstedelijk gebied 1 of 2
3 of 4

5 of meer

250
400
600

* ook de ruimte boven en onder de weg behoort tot de zone langs de weg.



SPA WNP ingenieurs 21800540.R01

Pagina 5

Er is geen sprake van een zone langs een weg indien:

de weg ligt binnen een als woonerf aangeduid gebied
of

voor de weg een maximum snelheid van 30 km/uur geldt.

De nieuwe woning ligt binnen de bebouwde kom (opgegeven door de gemeente Barneveld).
Er is geen sprake van de aanwezigheid van een auto(snel)weg, zodat er in de zin van de Wet
geluidhinder sprake is van een stedelijk gebied. De nieuwe woning ligt in de geluidzone van
de De Spil, de Wesselseweg (niet de N800), de N800 (Wesselseweg) en de Nachtegaalweg.

De overige wegen liggen op grotere afstand van het plangebied en/of de verkeersintensiteit
is er dusdanig gering, dat deze wegen niet relevant zijn met betrekking tot de geluidbelasting.

Grenswaarden voor geluidgevoelige bestemmingen binnen zones langs wegen

De ten hoogste toelaatbare geluidbelasting (ook wel voorkeurswaarde genoemd) voor ge-
luidgevoelige bestemmingen (o.a. woningen, scholen, ziekenhuizen etc.) binnen zones langs
wegen is 48 dB. In bijzondere gevallen, nader aangegeven in de Wet geluidhinder in artikel 83,
is een hogere waarde mogelijk. De maximaal toelaatbare geluidbelasting is voor nieuwe ge-
luidgevoelige bestemmingen in stedelijk gebied 63 dB.

Burgemeester en wethouders zijn binnen de grenzen van de gemeente bevoegd tot het vast-
stellen van een hogere waarde voor de ten hoogst toelaatbare geluidbelasting. Het vaststel-
len van een hogere waarde kan alleen als de toepassing van maatregelen, gericht op het
terugbrengen van de te verwachten geluidbelasting, vanwege de weg, van de uitwendige
scheidingsconstructie van de betrokken woningen tot 48 dB onvoldoende doeltreffend zijn
dan wel, overwegende bezwaren ontmoeten van stedenbouwkundige, verkeerskundige, ver-
voerskundige, landschappelijke of financiële aard.

Aftrek artikel 110g Wet geluidhinder

In artikel 110g van de Wet geluidhinder is bepaald dat op het reken- of meetresultaat een
aftrek mag worden toegepast in verband met het stiller worden van motorvoertuigen. De
hoogte van deze aftrek is geregeld in artikel 3.4 van de regeling “Reken- en meetvoorschrift
geluid 2012” van de minister van I&M, van 12 juni 2012 en de wijziging hiervan op 15 mei 2014.
Er geldt de volgende aftrek:

· 2 dB voor wegen waarvoor de representatief te achten snelheid van lichte motorvoertuigen
70 km/uur of meer bedraagt.

· 3 dB voor wegen waarvoor de representatief te achten snelheid van lichte motorvoertuigen
70 km/uur of meer bedraagt en de geluidbelasting vanwege de weg zonder toepassing
van artikel 110g van de Wet geluidhinder 56 dB is.

· 4 dB voor wegen waarvoor de representatief te achten snelheid van lichte motorvoertuigen
70 km/uur of meer bedraagt en de geluidbelasting vanwege de weg zonder toepassing
van artikel 110g van de Wet geluidhinder 57 dB is.

· 5 dB voor de overige wegen.
· 0 dB bij het bepalen van de geluidwering van de gevels.



SPA WNP ingenieurs 21800540.R01

Pagina 6

In de toelichting op artikel 3.4 van de hiervoor genoemde regeling wordt de reden voor de te
hanteren aftrek door de minister toegelicht. Kort samengevat wordt het verkeer in de toekomst
stiller. Dit komt enerzijds door aanscherping van de Europese geluideisen aan voertuigen en
banden en anderzijds omdat het aandeel hybride en elektrisch aangedreven auto’s groeit.

Cumulatie geluidbronnen

Volgens de Wet geluidhinder mag een hogere waarde dan de voorkeurswaarde (48 dB weg-
verkeer, 55 dB railverkeer en 50 dB(A) industrielawaai) alleen worden vastgesteld als de gecu-
muleerde geluidbelasting niet leidt tot een onaanvaardbare geluidbelasting (artikel 110a,
lid 6). Of er sprake is van een onaanvaardbare geluidbelasting is ter beoordeling van burge-
meester en wethouders van de gemeente.

2.2 Gemeentelijk geluidbeleid

De gemeente Barneveld heeft beleidsregels opgesteld voor het toekennen van hogere waar-
den. In de beleidsregels zijn alleen aspecten opgenomen die van belang zijn voor de realisatie
van nieuwe woningen en niet voor nieuwe andere geluidgevoelige gebouwen. In de beleids-
regels zijn, kort samengevat, de volgende aspecten opgenomen die van belang zijn voor de
realisatie van de nieuwe woning:

Voorwaarden hogere waarden
De gemeente Barneveld zet zich in voor een leefbare woonsituatie, ook op locaties met een
hoge geluidbelasting. Deze leefbaarheid wordt bewerkstelligd door voorwaarden te verbin-
den aan het verlenen van hogere waarden. De voorwaarden leggen de initiatiefnemer of de
beheerder een inspanning op voor een leefbare woonomgeving als compensatie voor het
bouwen in een lawaaiige situatie. De voorwaarden bij het verlenen van een hogere waarde
kunnen zijn:

· geluidluwe gevel
De woning heeft ten minste één gevel met een lager (luw) geluidniveau:
- Het geluidniveau op deze gevel is niet hoger dan de voorkeursgrenswaarde voor elk van

te onderscheiden geluidbronnen.
- Voor de centrumgebieden van Barneveld en Voorthuizen geldt de hogere waarde mi-

nus 10 dB.
· buitenruimte

Indien de woning beschikt over een buitenruimte, dan is deze bij voorkeur gelegen aan de
geluidluwe zijde.

Bij een geluidsbelasting groter dan 53 dB vanwege wegverkeer, 60 dB vanwege railverkeer of
55 dB(A)-etmaalwaarde vanwege industrielawaai, gelden de volgende woningindelingseisen:

1. Verblijfsruimten moeten zoveel mogelijk aan de geluidluwe zijde liggen.
2. Ten minste één slaapkamer moet aan de geluidluwe zijde liggen.
3. Indien de woning beschikt over een buitenruimte, dan dient deze gelegen te zijn aan de

geluidluwe zijde. Het geluidniveau in de buitenruimte mag niet meer dan 5 dB hoger zijn
dan bij de geluidluwe gevel. Deze eis geldt voor maximaal één buitenruimte per woning.

Er zijn geen ten hoogst toelaatbare geluidbelastingen opgenomen die strenger zijn dan de
Wet geluidhinder, zie paragraaf 2.1.



SPA WNP ingenieurs 21800540.R01

Pagina 7

De gemeente Barneveld is van oordeel dat er geen sprake is van een onaanvaardbare ge-
luidhinder indien voldaan wordt aan de volgende drie punten:

· Per geluidbron moet voldaan worden aan de ten hoogst toelaatbare geluidbelasting, zoals
toelaatbaar volgens de Wet geluidhinder;

· Bij de realisatie van een geluidgevoelig gebouw, moet voldaan worden aan de eisen uit
het Bouwbesluit ten aanzien van de karakteristieke geluidwering van de gevels, waarbij
voor de geluidbelasting wordt uitgegaan van de gecumuleerde geluidbelasting overeen-
komstig de methode van het “Reken- en meetvoorschrift geluid”, bijlage I, hoofdstuk 2;

· Er moet minimaal 1 geluidluwe gevel zijn ten gevolge van alle geluidbronnen.

Daar waar, in uitzonderlijke gevallen, niet voldaan kan worden aan het gestelde het geluid-
beleid, kunnen burgemeester en wethouders besluiten om geen uitvoering te geven aan het
geluidbeleid (artikel 10 van het gemeentelijke beleid).

3. GEGEVENS MET BETREKKING TOT HET AKOESTISCH ONDERZOEK

3.1 Weg(verkeer)gegevens

Bij de berekeningen is gebruik gemaakt van door de gemeente Barneveld verstrekte informa-
tie. In bijlage 1 zijn de verkeersgegevens uitgewerkt. Voor het onderzoek is uitgegaan van het
jaar 2030.

De maximaal toegestane rijsnelheid op de onderzochte wegen binnen de bebouwde kom is
voor alle voertuigcategorieën 50 km/uur. Buiten de bebouwde kom (westelijk deel van de
N800 en de Wesselseweg) bedraagt de maximaal toegestane rijsnelheid voor alle voertuigca-
tegorieën 80 km/uur.

De wegdekken van alle onderzochte wegen bestaan uit dicht asfaltbeton met een fijne op-
pervlaktetextuur. De wegen liggen vrijwel op dezelfde maaiveldhoogte als die van het bouw-
plan. De wegen hebben geen hellingen van betekenis.

3.2 Stedenbouwkundige gegevens

Voor het uitvoeren van het onderzoek is gebruik gemaakt van digitale tekeningen van het
onderzoeksgebied en de directe omgeving. Dit materiaal is voor de duur van het onderzoek
beschikbaar gesteld via de gemeente Barneveld.

De hoogtes van gebouwen en overige stedenbouwkundige gegevens, die niet beschikbaar
waren via de hiervoor vermelde tekeningen, zijn verkregen uit een locatie bezoek door mede-
werkers van SPA WNP ingenieurs in het recente verleden, en online bronnen zoals Google Maps
(Street View) en het Actueel Hoogtebestand Nederland (AHN).

De nieuwe woning bestaat uit maximaal 3 bouwlagen.

In het gebied waarbinnen de berekeningen zijn uitgevoerd, is de bodem als akoestisch zacht
beschouwd, met uitzondering van die locaties waar sprake is van een akoestisch harde bo-
dem, zoals de wegen, terreinverhardingen, waterpartijen, fiets- en voetpaden. Alle relevante
afschermende en reflecterende objecten zijn in beschouwing genomen.



SPA WNP ingenieurs 21800540.R01

Pagina 8

4. GEHANTEERDE ONDERZOEKSMETHODE

Ten behoeve van het akoestisch onderzoek is een 3D-rekenmodel opgesteld van het onder-
zoeksgebied (zie de figuren 2.1 en 2.2). Met behulp van dit rekenmodel zijn de benodigde be-
rekeningen uitgevoerd. Dit is gedaan in overeenstemming met de in bijlage III van het ‘Reken-
en meetvoorschrift geluid 2012” gegeven rekenmethode 2.

Berekend zijn de geluidbelastingen uitgedrukt in Lden. De berekeningen zijn uitgevoerd met één
reflectie en een zichthoek van 20.

In het rekenmodel zijn de gebouwen beschouwd als blokken met een reflectiecoëfficiënt van
0,8 en een tophoekcorrectie van 0 dB. Binnen het onderzoeksgebied zijn de waarden van de
geluidbelasting bepaald op alle gevels van de nieuwe woning. Dit is gedaan op de hoogtes
1,5 m, 4,5 m en 7,5 m boven het plaatselijk maaiveld. De posities van de rekenpunten zijn ge-
geven in figuur 2.2.

Behalve in de hiervoor genoemde figuren, zijn de invoergegevens van het rekenmodel ook
gegeven in bijlage 2.

5. RESULTATEN EN BESPREKING

5.1 Beoordeling per gezoneerde weg

Resultaten

In de figuren 3.1 t/m 3.4 en in de bijlagen 3.1 t/m 3.4 zijn de berekende geluidbelastingen per
weg weergegeven. In tabel 2 zijn de hoogste geluidbelastingen per weg weergegeven.

Tabel 2: Hoogste geluidbelastingen in dB, na aftrek art.110g Wgh tgv gezoneerde wegen
Woning, rekenpunten;

zie figuur 2.5
De Spil

Figuur 3.1, Bijlage 3.1

Wesselseweg
niet N800

Figuur 3.2, Bijlage 3.2

N800
Wesselseweg

Figuur 3.3, Bijlage 3.3

Nachtegaalweg

Figuur 3.4, Bijlage 3.4
1 t/m 6 50 41 39 48

Uit de resultaten blijkt dat de geluidbelasting bij de nieuwe woning hoger kan zijn dan de voor-
keurswaarde van 48 dB, maar lager is dan de ten hoogst toelaatbare geluidbelasting van
63 dB. Bij de nieuwe woning bedraagt de geluidbelasting maximaal 50 dB, ten gevolge van
de De Spil.

Ook wordt er voldaan aan de inspanningsverplichtingen uit het geluidbeleid van de ge-
meente. De nieuwe woning heeft minimaal één geluidluwe gevel en één buitenruimte aan de
geluidluwe zijde.



SPA WNP ingenieurs 21800540.R01

Pagina 9

Beschouwde maatregelen

Binnen het plangebied zijn in principe de volgende maatregelen denkbaar om de geluidbe-
lasting op de gevels van de nieuwe woning te reduceren:

1. een geluidscherm op de terreingrens van het bouwplan
2. de afstand tussen de weg en de nieuwe woning vergroten
3. een geluidscherm aan de geluidbelaste gevels
4. de geluidbelaste gevels voorzien van loggia’s
5. de geluidbelaste gevels uitvoeren als dove gevel1

Ad.1: Om de geluidbelasting te reduceren is het denkbaar om een geluidscherm te plaat-
sen. In deze situatie is het vanuit stedenbouwkundig oogpunt niet gewenst om scher-
men te plaatsen. Daarbij zouden de schermen tot aan de kruising met de Nachte-
gaalweg moeten lopen, hetgeen vanuit verkeerskundig oogpunt (veiligheid) niet ge-
wenst is.

Ad. 2: De nieuwe woning wordt op een afstand van de weg gerealiseerd overeenkomstig
de bestaande woningen langs deze weg. De nieuwe woning kan binnen het plange-
bied niet op een relevant ruimere afstand van de weg gerealiseerd worden, waar-
door voldaan kan worden aan de voorkeurswaarde.

Ad. 3/4: Met een geluidscherm aan de gevel kan de gevel uitgevoerd worden als niet geluid-
belaste gevel. Door het toepassen van loggia’s kan de geluidbelasting op de gevels
binnen de loggia met 2 tot 5 dB gereduceerd worden. Het is vanuit architectonisch
en stedenbouwkundig oogpunt niet gewenst om voor deze woning dergelijke maat-
regelen te treffen.

Ad. 5: Het toepassen van dove gevels wordt normaliter alleen toegepast indien de ten
hoogst toelaatbare geluidbelasting overschreden wordt, wat hier niet het geval is.
Een dove gevel legt beperkingen op aan de indeling van de woning en het uiterlijk
van de gevel. Het is voor de nieuwe woning niet gewenst om gevels uit te voeren als
dove gevel.

Het nader uitwerken van de kosten van deze maatregelen, is alleen zinvol als één van de
maatregelen reëel zou zijn. Dit is in de voorliggende situatie niet het geval.

Buiten het bouwplan kan het bestaande wegdek vervangen worden door een stiller wegdek.
Het toepassen van een stiller wegdektype (bijvoorbeeld van het type dunne deklagen A of
beter) kan een extra geluidreductie opleveren van 3 dB. Na het toepassen van deze stille weg-
dektypen kan voldaan worden aan de voorkeurswaarde. Opgemerkt wordt dat deze stille
wegdektypen, hier niet zeer waarschijnlijk niet toepasbaar zijn in verband met het afremmen
en optrekken van het verkeer nabij de kruising.
Indien het wegdek vervangen wordt, is dit een zaak van de gemeente. Zij kunnen middels een
kosten/baten analyse afwegen of dit een doelmatige investering is. Normaliter geldt dat het
vervangen van het wegdek voor de realisatie van één woning vanuit financieel oogpunt niet
reëel is.

1  Een bouwkundige constructie waarin geen te openen delen aanwezig zijn en met een geluidwering die ten minste gelijk is aan het
verschil tussen de geluidbelasting van die constructie en 33 dB, alsmede een constructie waarin bij uitzondering te openen delen
aanwezig zijn, mits die delen niet direct grenzen aan een geluidgevoelige ruimte (artikel 1b lid 5 Wgh.)



SPA WNP ingenieurs 21800540.R01

Pagina 10

5.2 Cumulatie geluid en Bouwbesluit

Om te voldoen aan de eisen van het Bouwbesluit 2012, moet een voldoende karakteristieke
geluidwering (GA;k) van de gevels worden bereikt. Bij het ontwerp van nieuwe woningen moet
hier rekening mee worden gehouden. In het Bouwbesluit 2012 worden eisen gesteld voor de
karakteristieke geluidwering GA;k van de uitwendige scheidingsconstructies van de verblijfsge-
bieden en verblijfsruimten in nieuw te bouwen woningen. Deze eisen zijn voor:

· verblijfsgebieden: GA;k = [geluidbelasting Lden - 33 ], met een ondergrens van 20 dB
· verblijfsruimten: GA;k = [geluidbelasting Lden - 35 ]

Volgens het Bouwbesluit 2012 hoeft, bij de bepaling van de geluidwering van de gevels, alleen
rekening gehouden te worden met de vastgestelde hogere grenswaarde. Bij de bepaling van
een vereiste waarde van de geluidwering mag de aftrek, conform artikel 110g van de Wet
geluidhinder, niet in rekening worden gebracht en moet worden uitgegaan van alle geluid-
bronnen waarvoor een hogere waarde vastgesteld moet worden. In de voorliggende situatie
hoeft dus alleen de De Spil beschouwd te worden.

Vanuit  een goed woon- en leefklimaat is  het aan te bevelen om uit  te gaan van de totale
gecumuleerde geluidbelasting vanwege alle relevante wegen. In figuur 4 en in bijlage 4 is
deze cumulatie weergegeven. Hieruit blijkt dat de gecumuleerde geluidbelasting maximaal
56 dB bedraagt.

6. SAMENVATTING EN CONCLUSIES

Op het perceel Wesselseweg 142/Nachtegaalweg in Kootwijkerbroek (gemeente Barneveld)
wil men één nieuwe woning realiseren. Nabij het plangebied liggen enkele drukke wegen. Ten
behoeve van de ruimtelijke onderbouwing van de plannen, is een akoestisch onderzoek uit-
gevoerd en is de situatie beoordeeld aan de hand van de Wet geluidhinder en het gemeen-
telijke geluidbeleid. Doel van dit onderzoek is het bepalen van de geluidbelasting binnen het
plangebied voor zover deze wordt veroorzaakt door het relevante wegverkeer.

De nieuwe woning ligt binnen de bebouwde kom, in de geluidzone van de wegen: De Spil, de
Wesselseweg (niet de N800), de N800 (Wesselseweg) en de Nachtegaalweg. De overige we-
gen liggen op grotere afstand van het plangebied en/of de verkeersintensiteit is er dusdanig
gering, dat deze wegen niet relevant zijn met betrekking tot de geluidbelasting.

Uit het onderzoek blijkt dat de geluidbelasting ten gevolge van het verkeer bij de nieuwe wo-
ning hoger zal zijn dan de voorkeurswaarde, maar lager dan de maximale ontheffing. De ge-
luidbelasting bedraagt maximaal 50 dB ten gevolge van de De Spil.

Gezien de situatie en de berekende waarden zijn er binnen het bouwplan geen reële maat-
regelen mogelijk om de geluidbelasting bij de nieuwe woning te reduceren tot maximaal 48 dB
(de voorkeurswaarde). Om deze woning te kunnen realiseren moet de gemeente Barneveld
hogere waarden tot 50 dB, ten gevolge van het wegverkeerslawaai vaststellen en vastleggen
in het kadaster. Hierbij wordt opgemerkt dat voldaan wordt aan alle voorwaarden die de ge-
meente Barneveld stelt aan de verlening van hogere waarden voor nieuwbouw. De nieuwe
woning heeft minimaal één geluidluwe gevel en één buitenruimte aan de geluidluwe zijde.

SPA WNP ingenieurs



 

FIGUREN


117A

121
119

111

117

113

115

GDR0 3G 036 42 G00 00

GDR0 3G 029 18 G00 00

GDR0 3G 029 19 G00 00

GDR0 3G 018 88 G00 00

GDR0 3G 036 44 G00 00

GDR0 3G 033 37 G00 00

GDR0 3G 036 41 G00 00

GDR0 3G 032 37 G00 00

GDR0 3G 031 95 G00 00

368 6

279 8

191 1

327 0

223 2

279 7

260 5

366 6

349 2

188 2

361 2

329 8

354 2

354 1

368 5

366 7

349 1

18

11a

12
12A

10

11

13

5

7b

152

10

7

4

9

14

7a

6

279 9

150 3

150 8

150 2

150 1

191 4

17

138 8

3336

3361

3360

2813

3335

2811
2810

2989

2817

3312

3444

3446

2991

2995

3507

127125

129

137133

143 145

135

141

147

142
GDR0 3G 032 69 G00 00

3481

3295

3362

3364 3363

3479

150-I

148 150
152

SPA
W

N
P

ing
enieurs

21800540
Fig

uur1.1Bouwplan Wesselseweg 142 / Nachtegaalweg in Kootwijkerbroek
Locatie bouwplan en de ruime omgeving

Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [21800540 Hoek Wesselseweg/Nachtegaalweg - Jaar 2030] , Geomilieu V4.41
172700 172800 172900 173000 173100 173200 173300 173400 173500 173600 173700 173800 173900 174000 174100 174200 174300

462900

462800

462700

462600

462500

462400

462300

462200

462100

462000

0 m 200 m

schaal = 1 : 6500

Leon
Toelichting
N800 - Wesselseweg

Leon
Pijl

Leon
Toelichting
Wesselseweg

Leon
Toelichting
De Spil

Leon
Toelichting
De Spil

Leon
Toelichting
Nachtegaalweg

Leon
Pijl

Leon
Veelhoek

Leon
Toelichting
BOUWPLAN



3686

1911

3666

3492

3667

3491

11a

11

7b
10

7

9

14

7a

6

SPA
W

N
P

ing
enieurs

21800540
Fig

uur1.2Bouwplan Wesselseweg 142 / Nachtegaalweg in Kootwijkerbroek
Locatie bouwplan en de directe omgeving

Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [21800540 Hoek Wesselseweg/Nachtegaalweg - Jaar 2030] , Geomilieu V4.41
173250 173300 173350 173400 173450

462400

462350

462300

0 m 40 m

schaal = 1 : 1000

Leon
Toelichting
Wesselseweg

Leon
Toelichting
De Spil

Leon
Toelichting
Nachtegaalweg

Leon
Toelichting
BOUWPLAN

Leon
Tekstvak
  

Leon
Lijn

Leon
Lijn

Leon
Lijn

Leon
Veelhoek



SPA
W

N
P

ing
enieurs

21800540
Fig

uur2.1Bouwplan Wesselseweg 142 / Nachtegaalweg in Kootwijkerbroek
Rekenmodel wegverkeer: ingevoerde items --> zie legenda

Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [21800540 Hoek Wesselseweg/Nachtegaalweg - Jaar 2030] , Geomilieu V4.41
172800 172900 173000 173100 173200 173300 173400 173500 173600 173700 173800 173900 174000 174100 174200

462900

462800

462700

462600

462500

462400

462300

462200

462100

462000

Wegen
Bodemgebieden
Gebouwen
Schermen
GPS punten

0 m 200 m

schaal = 1 : 6000

Leon
Toelichting
N800 - Wesselseweg

Leon
Pijl

Leon
Toelichting
Wesselseweg

Leon
Toelichting
De Spil

Leon
Toelichting
De Spil

Leon
Toelichting
Nachtegaalweg

Leon
Pijl

Leon
Toelichting
BOUWPLAN

Leon
Toelichting
Kombord



1

2

3

4

5

6

SPA
W

N
P

ing
enieurs

21800540
Fig

uur2.2Bouwplan Wesselseweg 142 / Nachtegaalweg in Kootwijkerbroek
Rekenmodel wegverkeer: ingevoerde rekenpunten

Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [21800540 Hoek Wesselseweg/Nachtegaalweg - Jaar 2030] , Geomilieu V4.41
173300 173350

462400

462350

Wegen
Toetspunten
Bodemgebieden
Gebouwen
Schermen

0 m 10 m

schaal = 1 : 350



42/44/45

45/47/47

48/49/50

43/44/45

41/42/43

32/31/32

SPA
W

N
P

ing
enieurs

21800540
Fig

uur3.1Bouwplan Wesselseweg 142 / Nachtegaalweg in Kootwijkerbroek
Geluidbelastingen tgv De Spil, na aftrek 5 dB art. 110g Wgh   -   Hw = 1,5/4,5/7,5 m+mv

Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [21800540 Hoek Wesselseweg/Nachtegaalweg - Jaar 2030] , Geomilieu V4.41
173300 173350

462400

462350

Wegen
Toetspunten
Bodemgebieden
Gebouwen
Schermen

periode: Lden
groep: 1_De Spil

Inclusief groepsreducties

0 m 10 m

schaal = 1 : 350



35/36/37

33/35/36

28/29/29

36/38/40

37/40/41

37/41/41

SPA
W

N
P

ing
enieurs

21800540
Fig

uur3.2Bouwplan Wesselseweg 142 / Nachtegaalweg in Kootwijkerbroek
Geluidbelastingen tgv Wesselseweg, na aftrek 2 dB art. 110g Wgh   -   Hw = 1,5/4,5/7,5 m+mv

Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [21800540 Hoek Wesselseweg/Nachtegaalweg - Jaar 2030] , Geomilieu V4.41
173300 173350

462400

462350

Wegen
Toetspunten
Bodemgebieden
Gebouwen
Schermen

periode: Lden
groep: 3_ Wesselseweg

Inclusief groepsreducties

0 m 10 m

schaal = 1 : 350



32/31/35

31/31/33

38/39/39

38/39/39

38/38/39

27/17/19

SPA
W

N
P

ing
enieurs

21800540
Fig

uur3.3Bouwplan Wesselseweg 142 / Nachtegaalweg in Kootwijkerbroek
Geluidbelastingen tgv N800-Wesselseweg, na aftrek 2/5 dB art. 110g Wgh   -   Hw = 1,5/4,5/7,5 m+mv

Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [21800540 Hoek Wesselseweg/Nachtegaalweg - Jaar 2030] , Geomilieu V4.41
173300 173350

462400

462350

Wegen
Toetspunten
Bodemgebieden
Gebouwen
Schermen

periode: Lden
groep: 2_N800-Wesselseweg

Inclusief groepsreducties

0 m 10 m

schaal = 1 : 350



46/47/47

46/47/48

42/43/44

9/11/13

8/10/12

41/43/43

SPA
W

N
P

ing
enieurs

21800540
Fig

uur3.4Bouwplan Wesselseweg 142 / Nachtegaalweg in Kootwijkerbroek
Geluidbelastingen tgv Nachtegaalweg, na aftrek 5 dB art. 110g Wgh   -   Hw = 1,5/4,5/7,5 m+mv

Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [21800540 Hoek Wesselseweg/Nachtegaalweg - Jaar 2030] , Geomilieu V4.41
173300 173350

462400

462350

Wegen
Toetspunten
Bodemgebieden
Gebouwen
Schermen

periode: Lden
groep: 4_Nachtegaalweg

Inclusief groepsreducties

0 m 10 m

schaal = 1 : 350



53/54/54

54/55/55

54/56/56

49/50/51

48/49/50

48/49/50

SPA
W

N
P

ing
enieurs

21800540
Fig

uur4Bouwplan Wesselseweg 142 / Nachtegaalweg in Kootwijkerbroek
Geluidbelastingen tgv cumulatie alle wegen, zonder aftrek art. 110g Wgh   -   Hw = 1,5/4,5/7,5 m+mv

Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [21800540 Hoek Wesselseweg/Nachtegaalweg - Jaar 2030] , Geomilieu V4.41
173300 173350

462400

462350

Wegen
Toetspunten
Bodemgebieden
Gebouwen
Schermen

periode: Lden

0 m 10 m

schaal = 1 : 350



 

BIJLAGEN 


SPA WNP ingenieurs UITWERKING VERKEERSGEGEVENS - Jaar 2030  21800540
Bijlage 1

Weg N800 - Wesselseweg

Mvt/etmaal 3500 mvt/weekdag; oostelijk deel Verdeling: Dag Avond Nacht
5200 mvt/weekdag; westelijk deel 6,44% 4,00% 0,85%

Wegdektype: Dicht asfaltbeton Lv 87,97% 94,67% 87,44%
Maximaal toegestane rijsnelheid: 50 km/uur binnen en Mv 8,67% 4,08% 9,31%

80 km/uur buiten de Zv 3,36% 1,25% 3,25%
bebouwde kom Totaal 100,00% 100,00% 100,00%

Weg Wesselseweg (gemeentelijk)

Mvt/etmaal 500 mvt/weekdag Verdeling: Dag Avond Nacht
Wegdektype: Dicht asfaltbeton 6,45% 3,24% 1,20%
Maximaal toegestane rijsnelheid: 80 km/uur Lv 92,54% 94,73% 88,90%

Mv 3,62% 2,00% 4,42%
Zv 3,84% 3,27% 6,68%
Totaal 100,00% 100,00% 100,00%

Weg Nachtegaalweg

Mvt/etmaal 1000 mvt/weekdag Verdeling: Dag Avond Nacht
Wegdektype: Dicht asfaltbeton 6,45% 3,22% 1,21%
Maximaal toegestane rijsnelheid: 50 km/uur Lv 90,80% 93,56% 86,26%

Mv 4,49% 2,46% 5,51%
Zv 4,71% 3,98% 8,23%
Totaal 100,00% 100,00% 100,00%

Weg De Spil

Mvt/etmaal 1900 mvt/weekdag Verdeling: Dag Avond Nacht
Wegdektype: Dicht asfaltbeton 6,45% 3,22% 1,21%
Maximaal toegestane rijsnelheid: 50 km/uur Lv 90,80% 93,56% 86,26%

Mv 4,49% 2,46% 5,51%
Zv 4,71% 3,98% 8,23%
Totaal 100,00% 100,00% 100,00%

De verkeersgegevens voor het jaar 2030 zijn beschikbaar gesteld door de gemeente Barneveld,
afdeling Vastgoed en Infrastructuur. De verkeersverdeling voor de N800 is bepaald op basis van
verkeerstellingen van de provincie Gelderland, zoals deze beschikbaar zijn via haar web-site. De
verkeersverdelingen op de gemeentelijke wegen zijn niet bekend bij de gemeente. Deze zijn bepaald
met behulp van het programma VI-lucht&geluid zoals beschikbaar gesteld via de website:
www.infomil.nl. Dit programma is in opdracht van VROM ontwikkeld.

21800540r01 bijlage 1 Verkeersgegevens-2030.xls,
Bijlage 1 Pagina 1 van 1



21800540SPA WNP ingenieurs
Bijlage 2.1.aingevoerde wegen - jaar 2030

Model: Jaar 2030
Groep: (hoofdgroep)

Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Groep Naam Omschr. X-1 Y-1 M-1 H-1 Hbron Helling Wegdek Totaal aantal %Int(D) %Int(A) %Int(N) %LV(D) %LV(A) %LV(N)

v=80 001 N800 - Wesselseweg _ v=80     172752,06     462562,43      0,00     0,00   0,75   0 Referentiewegdek   5200,00   6,44   4,00   0,85  87,97  94,67  87,44
v=50 002a N800 - Wesselseweg _ v=50     173172,18     462577,36      0,00     0,00   0,75   0 Referentiewegdek   5200,00   6,44   4,00   0,85  87,97  94,67  87,44
v=50 002a N800 - Wesselseweg _ v=50     173267,16     462580,45      0,00     0,00   0,75   0 Referentiewegdek   3500,00   6,44   4,00   0,85  87,97  94,67  87,44
3_ Wesselseweg 003 Wesselseweg (gemeentelijk)     173089,49     462570,98      0,00     0,00   0,75   0 Referentiewegdek    500,00   6,45   3,24   1,20  92,54  94,73  88,90
4_Nachtegaalweg 004b Nachtegaalweg     173439,20     462500,68      0,00     0,00   0,75   0 Referentiewegdek   1000,00   6,45   3,22   1,21  90,80  93,56  86,26

4_Nachtegaalweg 004a Nachtegaalweg     173378,49     462404,85      0,00     0,00   0,75   0 Referentiewegdek   1000,00   6,45   3,22   1,21  90,80  93,56  86,26
1_De Spil 007 De Spil     173271,15     462579,99      0,00     0,00   0,75   0 Referentiewegdek   1900,00   6,45   3,22   1,21  90,80  93,56  86,26

31-10-2018 15:46:05Geomilieu V4.41



31-10-2018 15:46:05Geomilieu V4.41

SPA WNP ingenieurs                                                                                                                                                                                                                                                         21800540
ingevoerde wegen - jaar 2030                                                                                                                                                                                                                                 Bijlage 2.1.b
Model:   Jaar 2030
Groep:   (hoofdgroep)

Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Groep             %MV(D)   %MV(A)   %MV(N)   %ZV(D)   %ZV(A)   %ZV(N)  V(LV(D))   V(LV(A))   V(LV(N))   V(MV(D))   V(MV(A))   V(MV(N))  V(ZV(D))   V(ZV(A))   V(ZV(N))

v=80                8,67     4,08     9,31     3,36     1,25     3,25   80         80         80         80         80         80         80         80   80
v=50                8,67     4,08     9,31     3,36     1,25     3,25   50         50         50         50         50         50         50         50   50
v=50                8,67     4,08     9,31     3,36     1,25     3,25   50         50         50         50         50         50         50         50   50
3_ Wesselseweg      3,62     2,00     4,42     3,84     3,27     6,68   80         80         80         80         80         80         80         80   80
4_Nachtegaalweg     4,49     2,46     5,51     4,71     3,98     8,23   50         50         50         50         50  50         50         50         50

4_Nachtegaalweg     4,49     2,46     5,51     4,71     3,98     8,23   50         50         50         50         50         50         50         50   50
1_De Spil           4,49     2,46     5,51     4,71     3,98    8,23         50         50         50         50   50         50         50         50         50



21800540SPA WNP ingenieurs
Bijlage 2.2ingevoerde gebouwen

Model: Jaar 2030
Groep: (hoofdgroep)

Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam Omschr. X-1 Y-1 Maaiveld Hoogte Vorm Refl. 63 Cp Zwevend

001 woning/gebouw     173302,50     462596,29      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
002 woning/gebouw     173336,60     462597,83      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
003 woning/gebouw     173345,06     462615,52      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
004 woning/gebouw     173386,59     462581,42      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
005 woning/gebouw     173400,94     462579,37      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

006 woning/gebouw     173431,45     462579,63      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
007 woning/gebouw     173390,18     462562,71      0,00     4,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
008 woning/gebouw     173405,04     462568,35      0,00     4,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
009 woning/gebouw     173402,22     462552,71      0,00     4,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
010 woning/gebouw     173419,91     462562,45      0,00     4,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

011 woning/gebouw     173459,14     462617,57      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
012 woning/gebouw     173491,16     462615,77      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
013 woning/gebouw     173521,41     462596,29      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
014 woning/gebouw     173554,48     462595,52      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
015 woning/gebouw     173564,74     462544,76      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

016 woning/gebouw     173618,83     462601,67      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
017 woning/gebouw     173620,88     462551,17      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
018 woning/gebouw     173652,49     462602,70      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
019 woning/gebouw     173661,98     462603,21      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
020 woning/gebouw     173690,44     462602,19      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

021 woning/gebouw     173700,43     462600,90      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
022 woning/gebouw     173700,95     462585,27      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
023 woning/gebouw     173663,00     462558,60      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
024 woning/gebouw     173602,76     462637,31      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
025 woning/gebouw     173642,24     462637,05      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

026 woning/gebouw     173651,47     462637,82      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
027 woning/gebouw     173625,58     462639,62      0,00     5,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
028 woning/gebouw     173647,11     462562,19      0,00     5,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
029 woning/gebouw     173581,99     462515,53      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
030 woning/gebouw     173580,46     462529,12      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

032 woning/gebouw     173547,42     462672,63      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
033 woning/gebouw     173575,08     462671,72      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
034 woning/gebouw     173742,44     462630,80      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
035 woning/gebouw     173746,88     462658,73      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
036 woning/gebouw     173839,81     462643,16      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

037 woning/gebouw     173878,36     462631,29      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
038 woning/gebouw     173887,01     462632,53      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
039 woning/gebouw     173905,05     462633,02      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
040 woning/gebouw     173926,80     462635,25      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
041 woning/gebouw     173920,62     462678,99      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

042 woning/gebouw     173913,21     462644,14      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
043 woning/gebouw     173933,25     462635,29      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
044 woning/gebouw     173948,07     462638,26      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
045 woning/gebouw     173938,93     462642,70      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
046 woning/gebouw     173972,05     462644,19      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

047 woning/gebouw     173969,08     462686,70      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
048 woning/gebouw     174013,81     462689,42      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
049 woning/gebouw     174125,68     462742,00      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
050 woning/gebouw     174118,48     462741,02      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
051 woning/gebouw     174170,35     462726,62      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

052 woning/gebouw     174144,17     462713,36      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
053 woning/gebouw     174131,90     462706,81      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
054 woning/gebouw     174080,35     462673,92      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
055 woning/gebouw     174106,70     462688,82      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
056 woning/gebouw     174063,17     462667,85      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

057 woning/gebouw     174025,71     462643,14      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
058 woning/gebouw     174008,69     462633,00      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
059 woning/gebouw     173974,79     462617,95      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
060 woning/gebouw     173981,82     462622,53      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
061 woning/gebouw     173995,41     462627,44      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

062 woning/gebouw     173965,79     462616,31      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
063 woning/gebouw     173943,37     462607,97      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
064 woning/gebouw     173911,62     462602,08      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
065 woning/gebouw     173935,84     462596,68      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
066 woning/gebouw     173728,49     462598,15      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

067 woning/gebouw     173803,52     462564,55      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
068 woning/gebouw     173832,55     462603,04      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
069 woning/gebouw     173827,10     462578,07      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
070 woning/gebouw     173841,93     462602,90      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
071 woning/gebouw     173850,35     462570,60      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

072 woning/gebouw     173842,04     462587,12      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
073 woning/gebouw     173860,13     462584,49      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
074 woning/gebouw     173864,87     462586,59      0,00     9,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
075 woning/gebouw     173874,26     462588,81      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

31-10-2018 15:47:02Geomilieu V4.41



21800540SPA WNP ingenieurs
Bijlage 2.2ingevoerde gebouwen

Model: Jaar 2030
Groep: (hoofdgroep)

Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam Omschr. X-1 Y-1 Maaiveld Hoogte Vorm Refl. 63 Cp Zwevend

076 woning/gebouw     173885,42     462578,08      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
077 woning/gebouw     173896,36     462568,61      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
078 woning/gebouw     173901,73     462556,08      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
079 woning/gebouw     173923,89     462539,95      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
080 woning/gebouw     173929,95     462528,76      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

081 woning/gebouw     173921,60     462493,71      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
083 woning/gebouw     173984,75     462477,69      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
084 woning/gebouw     173968,89     462506,37      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
085 woning/gebouw     173962,83     462517,33      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
086 woning/gebouw     173960,27     462520,60      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

087 woning/gebouw     173951,41     462534,12      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
088 woning/gebouw     173947,91     462566,30      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
089 woning/gebouw     173930,18     462589,16      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
090 woning/gebouw     173935,32     462579,13      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
091 woning/gebouw     173860,69     462559,54      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

092 woning/gebouw     173870,72     462538,33      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
093 woning/gebouw     173999,44     462455,15      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
094 woning/gebouw     174012,97     462444,66      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
095 woning/gebouw     174031,86     462431,84      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
096 woning/gebouw     173974,26     462437,20      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

097 woning/gebouw     173976,59     462426,94      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
098 woning/gebouw     173982,19     462408,08      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
099 woning/gebouw     173973,33     462416,24      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
100 woning/gebouw     173979,85     462404,81      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
101 woning/gebouw     173976,12     462389,42      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

102 woning/gebouw     173981,72     462384,87      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
103 woning/gebouw     173971,93     462382,07      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
104 woning/gebouw     173981,25     462363,41      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
105 woning/gebouw     173990,81     462374,61      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
106 woning/gebouw     173991,98     462344,76      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

107 woning/gebouw     174050,05     462388,36      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
108 woning/gebouw     174042,58     462374,61      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
109 woning/gebouw     174032,79     462357,35      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
110 woning/gebouw     174029,29     462331,24      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
111 woning/gebouw     174031,39     462320,21      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

112 woning/gebouw     174036,05     462292,00      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
113 woning/gebouw     174041,65     462263,32      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
114 woning/gebouw     174042,58     462253,99      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
115 woning/gebouw     174053,31     462240,70      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
116 woning/gebouw     173993,38     462261,92      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

117 woning/gebouw     173974,26     462235,80      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
118 woning/gebouw     173967,26     462278,24      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
119 woning/gebouw     173999,44     462316,25      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
120 woning/gebouw     174000,38     462276,84      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
121 woning/gebouw     173955,84     462299,46      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

122 woning/gebouw     173937,65     462307,39      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
123 woning/gebouw     173943,24     462292,46      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
125 woning/gebouw     173953,27     462253,99      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
127 woning/gebouw     173921,32     462241,40      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
128 woning/gebouw     173924,59     462313,22      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

129 woning/gebouw     173953,27     462260,05      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
130 woning/gebouw     173932,52     462285,94      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
131 woning/gebouw     173893,34     462242,33      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
132 woning/gebouw     173888,21     462263,08      0,00     4,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
134 woning/gebouw     173699,35     462155,97      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

135 woning/gebouw     173644,26     462225,67      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
136 woning/gebouw     173616,45     462267,63      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
137 woning/gebouw     173522,88     462164,60      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
138 woning/gebouw     173535,80     462137,40      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
139 woning/gebouw     173516,12     462148,20      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

140 woning/gebouw     173538,50     462120,62      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
141 woning/gebouw     173507,06     462080,49      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
142 woning/gebouw     173503,58     462111,36      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
143 woning/gebouw     173426,35     462174,36      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
144 woning/gebouw     173410,24     462163,62      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

145 woning/gebouw     173420,98     462172,75      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
147 woning/gebouw     173320,02     462235,31      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
148 woning/gebouw     173361,37     462250,88      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
149 woning/gebouw     173363,52     462262,96      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
150 woning/gebouw     173379,84     462292,22      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

151 woning/gebouw     173390,50     462300,58      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
124 woning/gebouw     173950,94     462234,17      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
126 woning/gebouw     173917,83     462241,87      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
133 woning/gebouw     173942,95     462199,40      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

31-10-2018 15:47:02Geomilieu V4.41



21800540SPA WNP ingenieurs
Bijlage 2.2ingevoerde gebouwen

Model: Jaar 2030
Groep: (hoofdgroep)

Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam Omschr. X-1 Y-1 Maaiveld Hoogte Vorm Refl. 63 Cp Zwevend

154 Bestaande woning Puurveenseweg     173864,00     462231,05      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
155 Bestaande woning Puurveenseweg     173839,08     462229,76      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
200 Nieuwe woning(en)     173818,27     462228,67      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
201 Nieuwe woning(en)     173834,65     462263,73      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
202 Nieuwe woning(en)     173833,12     462286,50      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

203 Nieuwe woning(en)     173844,38     462299,30      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
204 Nieuwe woning(en)     173812,13     462263,22      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
205 Nieuwe woning(en)     173800,36     462277,29      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
206 Nieuwe woning(en)     173808,80     462284,20      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
207 Nieuwe woning(en)     173808,80     462313,38      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

208 Nieuwe woning(en)     173779,37     462308,51      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
209 Nieuwe woning(en)     173749,43     462305,70      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
210 Nieuwe woning(en)     173734,42     462341,68      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
211 Nieuwe woning(en)     173757,79     462345,61      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
212 Nieuwe woning(en)     173780,51     462345,61      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

213 Nieuwe woning(en)     173867,89     462348,23      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
214 Nieuwe woning(en)     173833,81     462350,85      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
215 Nieuwe woning(en)     173831,19     462368,62      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
216 Nieuwe woning(en)     173829,44     462396,00      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
217 Nieuwe woning(en)     173859,15     462402,11      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

218 Nieuwe woning(en)     173892,06     462407,65      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
219 Nieuwe woning(en)     173891,48     462394,54      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
220 Nieuwe woning(en)     173893,52     462358,13      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
221 Nieuwe woning(en)     173787,52     462414,55      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
222 Nieuwe woning(en)     173763,31     462414,84      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

223 Nieuwe woning(en)     173744,06     462410,47      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
224 Nieuwe woning(en)     173707,60     462406,97      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
225 Nieuwe woning(en)     173700,01     462400,55      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
226 Nieuwe woning(en)     173708,47     462355,63      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
227 Nieuwe woning(en)     173700,31     462325,01      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

228 Nieuwe woning(en)     173728,02     462388,01      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
229 Nieuwe woning(en)     173757,77     462389,18      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
230 Nieuwe woning(en)     173781,68     462383,05      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
231 Nieuwe woning(en)     173636,81     462456,74      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
232 Nieuwe woning(en)     173745,72     462255,45      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

233 Nieuwe woning(en)     173724,68     462269,42      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
234 Nieuwe woning(en)     173700,95     462293,16      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
235 Nieuwe woning(en)     173699,60     462243,67      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
236 Nieuwe woning(en)     173681,93     462278,18      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
237 Nieuwe woning(en)     173668,98     462283,87      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

238 Nieuwe woning(en)     173601,15     462354,95      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
239 Nieuwe woning(en)     173578,72     462357,80      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
240 Nieuwe woning(en)     173549,34     462367,82      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
241 Nieuwe woning(en)     173564,83     462336,28      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
242 Nieuwe woning(en)     173543,65     462331,16      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

243 Nieuwe woning(en)     173522,47     462336,40      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
300 4 nieuwe woningen     173920,34     462441,94      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
301 4 nieuwe woningen     173959,49     462480,58      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
302 2 nieuwe woningen     173949,60     462462,98      0,00     7,00 Polygoon 0,80 0 dB False
303 nieuwe garage/schuur     173935,37     462489,69      0,00     2,50 Rechthoek 0,80 0 dB False

304 nieuwe garage/schuur     173940,80     462479,66      0,00     2,50 Rechthoek 0,80 0 dB False
305 nieuwe garage/schuur     173944,65     462472,54      0,00     2,50 Rechthoek 0,80 0 dB False
306 nieuwe garage/schuur     173949,74     462473,37      0,00     2,50 Rechthoek 0,80 0 dB False
307 nieuwe garage/schuur     173949,73     462456,45      0,00     2,50 Rechthoek 0,80 0 dB False
308 nieuwe garage/schuur     173913,74     462460,40      0,00     2,50 Rechthoek 0,80 0 dB False

309 nieuwe garage/schuur     173918,48     462462,98      0,00     2,50 Rechthoek 0,80 0 dB False
310 nieuwe garage/schuur     173925,86     462466,99      0,00     2,50 Rechthoek 0,80 0 dB False
311 nieuwe garage/schuur     173930,02     462469,24      0,00     2,50 Rechthoek 0,80 0 dB False
312 nieuwe garage/schuur     173904,42     462476,09      0,00     2,50 Polygoon 0,80 0 dB False
OB001 Bedrijf De Spil 14     173457,74     462413,79      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

OB002 Bedrijf De Spil 19     173431,10     462355,39      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
OB003 Hazeleger     173400,03     462325,03      0,00     8,00 Polygoon 0,80 0 dB False
OB006 Schuur Nachtegaalweg 11     173409,43     462286,64      0,00     2,50 Rechthoek 0,80 0 dB False
OB007 Schuur Nachtegaalweg 11     173395,41     462306,37      0,00     2,50 Rechthoek 0,80 0 dB False
OB010 bedrijf De Spil 10     173393,36     462423,00      0,00     9,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

OB011 bedrijf Nachtegaalweg 9     173386,55     462380,05      0,00     4,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
OB012 Woning Nachtegaalweg 9     173376,57     462326,50      0,00     9,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
OB013 Garage Nachtegaalweg 9     173394,72     462336,33      0,00     3,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
OB20 kantoor     173413,02     462373,63      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
315 bedrijf     173496,11     462408,82      0,00     8,00 Polygoon 0,80 0 dB False

316 bedrijf     173400,83     462438,73      0,00     8,00 Polygoon 0,80 0 dB False
317 bedrijf     173441,11     462446,30      0,00     8,00 Polygoon 0,80 0 dB False
318 bedrijf     173446,71     462445,85      0,00     8,00 Polygoon 0,80 0 dB False
319 bedrijf     173327,83     462462,13      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

31-10-2018 15:47:02Geomilieu V4.41



21800540SPA WNP ingenieurs
Bijlage 2.2ingevoerde gebouwen

Model: Jaar 2030
Groep: (hoofdgroep)

Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam Omschr. X-1 Y-1 Maaiveld Hoogte Vorm Refl. 63 Cp Zwevend

320 bedrijf     173346,04     462426,07      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
321 bedrijf     173367,78     462493,86      0,00     7,00 Polygoon 0,80 0 dB False
322 woningen 12+12A     173318,30     462197,37      0,00     9,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
323 schuur     173304,02     462256,10      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
324 woning 142     173154,65     462479,23      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

325 woning Wesselseweg 117A     172994,99     462638,02      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
326 woning Wesselseweg 117     173038,85     462628,44      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
327 woning Wesselseweg 115     173042,15     462625,06      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
328 woning Wesselseweg 111     173037,46     462597,71      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
329 woning Wesselseweg 113     173057,24     462591,00      0,00     6,00 Polygoon 0,80 0 dB False

341 Nieuwe woning Wesselseweg - garage     173316,52     462346,22      0,00     2,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
342 Nieuwe woning Wesselseweg     173332,34     462330,52      0,00     9,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
343 1 Nieuwe woning Wesselseweg - gemeente     173340,99     462362,74      0,00     9,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
350 gebouw     173468,81     462359,91      0,00    10,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
351 gebouw     173490,59     462327,25      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

352 gebouw     173539,01     462381,50      0,00     6,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
353 gebouw     173528,13     462303,79      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
354 gebouw     173564,17     462303,98      0,00     8,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
355 gebouw     173417,01     462419,42      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
356 gebouw     173299,60     462570,24      0,00     8,00 Polygoon 0,80 0 dB False

357 gebouw     173430,58     462475,05      0,00     8,00 Polygoon 0,80 0 dB False
358 gebouw     173472,09     462520,53      0,00     8,00 Polygoon 0,80 0 dB False
359 gebouw     173491,97     462526,75      0,00     8,00 Polygoon 0,80 0 dB False
360 gebouw     173531,98     462466,10      0,00     8,00 Polygoon 0,80 0 dB False
361 gebouw     173616,24     462511,34      0,00     8,00 Polygoon 0,80 0 dB False

362 gebouw     173629,26     462430,03      0,00     8,00 Polygoon 0,80 0 dB False
363 gebouw     173639,74     462366,89      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
364 gebouw     173595,40     462414,51      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
365 gebouw     173606,23     462402,99      0,00     7,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
366 gebouw     173641,50     462356,04      0,00     7,00 Polygoon 0,80 0 dB False

367 gebouw     173588,90     462330,34      0,00     7,00 Polygoon 0,80 0 dB False
368 gebouw     173366,45     462411,21      0,00     9,00 Rechthoek 0,80 0 dB False
369 gebouw     173353,19     462428,63      0,00     4,00 Polygoon 0,80 0 dB False
370 gebouw     173463,02     462511,67      0,00     3,00 Polygoon 0,80 0 dB False
371 gebouw     173472,43     462491,90      0,00     3,00 Rechthoek 0,80 0 dB False

31-10-2018 15:47:02Geomilieu V4.41



21800540SPA WNP ingenieurs
Bijlage 2.3ingevoerde bodemgebieden

Model: Jaar 2030
Groep: (hoofdgroep)

Lijst van Bodemgebieden, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam Omschr. X-1 Y-1 Oppervlak Bf

001 hard bodemgebied     173286,32     462574,63          8667,99 0,00
002 hard bodemgebied     173286,32     462575,29           532,56 0,00
003 hard bodemgebied     173331,10     462576,60          1600,42 0,00
004 hard bodemgebied     173470,41     462593,07          1493,68 0,00
005 hard bodemgebied     173609,37     462609,53          2818,82 0,00

006 hard bodemgebied     173646,25     462612,82          3189,24 0,00
007 hard bodemgebied     173862,92     462613,48          7219,30 0,00
008 hard bodemgebied     173569,20     462605,58          1275,83 0,00
009 hard bodemgebied     173582,37     462569,36           658,42 0,00
010 hard bodemgebied     173484,90     462605,58           230,63 0,00

011 hard bodemgebied     173875,26     462624,42           641,14 0,00
012 hard bodemgebied     173932,73     462618,10           427,19 0,00
013 hard bodemgebied     173975,44     462625,48           348,24 0,00
014 hard bodemgebied     174009,72     462640,24          1380,77 0,00
015 hard bodemgebied     174127,30     462725,13           609,19 0,00

016 hard bodemgebied     173862,24     462612,79           696,00 0,00
017 hard bodemgebied     173904,37     462617,47           445,84 0,00
018 hard bodemgebied     173878,37     462616,43           294,52 0,00
019 hard bodemgebied     173898,13     462580,54           334,97 0,00
020 hard bodemgebied     173926,74     462562,86          1119,94 0,00

021 hard bodemgebied     173995,40     462580,02           749,50 0,00
022 hard bodemgebied     174044,81     462497,84           744,56 0,00
023 hard bodemgebied     173978,75     462450,32          1069,33 0,00
024 hard bodemgebied     174006,32     462441,48           236,56 0,00
025 hard bodemgebied     173992,61     462434,33            89,82 0,00

026 hard bodemgebied     174052,08     462411,44           303,68 0,00
027 hard bodemgebied     174031,79     462373,91           174,54 0,00
028 hard bodemgebied     174018,61     462341,38          1176,25 0,00
029 hard bodemgebied     174030,78     462250,71           326,61 0,00
030 hard bodemgebied     174035,85     462220,95           553,85 0,00

031 hard bodemgebied     174077,11     462194,24           577,63 0,00
032 hard bodemgebied     174018,27     462227,37          1224,37 0,00
033 hard bodemgebied     174036,53     462222,30           306,95 0,00
034 hard bodemgebied     173980,06     462314,28          2912,22 0,00
035 hard bodemgebied     173885,17     462221,94           728,61 0,00

036 hard bodemgebied     173737,70     462208,68           163,05 0,00
037 hard bodemgebied     173739,47     462200,18           546,75 0,00
038 hard bodemgebied     173674,96     462204,78           304,07 0,00
039 hard bodemgebied     173775,27     462042,85          1502,99 0,00
040 hard bodemgebied     173756,48     462188,48           237,32 0,00

041 hard bodemgebied     173630,69     462194,97           422,44 0,00
042 hard bodemgebied     173542,01     462179,07           211,41 0,00
043 hard bodemgebied     173493,69     462165,00           207,69 0,00
044 hard bodemgebied     173439,25     462146,04           217,35 0,00
045 hard bodemgebied     173390,45     462121,58            65,87 0,00

046 hard bodemgebied     173375,83     462120,59           402,56 0,00
047 hard bodemgebied     173385,86     462123,72            90,08 0,00
048 hard bodemgebied     173371,18     462125,86            42,52 0,00
049 hard bodemgebied     173357,34     462164,46           194,66 0,00
050 hard bodemgebied     173355,37     462306,58          1292,03 0,00

053 hard bodemgebied     173346,28     462302,95          1038,48 0,00
054 hard bodemgebied     173382,56     462403,73           433,35 0,00
055 hard bodemgebied     173443,66     462497,59           871,52 0,00
056 hard bodemgebied     173441,27     462495,21           383,59 0,00
061 hard bodemgebied     173380,39     462401,28          2512,39 0,00

062 hard bodemgebied     173650,77     462335,47          1867,05 0,00
063 hard bodemgebied     173598,80     462467,89           957,71 0,00
064 hard bodemgebied     173626,32     462358,98           162,36 0,00
065 hard bodemgebied     173598,80     462468,27          1478,90 0,00
066 hard bodemgebied     173707,23     462399,13          1295,15 0,00

067 hard bodemgebied     173816,84     462345,32          1611,66 0,00
068 hard bodemgebied     173717,45     462401,01          1112,37 0,00
069 hard bodemgebied     173895,56     462421,68           519,46 0,00
072 hard bodemgebied     173815,48     462353,63           592,73 0,00
073 hard bodemgebied     173825,26     462356,09          1675,94 0,00

074 hard bodemgebied     173898,97     462410,76           778,34 0,00
075 hard bodemgebied     173895,17     462423,29            87,47 0,00
076 hard bodemgebied     173374,44     462404,65          2907,56 0,00
077 hard bodemgebied     173874,58     462409,37           427,20 0,00
078 hard bodemgebied     173805,23     462218,09           613,65 0,00

080 Hard bodemgebied - P-plaatsen en weggetje     173921,40     462432,26           720,67 0,00
081 Hard bodemgebied - wesselseweg gemeente     173083,23     462567,24          3986,76 0,00
082 Hard bodemgebied - Nachtegaalweg     173472,16     462536,47           501,60 0,00
BO06 De Vang     173460,56     462369,33           302,23 0,00

31-10-2018 15:47:36Geomilieu V4.41



21800540SPA WNP ingenieurs
Bijlage 2.3ingevoerde bodemgebieden

Model: Jaar 2030
Groep: (hoofdgroep)

Lijst van Bodemgebieden, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam Omschr. X-1 Y-1 Oppervlak Bf

BO07 De Vang     173411,82     462373,78          1167,44 0,00
BO08 Terrein     173364,56     462359,70           124,72 0,00
BO11 Terrein     173405,70     462395,46           804,54 0,00
BO12 Terrein     173444,81     462384,16           784,96 0,00
BO13 Terrein     173435,17     462371,00           558,75 0,00

083 hard bodemgebied     173307,32     462486,62          4919,99 0,00
084 hard bodemgebied     173463,94     462525,14         11668,04 0,00

31-10-2018 15:47:36Geomilieu V4.41



21800540SPA WNP ingenieurs
Bijlage 2.4ingevoerde schermvormige objecten

Model: Jaar 2030
Groep: (hoofdgroep)

Lijst van Schermen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam Omschr. X-1 Y-1 M-1 H-1 Cp Zwevend Refl.L 1k Refl.R 1k

Scherm001 Dak loods     173403,84     462350,06      0,00     4,00 2 dB Nee 0,10 0,10
Scherm002 Dak loods     173409,59     462374,27      0,00     4,00 2 dB Nee 0,10 0,10
Scherm003 Dak garage     173400,81     462334,79      0,00     3,00 2 dB Nee 0,10 0,10
Scherm004 Dak garage     173394,90     462336,27      0,00     3,00 2 dB Nee 0,10 0,10
Scherm005 Dak garage     173397,44     462306,79      0,00     5,00 2 dB Nee 0,10 0,10

Scherm006 Dak garage     173404,27     462296,18      0,00     5,50 2 dB Nee 0,10 0,10

31-10-2018 15:48:32Geomilieu V4.41



21800540SPA WNP ingenieurs
Bijlage 2.5ingevoerde rekenpunten

Model: Jaar 2030
Groep: (hoofdgroep)

Lijst van Toetspunten, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam Omschr. X Y Maaiveld Hoogte A Hoogte B Hoogte C Gevel

1 Nieuwe woning 2018     173341,57     462364,50      0,00      1,50      4,50      7,50 Ja
2 Nieuwe woning 2018     173345,17     462377,91      0,00      1,50      4,50      7,50 Ja
3 Nieuwe woning 2018     173341,64     462381,59      0,00      1,50      4,50      7,50 Ja
4 Nieuwe woning 2018     173335,63     462379,12      0,00      1,50      4,50      7,50 Ja
5 Nieuwe woning 2018     173332,93     462369,07      0,00      1,50      4,50      7,50 Ja

6 Nieuwe woning 2018     173336,38     462363,87      0,00      1,50      4,50      7,50 Ja

31-10-2018 15:49:01Geomilieu V4.41



21800540SPA WNP ingenieurs
Bijlage 3.1Resultaten t.g.v. De Spil, na aftrek 5 dB art. 110g Wgh

Rapport: Resultatentabel
Model: Jaar 2030

LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep: 1_De Spil
Groepsreductie: Ja

Naam
Toetspunt Omschrijving Hoogte Dag Avond Nacht Lden

1_A Nieuwe woning 2018 1,50 40,8 37,5 34,1 42,4
1_B Nieuwe woning 2018 4,50 42,7 39,4 36,1 44,4
1_C Nieuwe woning 2018 7,50 43,0 39,7 36,3 44,6
2_A Nieuwe woning 2018 1,50 43,5 40,2 36,8 45,2
2_B Nieuwe woning 2018 4,50 45,0 41,7 38,4 46,7

2_C Nieuwe woning 2018 7,50 45,3 42,0 38,7 47,0
3_A Nieuwe woning 2018 1,50 46,3 43,0 39,6 47,9
3_B Nieuwe woning 2018 4,50 47,6 44,3 41,0 49,3
3_C Nieuwe woning 2018 7,50 47,9 44,6 41,2 49,5
4_A Nieuwe woning 2018 1,50 40,9 37,7 34,3 42,6

4_B Nieuwe woning 2018 4,50 42,4 39,1 35,8 44,1
4_C Nieuwe woning 2018 7,50 42,9 39,6 36,2 44,6
5_A Nieuwe woning 2018 1,50 39,3 36,0 32,6 40,9
5_B Nieuwe woning 2018 4,50 40,4 37,1 33,7 42,1
5_C Nieuwe woning 2018 7,50 41,0 37,7 34,4 42,7

6_A Nieuwe woning 2018 1,50 30,4 27,2 23,7 32,1
6_B Nieuwe woning 2018 4,50 28,9 25,6 22,2 30,5
6_C Nieuwe woning 2018 7,50 30,1 26,8 23,4 31,7

Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

31-10-2018 15:49:50Geomilieu V4.41



21800540SPA WNP ingenieurs
Bijlage 3.2Resultaten t.g.v. Wesselseweg, na aftrek 2 dB art. 110g Wgh

Rapport: Resultatentabel
Model: Jaar 2030

LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep: 3_ Wesselseweg
Groepsreductie: Ja

Naam
Toetspunt Omschrijving Hoogte Dag Avond Nacht Lden

1_A Nieuwe woning 2018 1,50 33,1 30,0 26,0 34,6
1_B Nieuwe woning 2018 4,50 34,9 31,9 27,9 36,5
1_C Nieuwe woning 2018 7,50 35,5 32,4 28,4 37,0
2_A Nieuwe woning 2018 1,50 31,9 28,8 24,9 33,4
2_B Nieuwe woning 2018 4,50 33,5 30,5 26,5 35,1

2_C Nieuwe woning 2018 7,50 34,1 31,0 27,1 35,6
3_A Nieuwe woning 2018 1,50 26,3 23,2 19,3 27,8
3_B Nieuwe woning 2018 4,50 27,6 24,5 20,5 29,1
3_C Nieuwe woning 2018 7,50 27,5 24,4 20,4 29,0
4_A Nieuwe woning 2018 1,50 34,8 31,7 27,7 36,3

4_B Nieuwe woning 2018 4,50 36,9 33,8 29,9 38,4
4_C Nieuwe woning 2018 7,50 38,0 34,9 31,0 39,5
5_A Nieuwe woning 2018 1,50 35,4 32,3 28,3 36,9
5_B Nieuwe woning 2018 4,50 38,3 35,2 31,2 39,8
5_C Nieuwe woning 2018 7,50 39,0 35,9 32,0 40,5

6_A Nieuwe woning 2018 1,50 35,9 32,9 28,9 37,5
6_B Nieuwe woning 2018 4,50 39,1 36,0 32,1 40,6
6_C Nieuwe woning 2018 7,50 39,8 36,7 32,8 41,3

Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

31-10-2018 15:57:11Geomilieu V4.41



21800540SPA WNP ingenieurs
Bijlage 3.3Resultaten t.g.v. N800-Wesselseweg, na aftrek 2/5 dB art. 110g Wgh

Rapport: Resultatentabel
Model: Jaar 2030

LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep: 2_N800-Wesselseweg
Groepsreductie: Ja

Naam
Toetspunt Omschrijving Hoogte Dag Avond Nacht Lden

1_A Nieuwe woning 2018 1,50 31,4 28,8 22,6 32,3
1_B Nieuwe woning 2018 4,50 29,9 27,3 21,2 30,8
1_C Nieuwe woning 2018 7,50 34,4 31,9 25,7 35,4
2_A Nieuwe woning 2018 1,50 30,3 27,7 21,5 31,2
2_B Nieuwe woning 2018 4,50 30,0 27,4 21,3 30,9

2_C Nieuwe woning 2018 7,50 32,2 29,7 23,5 33,2
3_A Nieuwe woning 2018 1,50 37,0 34,4 28,2 37,9
3_B Nieuwe woning 2018 4,50 37,8 35,2 29,0 38,7
3_C Nieuwe woning 2018 7,50 38,5 36,0 29,7 39,4
4_A Nieuwe woning 2018 1,50 36,9 34,4 28,1 37,8

4_B Nieuwe woning 2018 4,50 37,7 35,2 29,0 38,7
4_C Nieuwe woning 2018 7,50 38,0 35,5 29,2 38,9
5_A Nieuwe woning 2018 1,50 36,6 34,1 27,8 37,5
5_B Nieuwe woning 2018 4,50 37,4 34,9 28,6 38,3
5_C Nieuwe woning 2018 7,50 37,7 35,2 28,9 38,6

6_A Nieuwe woning 2018 1,50 26,5 23,8 17,8 27,4
6_B Nieuwe woning 2018 4,50 16,2 13,2 7,4 17,0
6_C Nieuwe woning 2018 7,50 18,4 15,5 9,7 19,2

Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

31-10-2018 15:57:33Geomilieu V4.41



21800540SPA WNP ingenieurs
Bijlage 3.4Resultaten t.g.v. Nachtegaalweg, na aftrek 5 dB art. 110g Wgh

Rapport: Resultatentabel
Model: Jaar 2030

LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep: 4_Nachtegaalweg
Groepsreductie: Ja

Naam
Toetspunt Omschrijving Hoogte Dag Avond Nacht Lden

1_A Nieuwe woning 2018 1,50 44,1 40,9 37,5 45,8
1_B Nieuwe woning 2018 4,50 45,5 42,2 38,8 47,2
1_C Nieuwe woning 2018 7,50 45,6 42,4 39,0 47,3
2_A Nieuwe woning 2018 1,50 44,4 41,1 37,7 46,0
2_B Nieuwe woning 2018 4,50 45,7 42,5 39,1 47,4

2_C Nieuwe woning 2018 7,50 45,9 42,6 39,3 47,6
3_A Nieuwe woning 2018 1,50 40,2 36,9 33,5 41,8
3_B Nieuwe woning 2018 4,50 41,8 38,5 35,1 43,4
3_C Nieuwe woning 2018 7,50 42,0 38,7 35,4 43,7
4_A Nieuwe woning 2018 1,50 7,2 3,8 0,7 8,9

4_B Nieuwe woning 2018 4,50 9,5 6,1 3,0 11,2
4_C Nieuwe woning 2018 7,50 11,7 8,4 5,2 13,4
5_A Nieuwe woning 2018 1,50 5,9 2,5 -0,6 7,6
5_B Nieuwe woning 2018 4,50 8,3 4,9 1,8 10,0
5_C Nieuwe woning 2018 7,50 10,7 7,3 4,1 12,4

6_A Nieuwe woning 2018 1,50 39,5 36,3 32,9 41,2
6_B Nieuwe woning 2018 4,50 41,1 37,8 34,4 42,8
6_C Nieuwe woning 2018 7,50 41,3 38,1 34,7 43,0

Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

31-10-2018 15:58:31Geomilieu V4.41



21800540SPA WNP ingenieurs
Bijlage 4Resultaten t.g.v. cumulatie alle wegen, zonder aftrek art. 110g Wgh

Rapport: Resultatentabel
Model: Jaar 2030

LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep: (hoofdgroep)
Groepsreductie: Nee

Naam
Toetspunt Omschrijving Hoogte Dag Avond Nacht Lden

1_A Nieuwe woning 2018 1,50 51 48 44 53
1_B Nieuwe woning 2018 4,50 53 49 46 54
1_C Nieuwe woning 2018 7,50 53 50 46 54
2_A Nieuwe woning 2018 1,50 52 49 45 54
2_B Nieuwe woning 2018 4,50 54 50 47 55

2_C Nieuwe woning 2018 7,50 54 50 47 55
3_A Nieuwe woning 2018 1,50 52 49 46 54
3_B Nieuwe woning 2018 4,50 54 51 47 56
3_C Nieuwe woning 2018 7,50 54 51 47 56
4_A Nieuwe woning 2018 1,50 47 44 40 49

4_B Nieuwe woning 2018 4,50 49 46 42 50
4_C Nieuwe woning 2018 7,50 49 46 42 51
5_A Nieuwe woning 2018 1,50 46 43 39 48
5_B Nieuwe woning 2018 4,50 48 44 40 49
5_C Nieuwe woning 2018 7,50 48 45 41 50

6_A Nieuwe woning 2018 1,50 46 43 39 48
6_B Nieuwe woning 2018 4,50 48 44 41 49
6_C Nieuwe woning 2018 7,50 48 45 41 50

Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

31-10-2018 15:59:48Geomilieu V4.41



Klinkenbergerweg 30a | 6711 MK EDE | 0318 614 383
Vrijlandstraat 33-c | 4337 EA  MIDDELBURG | 0118 227 466

                    Hoenderkamp 20 | 7812 VZ EMMEN | 0591 238 110



  Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012

Bijlage 4  Nota zienswijzen

 "Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012" (vastgesteld) 143



Nota Zienswijzen bestemmingsplan “Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012” 
Pagina 1 

 
 
Nota Zienswijzen bestemmingsplan “Nachtegaalweg – De Spil, 
partiële herziening Buitengebied 2012” 
 
Het college van Barneveld heeft het bestemmingsplan “Nachtegaalweg – De Spil, partiële 

herziening Buitengebied 2012” (nr. 1496) in voorbereiding. Dit bestemmingsplan voorziet in 

de verplaatsing van de voormalige woning aan de Wencopperweg 1 in Barneveld naar het 

perceel op de hoek Nachtegaalweg-De Spil in Kootwijkerbroek. 

Het ontwerp bestemmingsplan en de daarop betrekking hebbende stukken hebben ter 

inzage gelegen van 25 januari tot en met 7 maart 2019. Een ieder is in de gelegenheid 

gesteld een zienswijze over het ontwerp naar voren te brengen. Er is één zienswijze 

ingekomen in de periode dat het ontwerp bestemmingsplan ter inzage lag.  

Hieronder staan de samenvatting en de beoordeling van de zienswijze. 
 

1. Schreuder Adviseurs namens de 
bewoners/eigenaren van het perceel 
Nachtegaalweg 9, 3774 PG 
Kootwijkerbroek 

Datum ontvangst: 01-03-2019 
Datum dagtekening: 01-03-2019 
Registratienummer:  1103438 

a. Zienswijze 
In 2016 heeft al een herziening van het bestemmingsplan plaatsgevonden tegenover het 
perceel van reclamanten (bestemmingsplan “Nachtegaalweg – Appelseweg”). Naar 
aanleiding van een namens de bewoners/eigenaren ingediende zienswijze is het genoemde 
bestemmingsplan op een aantal punten aangepast. Daarbij is toegezegd dat de overige 
gronden vrij zouden blijven van bebouwing. 
 
Gemeentelijke reactie 
Naar aanleiding van een zienswijze is de verbeelding van het genoemde bestemmingsplan 
gewijzigd vastgesteld. Het bestemmingsvlak ‘Wonen’ is in westelijke richting opgeschoven 
waardoor de grond tussen de nieuwe woning en de Nachtegaalweg de agrarische 
bestemming behield.  
Voor wat betreft de toezegging is niet duidelijk door wie de toezegging zou zijn gedaan. Het 
betreft in ieder geval geen toezegging door daartoe bevoegd persoon. Het is een 
bevoegdheid van de gemeenteraad bestemmingen te wijzigen. Noch in het raadsvoorstel, 
noch in het raadsbesluit is de betreffende toezegging gedaan. Bij de behandeling van het 
bestemmingsplan in de commissie Grondgebied (14 januari 2016) is door de adviseur 
aangegeven dat het toenmalige plan al een tweede woning op het perceel in petto leek te 
hebben. Naar aanleiding hiervan is geen toezegging gedaan of gesuggereerd. Ook bij de 
vaststelling van het bestemmingsplan in de raadsvergadering van 27 januari 2016 is geen 
toezegging gedaan of gesuggereerd. Een toezegging van een ander persoon die niet 
bevoegd is, biedt geen grond voor een beroep op het vertrouwensbeginsel. 
 
Conclusie 
De zienswijze geeft geen aanleiding om het bestemmingsplan aan te passen. 
 
 
 
 



Nota Zienswijzen bestemmingsplan “Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012” 
Pagina 2 

b. Zienswijze 
Bij de eerdere bestemmingsplanwijziging werd een beplantings- en inrichtingsplan niet 
noodzakelijk geacht omdat het betreffende perceel het open karakter behield. Met de nu 
voorliggende ontwikkeling is er geen sprake meer van een open karakter en is alsnog een 
beplantings- en inrichtingsplan voor beide percelen noodzakelijk. 
 
Gemeentelijke reactie 
Door het toevoegen van een extra woning verandert de uitstraling van het gebied slechts 
beperkt. Bij de eerdere planwijziging is aangegeven dat er sprake is van ‘een zachte overgang 
naar het landelijke gebied’. Dit verandert niet door het toevoegen van de voorliggende woning. 
Daarnaast is extra landschappelijke inpassing niet noodzakelijk. Langs de noord- en 
westgrens is reeds groen aanwezig en aan de oost- en zuidzijde grenst de woning aan 
gronden met een agrarische bestemming. 
 
Conclusie 
De zienswijze geeft geen aanleiding om het bestemmingsplan aan te passen. 
 
 
c. Zienswijze 
Het bouwblok van de nieuwe woning ligt recht tegenover de woning van reclamanten. Ook zijn 
er, gelet op de ruime woonbestemming, diverse vergunningsvrije bouwmogelijkheden. 
Reclamanten zien graag een aanpassing (conform de bijlage bij de zienswijze) van het 
bestemmingsvlak waardoor er een groene corridor ontstaat tussen de onderhavige woning en 
de in 2016 mogelijk gemaakte woning. Dit komt ook het uitzicht vanuit de woning ten goede. 
 
Gemeentelijke reactie 
In tegenstelling tot hetgeen in de zienswijze wordt aangegeven, is het bouwvlak niet 
tegenover de bedrijfswoning gelegen maar (bewust) tegenover het bedrijfspand. Zo is de 
afstand tussen de nieuwe woning en de bedrijfswoning van reclamanten gemaximaliseerd en 
bedraagt deze 50 meter. Wel is het zo dat er (al dan niet vergunningsvrij) bijbehorende 
bouwwerken kunnen worden opgericht in de richting van de woning van de indieners van de 
zienswijze. De afstand tussen deze bijbehorende bouwwerken en de woning van de indieners 
bedraagt minimaal 45 meter. Ook is er sprake van een strook grond tussen beide nieuw op te 
richten woningen welke de bestemming ‘Agrarisch’ heeft. Tot slot beperkt het aanwezige 
groen aan de westzijde van beide woningen het vrije zicht vanuit de woning van de indieners. 
 
Namens de indieners wordt verzocht het bestemmingsvlak ‘Wonen’ zodanig aan te passen 
dat tussen de perceelsgrens en het aangepaste bestemmingsvlak een strook grond met de 
bestemming ‘Agrarisch’ gehandhaafd blijft. De gevraagde aanpassing leidt er echter toe dat er 
naast de woning geen ruimte meer is voor een garage/berging in de vorm van een aan- of 
uitbouw. Daarnaast zorgt de gevraagde aanpassing er voor dat er een relatief klein 
bestemmingsvlak komt te liggen op een relatief groot perceel. Dit is niet in overeenstemming 
met de gemeentelijke systematiek. Een aanpassing van het bestemmingsvlak wordt echter 
ook niet onredelijk geacht. De verbeelding wordt zodanig aangepast dat het bestemmingsvlak 
‘Wonen’ op 5 meter van de zuidelijke perceelsgrens komt te liggen. Het overige deel houdt de 
huidige bestemming ‘Agrarisch’.  
 
Overigens wordt nog opgemerkt dat geen blijvend recht op vrij uitzicht bestaat in Nederland. 
Met de vermelde aanpassing van de verbeelding wordt deels tegemoet gekomen aan de 
zienswijze op het punt van uitzicht van reclamanten. Door deze aanpassing is er sprake van 
een acceptabele situatie temeer omdat reclamanten in een bedrijfswoning wonen.  
 
Conclusie 
De zienswijze geeft aanleiding de verbeelding aan te passen en het bestemmingsvlak 
‘Wonen’ te verkleinen. 



Nota Zienswijzen bestemmingsplan “Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012” 
Pagina 3 

d. Zienswijze 
Het is voor de indieners van de zienswijze niet duidelijk op welke wijze het perceel ontsloten 
wordt. Daarbij wordt gewezen op de al gerealiseerde inrit tegenover de eigen inrit en dichtbij 
het kruispunt Nachtegaalweg – De Spil. Indieners zien graag een ontsluiting via De Spil (in de 
zienswijze wordt Wesselseweg genoemd maar uit de bijgevoegde tekening blijkt dat het om 
De Spil gaat). 
 
Gemeentelijke reactie 
Vooraf wordt opgemerkt dat het niet 
zo is dat de huidige (illegale) inrit 
tegenover de inrit naar het perceel van 
reclamanten ligt (zie de foto 
hiernaast). 
Het bestemmingsplan legt de wijze 
van ontsluiten niet vast. In die zin is 
dus op dit moment ook niet duidelijk 
hoe het perceel ontsloten wordt. 
Duidelijk is wel dat het perceel dat het 
perceel via de Nachtegaalweg 
ontsloten dient te worden. De Spil is 
een gebiedsontsluitingsweg voor het 
bedrijventerrein. Het is ongewenst 
een woning op een dergelijke weg te 
ontsluiten. Daarnaast is de in de 
zienswijze aangegeven uitweg 
gesitueerd in een bocht en dicht op 
een kruispunt. In bochten en dicht op 
kruispunten worden geen uitwegen toegestaan op gebiedsontsluitingswegen omdat dit een 
negatief effect heeft op de verkeersveiligheid. Tot slot vormt de aanwezige groenstructuur 
met sloot ook een barrière (en is aantasting ruimtelijke ongewenst) om op de aangegeven 
plaats de ontsluiting te realiseren. De koper van de kavel zal voor de uiteindelijke ontsluiting 
een inritvergunning aan dienen te vragen.  
 
Conclusie 
De zienswijze geeft geen aanleiding om het bestemmingsplan aan te passen. 
 
 
e. Zienswijze 
Ten onrechte zijn de gronden grenzend aan de Nachtegaalweg niet voorzien van een 
bestemming. 
 
Gemeentelijke reactie 
In het geldende bestemmingsplan “Buitengebied 2012” heeft de betreffende grond de 
bestemming ‘Agrarisch’. De voorliggende partiële herziening wijzigt deze bestemming niet. 
Het betreffende deel heeft en houdt dus de bestemming ‘Agrarisch’. Reden dat het 
betreffende deel is opgenomen binnen het plangebied is dat het wel onderdeel uit maakt van 
het te verkopen perceel en de koper van het perceel voldoende waterberging dient te 
realiseren. Dit laatste wordt op het totale perceel vastgelegd middels een voorwaardelijke 
verplichting (zie artikel 4.1.1 van het bestemmingsplan). 
 
Conclusie 
De zienswijze geeft geen aanleiding om het bestemmingsplan aan te passen. 
 
 
 



Nota Zienswijzen bestemmingsplan “Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012” 
Pagina 4 

f. Zienswijze 
Ondanks de toezegging in 2016 zijn de indieners van de zienswijze niet tijdig geïnformeerd 
dat er een wijziging van de gronden in de nabijheid wordt beoogd. De voorliggende wijziging 
hebben zij moeten vernemen middels een publicatie in de krant. 
 
Gemeentelijke reactie 
Niet duidelijk is wie de genoemde toezegging heeft gedaan. In geen van de stukken van de 
genoemde bestemmingsplanherziening zijn afspraken teruggevonden over een andere (dan 
de wettelijk voorgeschreven) wijze kenbaar maken van een bestemmingsplanherziening voor 
het onderhavige perceel. Op 1 november 2018 is er een kennisgeving gepubliceerd in de 
Barneveldse Krant en op de gemeentelijke website. De indieners van de zienswijze krijgen de 
mogelijkheid om in te spreken bij de vergadering van de commissie Grondgebied zodat de 
gemeenteraad een zorgvuldige afweging kan maken.  
 
Conclusie 
De zienswijze geeft geen aanleiding om het bestemmingsplan aan te passen. 
 

 



	Nachtegaalweg-De Spil, partiële herziening Buitengebied 2012
	Toelichting
	Hoofdstuk 1 INLEIDING
	Hoofdstuk 2 BESTAANDE SITUATIE
	2.1 Begrenzing plangebied
	2.2 Geldende bestemmingen
	Hoofdstuk 3 PLANBESCHRIJVING
	Hoofdstuk 4 BELEIDSKADER
	4.1 Inleiding
	4.2 Rijk
	4.3 Provincie
	4.4 Regio
	4.5 Waterschap
	4.6 Gemeente
	Hoofdstuk 5 RANDVOORWAARDEN
	5.1 Bodem
	5.2 Cultuurhistorie
	5.3 Duurzaamheid en energiebeleid
	5.4 Ecologie
	5.5 Externe veiligheid
	5.6 Geluid
	5.7 Geur
	5.8 Ladder voor duurzame verstedelijking
	5.9 Leidingen
	5.10 Luchtkwaliteit
	5.11 Milieueffectrapportage
	5.12 Milieuzonering
	5.13 Natuur en landschap
	5.14 Veiligheid
	5.15 Verkeer
	5.16 Water
	Hoofdstuk 6 JURIDISCHE ASPECTEN
	6.1 Inleiding
	6.2 Inleidende regels
	6.3 Bestemmingsregels
	6.4 Algemene regels
	6.5 Overgangs- en slotregels
	6.6 Handhaving
	Hoofdstuk 7 ECONOMISCHE UITVOERBAARHEID
	7.1 Grondexploitatie
	Hoofdstuk 8 OVERLEG EN MAATSCHAPPELIJKE UITVOERBAARHEID
	8.1 Overleg ex artikel 3.1.1 Bro
	8.2 Inspraak
	8.3 Zienswijzen
	Bijlagen bij de toelichting
	Bijlage 1 Lijst intrekkingsbesluit, wijzigingen en herzieningen bestemmingsplan Buitengebied 2012
	Bijlage 2 Verkennend bodemonderzoek
	Bijlage 3 Akoestisch onderzoek
	21800540r01_181101 Wgh.pdf
	SPAWNP Figurenblad.pdf
	21800540r01 _fig 1.1.pdf
	21800540r01 _fig 1.2.pdf
	21800540r01 _fig 2.1.pdf
	21800540r01 _fig 2.2.pdf
	21800540r01 _fig 3.1.pdf
	21800540r01 _fig 3.2.pdf
	21800540r01 _fig 3.3.pdf
	21800540r01 _fig 3.4.pdf
	21800540r01 _fig 4.pdf
	SPAWNP Bijlagenblad.pdf
	21800540r01 bijlage 1 Verkeersgegevens-2030.pdf
	21800540r01 bijlage 2.1 Verkeersgegevens-2030.pdf
	21800540r01 bijlage 2.2 geb.pdf
	21800540r01 bijlage 2.3 bodem.pdf
	21800540r01 bijlage 2.4 scherm.pdf
	21800540r01 bijlage 2.5 RP.pdf
	21800540r01 bijlage 3.1.pdf
	21800540r01 bijlage 3.2.pdf
	21800540r01 bijlage 3.3.pdf
	21800540r01 bijlage 3.4.pdf
	21800540r01 bijlage 4.pdf
	SPAWNP Rapport Achterblad.pdf
	Bijlage 4 Nota zienswijzen

</pre>

====================================================================== Einde pagina 1 =================================================================

<br><br>